


សំណួរ និង ចម្លើយ

 រាត្រីសួស្តី មិត្តទាំងអស់គ្នា។ ខ្ញុំទើបតែនិយាយជាមួយគ្រូគង្វាល ជាទីស្រឡាញ់របស់យើង បងប្រុស។ ខ្ញុំគឺ...ខ្ញុំគិតថាមានការរង់ចាំខ្លះដែល ខ្ញុំមិនបានទទួល ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចទៅទៀតបានទេ។ ខ្ញុំ ខ្ញុំនឿយហត់ជាមួយ និងនិមិត្ត។ ឃើញទេ? ហើយពួកវាជាច្រើន ប្រហែលដប់ប្រាំបួននៅសៀលនេះ ហើយស្ទើរតែហែកខ្ញុំជាប់ណែកហើយ។ គ្រាន់តែឃើញបន្តិចនៅទីនេះនិងទីនោះ។ ខ្ញុំចេញមក ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស នេវីល ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើអ្នកអាច ទៅមុខបាន ចូរទៅមុខបន្ត ខ្ញុំចង់ចេញទៅផ្ទះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំហៀបនឹង ដួល សូម្បីតែបេះដូងខ្ញុំក៏លោតញាប់ដែរ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ... គ្រាន់តែមិនអាចឈរបានទៀតទេ។”

2 គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ប្រជាជនបានសួរខ្ញុំថា តើអ្នកអាច ឆ្លើយសំណួរទាំងនោះចប់បានទេ?” ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែនចង់បិទជួរកាតព្វកិច្ច ទេ។ ខ្ញុំសរសើរបងប្រុស នេវីល។ ហើយប្រហែលជាពីរបីនាទី ខ្ញុំនឹងធ្វើឲ្យអស់ពី សមត្ថភាព។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាមាន...បីលីចូលមកទីនោះ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើ អ្នកប្រមូលពួកវាទាំងអស់ទេ?”

3 គាត់បាននិយាយថា “ប៉ា នៅមានម៉ែ ឬច្រើនជាងនេះទៀត—ឈរនៅ។” ដូច្នេះខ្ញុំមិនអាច...នោះជាមនុស្សចម្លែកសាមសិបនាក់ចំនេះ ហើយប្រហែល ម៉ែប្រាំក្នុងចំណោមពួកវាគឺការនិមិត្ត ដូច្នេះអ្នកអាចស្រមៃមើលកន្លែងដែលខ្ញុំកំពុង ឈរ។ ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំពិតជាហត់នឿយណាស់ គ្រាន់តែអស់កម្លាំងផ្លូវចិត្ត។ ប៉ុន្តែ យើងនឹងអធិស្ឋាន សូមចាប់ផ្តើមភ្លាមៗជាមួយនឹងសំណួរទាំងនេះដែលយើងបាន បន្ទាល់។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលខ្ញុំ...ប្រសិនបើខ្ញុំទៅអាវីហ្សូណា ហើយ គំនិតរបស់ខ្ញុំទាំងនេះ ខ្ញុំនឹងរំខានគ្រប់ពេលវេលា។ ខ្ញុំនឹងត្រឡប់មកវិញឆាប់ៗនេះ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ ហើយនិយាយអំពីប្រធានបទនៅថ្ងៃមួយឲ្យបានឆាប់ តាមដែលអាចធ្វើទៅបាន អំពីភាពត្រឹមត្រូវនៃអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការរំលងលះ។ ចូរយើងអធិស្ឋាន។

4 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ព្រះអង្គស្គាល់ចិត្តទូលបង្គំ ហើយព្រះអង្គជ្រាបពីអារម្មណ៍

ទូលបង្គំ។ ទ្រង់ដឹងទាំងអស់អំពីខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានព្រះជាម្ចាស់ មានមនុស្សជាច្រើន... ខ្ញុំបានទុកពួកគេយ៉ាងយូរ ព្រះអម្ចាស់អើយ ពួកគេមានគ្នាច្រើនពេក។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានអំណរគុណណាស់ ដែលខ្ញុំមិនជឿថាមានអ្នកចូលមកក្នុងថ្ងៃនេះបានមកជួយ។ ខ្ញុំជឿថាពួកគេទាំងអស់គ្នាបានចេញទៅដោយរីករាយនិងពេញចិត្ត។ អ្វីៗដែលខ្ញុំមិនអាចឆ្លើយខ្លួនឯងបាន គឺទ្រង់ចុះមកក្នុងនិមិត្ត ហើយបានបើកសម្តែងឡើងវិញនៅក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេ (ពួកគេកំពុងនៅទីនេះ ពួកគេជាច្រើននាក់ ស្តាប់ហើយដឹងថាវាជាការពិត) ហើយបានបើកសម្តែងដល់ពួកគេនូវអ្វីដែលបានកើតឡើងក្នុងជីវិត ដែលបានបណ្តាលឲ្យមានការកើតឡើង។ ពួកគេដឹងព្រះអម្ចាស់អើយ។ គ្មានផ្លូវនៅក្នុងពិភពលោកសម្រាប់ខ្ញុំដើម្បីដឹងវាក្រៅពីជំនួយរបស់ទ្រង់ទេ។

5 ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ថា ទោះបីទូលបង្គំនឿយណាយ ប៉ុន្តែទូលបង្គំរីករាយក្នុងការធ្វើជាអ្នកបម្រើទ្រង់។ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានសូមឲ្យទ្រង់ប្រទានពរដល់អ្នកដែលឈរនៅក្បែរ ពួកគេជាច្រើនដែលចង់ចូល។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំទុកចិត្តព្រះជាម្ចាស់ ថាពួកគេនឹងក្លាយជា—ពួកគេនឹងត្រូវបានថែរក្សា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់នឹងប្រទានដល់ពួកគេនូវអ្វីដែលពួកគេត្រូវការ។

6 ជួយខ្ញុំឱ្យបញ្ចប់សំណួរទាំងនេះ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ឬធ្វើឱ្យអស់ពីសមត្ថភាពជាមួយពួកគេ ដូច្នេះ ប្រជាជនរបស់ទ្រង់នឹងបានឆ្លើយសំណួររបស់ពួកគេ។ ខ្ញុំបានសុំឱ្យពួកគេសរសេរ។ ពួកគេបានសរសេរវា ហើយខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាមានកាតព្វកិច្ចព្យាយាមឆ្លើយពួកវាសម្រាប់ពួកគេ។ ដូច្នេះ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមទ្រង់ប្រទានកម្លាំងដល់ទូលបង្គំ ដើម្បីឲ្យទូលបង្គំអាចបំពេញកាតព្វកិច្ចរបស់ទូលបង្គំចំពោះព្រះអង្គ និងប្រជាជន។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ខ្ញុំអធិស្ឋាន។ អាម៉ែន។

7 ឥឡូវនេះ យើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅគ្រងកន្លែងដែលយើងបានចាកចេញនៅព្រឹកនេះ។ របស់ទាំងនេះខ្លះ ខ្ញុំប្រហែលជាមិនអាចអានបានទេ ព្រោះវា... ខ្ញុំស្អប់បន្តិចព្រោះខ្ញុំនិយាយច្រើនហើយ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅលើការយល់ឃើញនៅថ្ងៃនេះ ដែលពិតជាដឹងគុណព្រះដែលប្រទានឱ្យអ្នកនូវអ្វី...? ឃើញទេ? នោះ

ជាការល្អបំផុត សម្រាប់កម្មវិធីពួកគេ។ អ្វីដែលអ្នកចង់ដឹង និងរឿងដែលលាក់ទុក ក្នុងជីវិតត្រូវបានលាតត្រដាងនិងប្រាប់។

8 ហើយ—ហើយចងចាំរឿងទាំងនេះជាច្រើន... ឥឡូវនេះ អ្នកទាំងអស់គ្នា ដឹងហើយថា ពិតជាមានរឿងគួរឲ្យអាម៉ាស់ ដែលត្រូវបាននិយាយ និងបញ្ចេញ ចេញមក ប៉ុន្តែគ្មាននរណាម្នាក់ដឹងនោះទេ ក្រៅពីខ្ញុំ និងព្រះ។ ហើយអ្វីដែលបាន ប្រាប់អ្នក នោះរវាងអ្នក និងព្រះប៉ុនោះ ត្រឹមតែឱ្យវានៅតែវាទៅ។ និង...តើមាន អ្នករាល់គ្នាប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថា ព្រះអម្ចាស់បានបើកសម្តែងរឿងនោះមក...ធ្វើ បានហើយ ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវជំនួយ? លើកដែររបស់អ្នកប្រសិនបើវាកើតឡើង។ ឃើញ ទេ? សូម្បីតែមិនស្គាល់មនុស្ស គ្មានអ្វីអំពីពួកគេទេ ប៉ុន្តែទ្រង់—ទ្រង់បានធ្វើវា។

9 ឥឡូវនេះ ចូរយើងចូលទៅសំណួរឱ្យបានលឿនតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន ហើយមើលថាតើយើងអាចយល់ដែរឬទេ... មានមួយទៀតដែរដែលនៅទីនេះ។ វានិយាយថា “លេខបី”។ ខ្ញុំជឿថាវាជាសំបុត្រមួយ ត្រូវហើយ វាគ្រាន់តែជា សំបុត្រ។ ខ្ញុំសុំទោស។ ខ្ញុំនឹងដាក់ពួកវានៅទីនេះ ពេលខ្ញុំមកករណីវា ហើយខ្ញុំ គិត...បាន មែនហើយ នេះក៏ជាសំបុត្រដែរ។ ហើយវានិយាយថា “សំណួរ” ប៉ុន្តែ ខ្ញុំជឿថាវាជាលិខិតមួយ សំណួរនៅក្នុងសំបុត្រមួយ។ អត់ទេ វាមិនមែនទេ វាជា សំណួរអំពីសុបិនមួយ។ មិនអីទេ ខ្ញុំនឹងអានសុបិននោះ ហើយបន្ទាប់មក ខ្ញុំនឹង មើលថាតើព្រះអម្ចាស់ប្រទានឱ្យខ្ញុំបកស្រាយអំពីវាដែរឬទេ ហើយបញ្ជូនវាទៅអ្នក តាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំគិតថាអ្នកមានអាសយដ្ឋានរបស់អ្នក។ តោះមើលថា តើវា ប្រសិនបើវាមិនមែនទេ ខ្ញុំនឹងឱ្យអ្នកប្រាប់អាសយដ្ឋានរបស់អ្នក មនុស្សដែល មានសំណួរនេះនិង—និងសុបិន្ត។ អត់ទេ អ្នកមិនមានវាទេ។

10 អ្នកណាដែលសរសេរសំបុត្រ (វាមាន...វាទើបតែសរសេរមកខ្ញុំ) ផ្តល់ឱ្យ ប៊ី លី អាសយដ្ឋានរបស់អ្នក ដូច្នោះនៅពេលខ្ញុំធ្វើដំណើរទៅរដ្ឋ អាវីហ្សូណាខ្ញុំនឹង ចូលទៅក្នុងវាលខ្សាច់ ហើយអធិស្ឋាន។ ហើយប្រសិនបើទ្រង់ប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវការ បកស្រាយ ខ្ញុំនឹងដឹងកន្លែងដែលត្រូវសរសេរវាទៅ (អ្នកឃើញទេ? បើគ្មានវានៅ ទីនោះដើម្បីផ្តល់ការបក...) ប្រសិនបើទ្រង់ផ្តល់ឱ្យ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងមិននិយាយថា លើកតែបានធ្វើ ព្រោះខ្ញុំអាចធ្វើបានតែវា បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងដឹងថាវានឹងត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះ។

376. តើកូនក្រមុំ អ្នកដែលជឿសារនេះ នឹងចេញទៅភាគខាងលិច បំផុតទៅ ប្រមូលផ្តុំនៅទីនោះទេ?

377. ហើយគឺ (ឥឡូវនេះគ្រាន់តែចាំបន្តិច នេះគឺជា...នាំមក...មួយវិនាទី។ អូ! អត់ទេ វាមិនមែនទេ វាមាន “វី-វ-វ” ខ្ញុំគិត...វាជាជំពូកវិវណៈ ហើយ មើលទៅ “វីវិន ខេប” ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែចាំបន្តិច—យល់ច្រលំបន្តិច អំពីវា។ វាជា...បើអ្នកឃើញ ប្រាកដជាមើលទៅដូចវា។ ឃើញទេ? វាគឺ “វី វិន ខេប” ហើយបន្ទាប់មកវាបានទៅមុខនៅទីនេះ...អត់ទេ វាមិនអីទេ។) វិវណៈ ជំពូកទី ១២ និយាយអំពីកូនក្រមុំ?

11 អត់ទេ! “ឥឡូវនេះ កូនក្រមុំនឹងចេញទៅភាគខាងលិចបំផុត?” មិនដូចដែលខ្ញុំ ដឹងទេ កូនក្រមុំមានលក្ខណៈជាសកលនៅទូទាំងពិភពលោក។ ឥឡូវនេះ គ្រប់គ្នា យល់ហើយនិយាយថា “អាម៉ែន!” [ការឆ្លើយតបរបស់ក្រុមជំនុំ “អាម៉ែន!”—អេដ។]

មិនថាអ្នកនៅទីណា អ្នកស្លាប់នៅកន្លែងណាក៏ដោយ បើអ្នកស្លាប់ក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ នោះព្រះនឹងនាំអ្នកមកជាមួយទ្រង់។ ទោះជាអ្នកត្រូវភ្លើងឆេះ អ្វីស៊ី បំផ្លាញយ៉ាងណាក៏ដោយ ព្រះនឹងនាំអ្នកមកជាមួយនឹងព្រះគ្រីស្ទ ពេលទ្រង់យាង មក។ អ្នកមិនចាំបាច់ប្រមូលផ្តុំខាងលិច ឬកន្លែងណានោះទេ។ កន្លែងណាដែល ព្រះអម្ចាស់ដឹកនាំអ្នក...

12 ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍ថាអ្នកចង់ទៅភាគ ខាងលិច អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើវាឱ្យសាមញ្ញឥឡូវនេះ មុនពេលខ្ញុំទៅ។ ឥឡូវ ដូច្នេះ... (តើពួកគេកំពុងថតសារនេះទេ? ពួកគេថត? ល្អណាស់។) កុំចាំខ្ញុំប្រាប់ កន្លែងណាដែលអ្នកត្រូវទៅ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍ចង់ចេញមក ភាគខាងលិច ចូរចេញមកខាងលិច។ ប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍ថាអ្នកចង់ទៅ ខាងកើត ខាងជើង ខាងលិច ខាងត្បូង អ្នកទៅកន្លែងដែលព្រះអម្ចាស់ដឹកនាំ អ្នកទៅ។ គ្រប់គ្នាយល់និយាយថា “អាម៉ែន!” [ការឆ្លើយតបរបស់ក្រុមជំនុំ “អាម៉ែ ន!”—អេដ។]

13 ខ្ញុំមិនព្យាយាមប្រាប់អ្នកណាថាមិនត្រូវទៅណាទេ។ ហើយប្រសិនបើអ្នក ចេញមកតុកសុនរដ្ឋអាវីហ្សូណាជាកន្លែងដែលខ្ញុំកំពុងរស់នៅបណ្តោះអាសន្ន នៅពេលនេះ...ដូចដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកនៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំនឹកផ្ទះដោយគ្មានផ្ទះត្រូវ ទៅទេ។ ខ្ញុំប្រាថ្នាថាខ្ញុំមាននរណាម្នាក់ ជាកន្លែងមួយដែលខ្ញុំអាចហៅថាផ្ទះមួយ

ហើយទៅ។ បើ យប់នេះ បើខ្ញុំមានលុយមួយម៉ឺនដុល្លារហើយអាចឲ្យកន្លែងហ្នឹង... ហើយផ្តល់វាដោយសេរីសម្រាប់កន្លែងណាមួយដែលខ្ញុំអាចនិយាយបានថា “នេះ ជាកន្លែងដែលខ្ញុំចង់ហៅថាផ្ទះ” ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យវាដោយសេរី។ ខ្ញុំគ្មានកន្លែងទេ។

បងប្រុសហ្នឹងមែន ខ្ញុំគ្រាន់តែ... អ្នកស្គាល់ខ្ញុំតាំងពីខ្ញុំនៅក្មេង ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំជា អ្នករត់ប្រណាំង។ កុំមិនដែលក្លាយជាអ្នករត់ប្រណាំង ស្វែងរកកន្លែងដែលអ្នក ស្រលាញ់ ហើយតាំងលំនៅ រង់ចាំព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

14 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកចង់ចេញមកខាងភាគលិចទៅ តុកសុន រដ្ឋ អាវីហ្សូណា ជាកន្លែងដែលខ្ញុំរស់នៅ សូមស្វាគមន៍ ខ្ញុំនឹងរីករាយដែលមានអ្នក។ អ្នកគឺជា ប្អូនប្រុស បងស្រីរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីនៅលើពិភពលោកដើម្បីជួយ។ ហើយ —ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាដែលបានមកទីនោះ ខ្ញុំបានព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាព ដើម្បីស្វាគមន៍អ្នក ហើយបង្ហាញអ្នកនូវអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំបានដឹង ហើយនាំអ្នក ទៅជុំវិញ ធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ហើយអ្នកតែងតែស្វាគមន៍។

15 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកចេញមកក្រោមលក្ខខណ្ឌទាំងនេះ គិតថាកូនក្រមុំឬអ្វីមួយ នឹងឡើងពី តុកសុន រដ្ឋ អាវីហ្សូណា ហើយមានតែអ្នកប៉ុនោះដែល យល់ច្រឡំ។ កុំមករករឿងនោះ កុំមកព្រោះវាជាកំហុស។ នោះមិនត្រឹមត្រូវទេ។

16 ឥឡូវនេះ វិវរណៈ ជំពូកទី ១២... ប៉ុន្តែគ្រាន់តែជារឿងមួយដែលព្រះអម្ចាស់បើក សម្តែងមកកាន់ខ្ញុំ ឬមានបន្ទូលមកកាន់ខ្ញុំដូចជា... ខ្ញុំគ្រាន់តែមកដល់និមិត្តរបស់ ពួកគេ (អ្នកឃើញទេ?) ហើយវាពិបាកក្នុងការរក្សាវាឱ្យឆ្ងាយ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ ទ្រង់ហាក់ដូចជាមានបន្ទូលមកខ្ញុំម្តងទៀត ដើម្បីនិយាយម្តងទៀតអំពីការចេញទៅ ភាគខាងលិច។

17 ឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយពីមុនមក ខ្ញុំមិននៅទីនោះដើម្បីនៅទីនោះ ទេ ខ្ញុំនៅទីនោះព្រោះខ្ញុំត្រូវបានដឹកនាំឱ្យនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែដើម្បីនៅទីនោះ ធ្វើ ផ្ទះរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំគិតថាខុស។ អត់ទេ ខ្ញុំគិតថាវានឹងមិនមានទេ ប៉ុន្តែនៅពេលដ៏ ខ្លីបន្តិចប៉ុណ្ណោះរហូតដល់គោលបំណងដែលព្រះបានចាត់ខ្ញុំទៅទីនោះនឹងត្រូវ បានសម្រេច។ ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកនៅទីនេះថាហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំទៅ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹង មិនទៅឱ្យតែចាំបានទេ។

18 វាត្រូវបានសួរនៅក្នុងសំណួរមួយកាលពីថ្ងៃមុន៖ “យើងដឹងពីមូលហេតុ ដែលអ្នកបានទៅរដ្ឋ អារីហ្សូណាជាលើកដំបូង ពួកទេវតាបានបង្ហាញខ្លួន។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកត្រឡប់មកវិញជាលើកទីពីរ?” តើអ្នកចាំសំណួរនេះអានទេ?

19 តើមានមនុស្សប៉ុន្មានចងចាំនៅពេលដែលខ្ញុំត្រលប់មកវិញបន្ទាប់ពីនោះ ហើយបានទៅទីនោះនៅចំពោះមុខលោកបណ្ឌិត លី ផល (ខ្ញុំជឿថាគាត់នៅក្នុង អាគារនេះនៅកន្លែងណាមួយ) និងប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ? ហើយខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពី អារីហ្សូណា និងអំពីពួកយើងស្នាក់នៅទីនេះ ហើយមានដៃនៅលើជញ្ជាំង និង ពន្លឺ ហើយសរសេរដោយអក្សរថា “ត្រឡប់ទៅ អារីហ្សូណាវិញ។” តើមានប៉ុន្មាន នាក់នៅចាំវា? នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំត្រលប់ទៅទីនោះ។ មិនដឹងថា ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំត្រឡប់ទៅវិញ ហើយពេលខ្ញុំទៅដល់ទីនោះ ទ្រង់បានបើកសម្តែង នូវអ្វីដែលខ្ញុំគួរត្រឡប់ទៅវិញ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំប្រាប់វា នោះសាតាំងនឹងរារាំង វា។ ប៉ុន្តែវាមិនស្គាល់ចិត្តខ្ញុំទេ។ វាមិនមែនជាព្រះបន្ទូល ដូច្នោះវាមិនស្គាល់ចិត្តខ្ញុំ ទេ។ តែបើខ្ញុំនិយាយ នោះវាក៏ឮ។ ដូច្នោះឥឡូវនេះ សូមចងចាំ។

20 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយកាលពីថ្ងៃមុន ខ្ញុំបានធ្វើវា...ប្រហែលជា អ្នកអាចចំណាប់អារម្មណ៍ខុស ខ្ញុំបាននិយាយថា “កុំមកអារីហ្សូណា។” ឃើញ ទេ? ខ្ញុំមិនមានន័យថា “កុំមក!” អ្វីដែលខ្ញុំចង់បានគឺ៖ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានដឹកនាំ ឱ្យអ្នកទៅមុខហើយធ្វើវា ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបាននាំទៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា អារីហ្សូណា គ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកនៅ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកទៅទីនោះ និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំនឹងទៅទីនោះ ព្រោះខ្ញុំជឿថាអ្នកនឹងស្នាក់នៅទីនោះ ហើយផ្សាយ ព្រះបន្ទូល” ខ្ញុំជឿថាអ្នកខុសនៅទីនោះ។ ឃើញទេ? ទីកន្លែងដែលខ្ញុំអធិប្បាយ គឺ នៅទីនេះ នៅក្នុងរោងឧបោសថនេះ ជាកន្លែងនេះ។

21 ខ្ញុំមិនមានកម្មវិធីមួយណានៅអារីហ្សូណាទេ។ ហើយខ្ញុំមិននៅអារីហ្សូណាតែ ប៉ុន្មានម៉ោងក្នុងពេលតែមួយដែរ។ ខ្ញុំមិនទាន់មាន...ខ្ញុំមានការប្រជុំក្រុមអ្នកជំនួញ បន្ទាប់ពីបុណ្យណូអែរល ជាលើកដំបូងនៃឆ្នាំនៅ ផុននិក។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំ មាន ខ្ញុំបានសន្យាថាមិនមានអ្វីផ្សេងទៀត។

22 ការប្រជុំបន្ទាប់របស់ខ្ញុំ តាមដែលខ្ញុំដឹងគឺនៅទីនេះនៅទី៨និងផ្លូវផែននៅរោង ឧបោសថ ប្រាណហាំ។ ខ្ញុំមានមុខវិជ្ជាសាមសិបឬសិបសិប ដែលខ្ញុំដឹងថានឹង ចំណាយពេលមួយសប្តាហ៍ ឬពីរសប្តាហ៍ក្នុងពេលមួយ ដើម្បីដំណើរការវា ដែល

ខ្ញុំមាននៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំដើម្បីផ្សាយនៅទីនេះនៅ រោងឧបោសថ ប្រាណហាំ នៅ ទីនេះនៅជេហ្វីសាន់វិល រដ្ឋឥណ្ឌាអាណា។

23 ហើយឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកពិតជាចង់ទៅកន្លែងណាមួយដើម្បីស្នាក់នៅ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល ដែលជាសាររបស់យើង... ហើយសាររបស់យើងក៏មិន ខុសគ្នាដែរ វាជាសារដូចគ្នាដែលអ្នកបានឮពេញមួយជីវិតរបស់អ្នក មានតែ បន្ថែមនូវបង្ហាញថែមទៀត។ សារនេះគឺដូចគ្នាទៅនឹងសារដែលលោកលូធើ បានអធិប្បាយ ដូចគ្នាទៅនឹងវេសលីបានអធិប្បាយ ជាសារដូចគ្នាដែល ពេន ទីកុស្តបានអធិប្បាយ មានតែបន្ថែមទៅលើវាប៉ុន្មាន។ តើវាជាអ្វី គឺជាការ លាតត្រដាងនៃត្រា អ្វីដែលអ្នកកែទម្រង់បានបន្សល់ទុក (ឃើញទេ?) ដែលត្រូវ បានគេស្គាល់នៅក្នុងសម័យនេះថាមិនអាចត្រូវបានគេដឹងពេលនោះ។ សារនៃ បុណ្យថ្ងៃទី៥០មិនអាចត្រូវបានគេដឹងនៅក្នុងថ្ងៃរបស់លោក លូធើឬ វេសលី វា ត្រូវរង់ចាំរហូតដល់សម័យកាលពេនទីកុស្ត។ ប៉ុន្តែសម័យកាលពេនទីកុស្តគឺ គ្មានអ្វីក្រៅពីការនាំមុខនៃសម័យកាលលូធើរាន។ ដូចជាពោតចាស់ហើយទុំ ឬអ្វី ផ្សេងទៀត ក៏ដូចជាក្រុមជំនុំដែរ។

24 ប្រសិនបើខ្ញុំនឹងអធិប្បាយនៅយប់នេះ ខ្ញុំនឹងអធិប្បាយលើប្រធានបទ ដែល បានកត់សម្គាល់នៅទីនេះក្នុងព្រះគម្ពីរ *“ដើមទំពាំងបាយជូរដែលត្រូវបានផ្ទេរពី អេហ្ស៊ីបទៅប៉ាឡេស្ទីន។”* តើមានអ្នកប៉ុន្មាននាក់ដែលធ្លាប់ដឹងថា ព្រះបានមាន បន្ទូលថា អ៊ីស្រាអែលជាដើមទំពាំងបាយជូរបស់ទ្រង់? បន្ទាប់មក ខ្ញុំនឹងនិយាយ ពីរឿងនោះសំដៅទៅព្រះយេស៊ូវជាដើមទំពាំងបាយជូរ។ ហើយឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំ ត្រូវបានផ្ទេរទៅកាន់ពិភពលោក មិនត្រូវបានតាំងនៅក្នុងភាពខ្វះខាតនោះទេ ប៉ុន្តែ បានតាំងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដែលត្រូវតែបង្កើតផល។ ឃើញទេ? ហើយនោះជាសារ របស់ខ្ញុំសម្រាប់យប់នេះ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវអធិប្បាយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងទទួល សំណួរទាំងនេះល្អជាង ដូច្នេះខ្ញុំគ្រាន់តែលុបវាចោល។ ខ្ញុំនឹងមានវាប្រហែលជា ពេលខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ។

25 វិវរណៈ ជំពូក ១២ មិនទាក់ទងនឹងកូនក្រមុំទេ។ វិវរណៈ ជំពូក ១២ (ខ្ញុំ មិនបានមើលវាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងវា) វាគឺជាស្ត្រីដែលឈរនៅលើព្រះអាទិត្យជាមួយនឹង ព្រះច័ន្ទនៅក្រោមជើងរបស់នាង។ ព្រះច័ន្ទតំណាងឱ្យច្បាប់ ស្ត្រីនោះតំណាងឱ្យ អ៊ីស្រាអែល ជាក្រុមជំនុំ ហើយផ្កាយទាំងដប់ពីរនៅលើថ្ងាសរបស់នាង គឺជាសារឹក

ដប់ពីរនាក់ គ្រាពួកជំនុំដប់ពីរ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតដែលទើបតែកន្លងផុតទៅ។ ឃើញ ទេ? ហើយព្រះអាទិត្យស្ថិតនៅលើក្បាលរបស់នាង។ ដែលអ្នកឃើញព្រះច័ន្ទគឺជា ស្រមោលនៃព្រះអាទិត្យដែលច្បាប់គឺជាស្រមោលនៃអ្វីដែលល្អដែលនឹងមកដល់។ ហើយស្រ្តីនោះជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែល មិនមែនជាកូនក្រមុំទេ។

ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងមិនចំណាយពេលច្រើនពេកទេ ព្រោះខ្ញុំត្រូវតែធ្វើឲ្យពួកវាចប់។

378. រ៉ូម ៧:១៤-១៨ “ដ្បិតយើងដឹងថា ក្រឹត្យវិន័យត្រូវខាងវិញ្ញាណ: តែខ្ញុំនៅខាង សាច់ឈាមវិញ ដោយបានត្រូវលក់ទៅក្នុងអំណាចរបស់បាប។ ពីព្រោះ ខ្ញុំមិន—ដឹង:ការដែលខ្ញុំប្រព្រឹត្តទេ ដ្បិតខ្ញុំមិនធ្វើការដែលខ្ញុំចង់ធ្វើសោះ: គឺ តែងតែប្រព្រឹត្តការដែលខ្ញុំស្អប់វិញ។ បើសិនជាខ្ញុំតែងតែប្រព្រឹត្តការ ដែល ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើ (អា-ច-...) នោះខ្ញុំ—យល់ព្រមថា ក្រឹត្យវិន័យល្អមែន។ ដូច្នេះ មិនមែនខ្ញុំដែលធ្វើការនោះទៀតទេ គឺជាបាបទេតើ ដែលនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំវិញ។” ខនេះខ្ញុំមិនអាចយល់បានទេ។

26 មែនហើយ ពួកគេបានសរសេរបទគម្ពីរ នោះគឺប៉ុលនិយាយទៅកាន់រ៉ូម។ ឥឡូវនេះគាត់បាននិយាយថា...ចូរឱ្យខ្ញុំធ្វើឱ្យស្អាតដើម្បីឱ្យអ្នកឃើញ។ គាត់បាន និយាយថា “នៅក្នុងខ្ញុំមានមនុស្សពីរនាក់: ទី១មួយខាងត្រូវចង់ឱ្យខ្ញុំធ្វើ ទី២ខាង ខុស អ្នកផ្សេងចង់ឱ្យខ្ញុំធ្វើ។ ហើយរាល់ពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមធ្វើត្រឹមត្រូវ នោះខាង ខុសមករារាំងខ្ញុំ។”

27 តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលសម្ភាសន៍នៅសៀលនេះបានដំណើរការរឿងដូចគ្នា នោះ ហើយព្រឹកនេះ (ឃើញទេ?) រឿងដូចគ្នា? ខ្ញុំបាននិយាយនៅព្រឹកនេះ ជា បណ្តោះអាសន្ន។

28 អ្នកគឺជាមនុស្សខាងក្រៅដែលគ្រប់គ្រងដោយញាណប្រាំមួយ អ្នកគឺជា មនុស្សខាងក្នុងដែលគ្រប់គ្រងដោយអារម្មណ៍មួយ ដែលជាជំនឿ។ ហើយជំនឿ នេះមិនយល់ស្របនឹងញាណទាំង៦ ប្រសិនបើញាណទាំង៦មិនយល់ស្របនឹង សេចក្តីជំនឿ។ ប៉ុន្តែមួយគឺផ្ទុយទៅនឹងមួយទៀត។ ឥឡូវនេះ ដរាបណាញាណ ទាំង៦ យល់ស្របជាមួយនឹងសេចក្តីជំនឿ វាអស្ចារ្យណាស់ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល ញាណទាំងប្រាំមួយមិនយល់ស្របនឹងសេចក្តីជំនឿ នោះត្រូវទុកអារម្មណ៍ទាំង ប្រាំមួយឱ្យនៅតែឯង។

29 ឥឡូវនេះ ជាឧទាហរណ៍នៅទីនេះ ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍មួយ ការសន្យាមួយ។ បុរសខាងក្នុងនិយាយថាវាជាការពិត បុរសខាងក្រៅលើកហេតុផលថាវាមិនអាចពិតទេចំពោះអ្នក បន្ទាប់មកកុំអើពើនឹងមនុស្សខាងក្រៅហើយទទួលយកបុរសខាងក្នុង។ ឥឡូវនេះ នោះជារឿងដដែលដែលប៉ុលកំពុងនិយាយ។ គាត់ត្រូវបានគេលក់ក្រោមច្បាប់ដើម្បីធ្វើបាបខាងសាច់ឈាម។ យើងម្នាក់ៗគឺដូចគ្នា។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមាន...មានបញ្ហាដែលយើងបានរៀបការបួនទៅប្រាំដង ហើយនេះ និងនោះ និង...អំពើបាបគ្រប់ប្រភេទ និងអំពើផិតក្បត់ ហើយអ្វីៗផ្សេងទៀតនៅក្នុងជីវិតរបស់យើងគឺដោយសារតែរឿងទាំងនោះ។ យើងជាមនុស្សខាងសាច់ឈាម ហើយផ្នែកនោះនឹងត្រូវវិនាស ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកនៅខាងក្នុង យើងជាមនុស្សខាងវិញ្ញាណ ជាព្រលឹងខាងក្នុង ហើយនោះជាជំនឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ បន្ទាប់មក យើងនាំរូបកាយខាងក្រៅរបស់យើងចុះចូលនឹងព្រះបន្ទូល ដោយសេចក្តីជំនឿ ដោយទទួលយកអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូល។

30 តើខ្ញុំអាចយកគ្រាប់ស្រូវមកធ្វើជាស្រូវសាលីដោយរបៀបណា? វាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់ខ្ញុំដើម្បីធ្វើវា។ មធ្យោបាយតែមួយគត់ដែលវាអាចមានគឺដោយសារតែនៅខាងក្នុងនោះគឺជាគ្រាប់ស្រូវត្រូវបានបញ្ជូនចេញពីស្រូវសាលី... គ្រាប់ស្រូវក្លាយជាមេជីវិតមួយហៅថា “ជីវិតដើមស្រូវសាលី” បន្ទាប់មកអ្នកកប់គ្រាប់ស្រូវនោះ ហើយវានឹងបង្កើតជាដើមស្រូវសាលី (នោះត្រូវហើយ។ ឃើញទេ?) ពីព្រោះមានជីវិតនៃដើមស្រូវសាលីដែលដាក់នៅក្នុងគ្រាប់ស្រូវ។ ហើយជីវិតរបស់គ្រាប់ស្រូវត្រូវបានដកចេញ។ ប៉ុន្តែធម្មជាតិនៃ គ្រាប់ស្រូវនៅតែស្ងួត (ឃើញទេ?) ហើយវានឹងមានរហូតដល់ជីវិតថ្មីនេះត្រូវបានអភិវឌ្ឍយ៉ាងពេញលេញចេញពីដី ហើយងើបឡើងម្តងទៀត។ ពេលចេញមក វាមិនមែនជាគ្រាប់ស្រូវទៀតទេ គឺដើមស្រូវសាលី—ប៉ុន្តែវាជាស្រូវសាលី។ ប៉ុន្តែខណៈពេលដែលវានៅទីនេះនៅលើផែនដី និង...ក្នុង...ចេញពីផែនដី... ហើយគ្រាប់ស្រូវវានៅតែស្ងួត ប៉ុន្តែវាមានធម្មជាតិនៅខាងក្នុងនៃស្រូវសាលី។

31 ហើយដរាបណាអ្នកនៅក្នុងជីវិតនេះ អ្នកនឹងមានភាពស្ងួតល្អិត និងមានធម្មជាតិខាងសាច់ឈាម វានឹងរំខានអ្នកដរាបណាអ្នករស់នៅ ប៉ុន្តែនៅក្នុងខ្លួនអ្នកអ្នកបានកើតជាថ្មី។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកបានរស់ឡើងវិញ នោះអ្នកនៅក្នុង

ភាពដូចព្រះគ្រីស្ទ ហើយអំពើបាបទាំងអស់បានបាត់ពីអ្នក។ ឃើញទេ? នោះហើយ—នោះជាសាច់រឿង។

32 តើខ្ញុំអាចនិយាយរឿងនេះបានទេ? ស្តាប់ទៅដូចជារឿងកំប្លែង។ ជនជាតិឥណ្ឌា...ពួកគេជាមនុស្សកំប្លែងណាស់។ ហើយខ្ញុំ...ពួកគេមិនគួរឱ្យសើចចំអកទេ ពួកគេចម្លែកចំពោះយើង ប៉ុន្តែពួកគេហាក់បីដូចជាត្រឹមត្រូវចំពោះខ្លួនឯង។ ហើយប្រសិនបើអ្នកស្គាល់ពួកគេ ពួកគេមិនអីទេ។ ជនជាតិឥណ្ឌាម្នាក់ត្រូវបានសួរនៅពេលមួយនៅពេលដែលគាត់ត្រូវបានសង្គ្រោះ:...

33 ខ្ញុំចាំបានកាលនៅធុននិក រដ្ឋ អារីហ្សូណា។ ប៊ីលីបានចុះទៅចែកប័ណ្ណអធិស្ឋាន។ ហើយគាត់គ្រាន់តែឈរនៅទីនោះ ហើយផ្តល់កាតអធិស្ឋាន។ ហើយពួកគេជាមនុស្សដែលអាចរត់ទៅទីនោះ ហើយចាប់យកកាតអធិស្ឋាន... ខណៈពេលដែល—មនុស្សល្អពិតជាឈឺក្បាល ឈឺធ្មេញ ឬមានបញ្ហាជាមួយម្រាមជើងរបស់ពួកគេ ពួកគេបាន—ពួកគេបានទទួលសន្លឹកកាតអធិស្ឋាន បងប្រុស រូដខែល។ ហើយនៅពេលដែល—នៅពេលដែលពួកគេធ្វើអញ្ចឹង បន្ទាប់មកនៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំទទួលបាន គឺនរណាម្នាក់ឈឺក្បាល មានអ្នកមានបញ្ហាម្រាមជើង ហើយមានអ្វីមួយដូចនោះ។ ហើយមានមនុស្សនៅទីនោះស្តាប់ដោយជំងឺមហារីក និងអ្វីដែលមិនបានចូលក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៊ីលី ចុះទៅទីនោះ ហើយសួរមនុស្សទាំងនោះថាមានបញ្ហាអ្វីជាមួយពួកគេ។ ហើយប្រសិនបើពួកគេមិនមានជំងឺមហារីក ឬជំងឺដ៏ធ្ងន់ធ្ងរណាមួយទេ ឬអ្វីមួយដែលនឹងសម្លាប់ពួកគេបាន សូមកុំផ្តល់កាតអធិស្ឋានដល់ពួកគេ។ នាំពួកគេទៅទីនោះទៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋានសម្រាប់អស់អ្នកដែលនឹងទៅ...ត្រៀមខ្លួនស្តាប់ បើមិនបានជំនួយពីព្រះអម្ចាស់។ ទុកឱ្យពួកគេផ្សេងទៀតរង់ចាំ។ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេចូលមកក្នុងជួរលឿនឬអ្វីមួយ។ ប៉ុន្តែទុកឱ្យពួកគេជាមនុស្សដែលត្រៀមខ្លួនស្តាប់...” ខ្ញុំបាននិយាយថា “សួរពួកគេ។”

គាត់បាននិយាយថា “អញ្ចឹង អ្នកបាននិយាយថា គ្រាន់តែសាប់សន្លឹកកាត ហើយប្រគល់វាទៅពួកគេ។ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងធ្វើ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងធ្វើឲ្យគេរត់ទៅមុខគេ ហើយពួកគេបាន... ពួកគេជាជនពិការ ហើយអ្វីៗមិនអាចទទួលបានឡើយ។”

“មិនអីទេ ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។”

គាត់ចុះទៅ មានជនជាតិឥណ្ឌាចាស់ម្នាក់ (ហើយពួកគេចម្លែកណាស់) គាត់
នឹងមិនអង្គុយលើកៅអីទេ។ គេឲ្យកៅអីមួយដល់គាត់ ប៉ុន្តែគាត់អង្គុយលើឥដ្ឋ
ក្នុងតង់។ គាត់មានមួកនៅលើក្បាល គាត់នឹងមិនដោះវាចេញទេ មានរោមនៅ
ខាងក្រោយ ដោយគ្រាន់តែអង្គុយនៅទីនោះ។

ប៊ីលីដើរមករកគាត់ ហើយគាត់បានដើររំលងគាត់ ហើយគាត់និយាយថា “តើ
អ្នកចង់បានកាតអធិស្ឋានទេ?”

“ហ៊ីម។”

គាត់បាននិយាយថា “តើមានបញ្ហាអ្វីលោកប្រធាន។”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំឈឺ!”

គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែតើអ្នកមានបញ្ហាអ្វី?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំឈឺ!”

គាត់សួរថា “តែចង់ដឹងថាអ្នកមានបញ្ហាអ្វី!”

គាត់ឆ្លើយថា “ខ្ញុំឈឺ!”

³⁴ នោះហើយជាអ្វីដែលគាត់អាចប្រាប់ចេញពីគាត់និយាយថា “មិនអីទេ ខ្ញុំនឹង
ត្រលប់មកវិញនៅពេលក្រោយ។” ដូច្នេះប៊ីលីបានទៅសួរមនុស្ស។ ជនជាតិឥណ្ឌា
ចាស់បានបន្តមើលសន្លឹកកាតអធិស្ឋានរបស់ពួកគេកាន់តែស្តើងទៅស្តើងទៅ។
រាល់ពេលដែលគាត់ទាញវាចេញពីហោរដោយរបស់គាត់ ពួកវាស្តើងជាងបន្តិច។
មួយសន្ទុះក្រោយមក បុរសរំយំចំណាស់ជនជាតិឥណ្ឌាបានក្រោកឡើង ហើយ
ដើរទៅ ហើយបានគោះប៊ីលីពីខាងក្រោយ ដើម្បីលើកគាត់ថាគាត់ក៏នៅក្នុងរឿងនេះ
ដែរ។ គាត់បាននិយាយថា—គាត់បាននិយាយថា “លោកអ៊ី តើអ្នកមានបញ្ហាអ្វី?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំឈឺ!”

គាត់បានសួរថា “អ៊ី អ្នកត្រូវតែប្រាប់ខ្ញុំ។ ប៉ាបាននិយាយថាកុំឲ្យភាគទាំងនេះ
ទៅមនុស្សដែលនឹង...ទើបតែមានដូចជា ឈឺពោះ ឈឺក្បាល និងអ្វីៗ។ យកទៅ
ឲ្យអ្នកដែលឈឺពិតប្រាកដ។” បានសួរថា “តើអ្នកឈឺបែបយ៉ាងណា លោកអ៊ី?”

គាត់ឆ្លើយថា “ខ្ញុំឈឺ។” គាត់បានអង្គុយចុះម្តងហើយម្តងទៀតនៅចំពោះមុខ
គាត់...កាតរបស់គាត់ពិតជាជិតអស់ទៅហើយ។ ពីរបីនាទី...គាត់បានបន្តមើល
កាតរបស់ពួកគេ។ គាត់ត្រឡប់មកប៉ះគាត់ម្តងទៀត។ គាត់បានលើកដៃរបស់

គាត់។ ប៊ីលីដាក់កាតនៅលើដៃរបស់គាត់ បាននិយាយថា “អ៊ី ទៅសរសេរនៅ ទីនោះថា ‘ខ្ញុំឈឺ’។”

35 គាត់បានចូលក្នុងជួរអធិស្ឋាន ហើយខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់គាត់ ហើយខ្ញុំ បាននិយាយថា “ជឿទេ លោកអ៊ី?”

គាត់បាននិយាយថា “ត្រូវហើយ។”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងព្យាបាលអ្នកទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “ជឿហើយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកនឹងធ្វើជាក្មេងប្រុសល្អទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “យល់ព្រម។”

ខ្ញុំបានជួបគាត់ប្រហែលមួយសប្តាហ៍ក្រោយមក។ បងប្រុសប្រៀដ សុត មែន ខ្ញុំជឿថានៅទីនោះ។ វាជាពេលដែលពួកគេ...ហើយនៅពេលដែលការប្រជុំ តង់កំពុងបន្ត។ វាក៏នៅផុននិក។ ហើយខ្ញុំបានជួបគាត់បន្តិចក្រោយមកនៅក្នុង សប្តាហ៍នោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើសុខសប្បាយទេ លោក?”

គាត់បាននិយាយថា “មិនអីទេ។” មករកឃើញថា ខ្ញុំនិយាយជាមួយ...តើ បេសកជននោះមានឈ្មោះអ្វីនៅទីនោះ បុរសចំណាស់ដែលមានពុកមាត់ពណ៌ស ឡើងទៅអាជាច? ខ្ញុំមិនអាចចាំពីឈ្មោះរបស់គាត់បានទេ។ អូ គាត់គឺជាមិត្តចាស់ ដ៏ល្អម្នាក់។ អ្នកដឹងទេថាប្រពន្ធរបស់គាត់បានជាសះស្បើយពីជំងឺមហារីក។ គាត់ បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំនោះហើយជាអ្វីដែលគាត់អាចនិយាយ បាន។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានបង្រៀនគាត់ឱ្យនិយាយថា ‘ខ្ញុំឈឺ’។ នេះជារឿង តែមួយគត់ដែលគាត់អាចនិយាយបានគឺ ‘ត្រូវហើយ។’” ដូច្នោះហើយ—នោះហើយ ជាសាច់រឿង អ្នកឃើញទេ? “ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំឈឺ!”

36 មាននរណាម្នាក់បានប្រាប់ខ្ញុំថា គាត់មាន ពេលមួយ ត្រូវបានប្រែចិត្ត បាន ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់គាត់ថា “ចុះអ្នកវិញ យ៉ាងម៉េចដែរ?”

ហើយគាត់បាននិយាយថា “សុខទុក្ខនៅជាមួយគ្នា។”

គាត់បាននិយាយថា “អញ្ចឹង តើអ្នកមានន័យថាសុខបុទុក្ខប្តឹងយ៉ាងម៉េច?”

គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ដោយសារខ្ញុំទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ”
គាត់បាននិយាយថា “មានឆ្កែពីរក្បាលនៅក្នុងខ្ញុំ ហើយមួយក្បាលជាឆ្កែខ្មៅ និង
មួយក្បាលជាឆ្កែស។” ហើយបានប្រាប់ថា “ពួកគេឈ្មោះគ្នាគ្រប់ពេល។” បានបន្ត
ថា “ពួកគេស្រែកឆោឡោវាយគ្នាទៅវិញទៅមក។” ហើយបន្តថា “ឆ្កែពណ៌សចង់ឱ្យ
ខ្ញុំធ្វើល្អ ឆ្កែខ្មៅចង់ឱ្យខ្ញុំធ្វើអាក្រក់។”

បានបន្តថា “មែនហើយ លោកអ៊ុំ មួយណាឈ្នះ?”

37 បានប្រាប់ថា “នោះអាស្រ័យលើមួយណាដែលលោកអ៊ុំចិញ្ចឹមវាច្រើនជាង
គេ។” ដូច្នេះខ្ញុំគិតថាវាជាចម្លើយល្អនៅទីនេះ។ ឃើញទេ? វាអាស្រ័យទៅលើ
ការប្រយុទ្ធនៃរាងកាយដែលមាននៅក្នុងអ្នក វាអាស្រ័យលើមួយណាដែលអ្នក
បំពេញ តាមធម្មជាតិដែលអ្នកបំពេញ តាមធម្មជាតិខាងសាច់ឈាមបន្ទាប់ពីរឿង
នៃលោកិយ ឬធម្មជាតិខាងវិញ្ញាណរបស់ព្រះ។ ដែលធ្វើវា។

**379. តើកូនរបស់ព្រះអាចទទួលការចាក់ប្រេងតាំងរហូតដល់គាត់អាចធ្វើ
អព្ភូតហេតុ ទីសំគាល់ ការអស្ចារ្យ ឬនេះគ្រាន់តែជាការ...តើនេះជា
ការរំលោភរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬ?**

38 បាទ វាគឺនៅក្នុងការដឹកនាំនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ បើអ្នកជាកូនរបស់ព្រះ ឬ
ជាបុត្ររបស់ព្រះ ទោះជាអ្នកជាអ្នកណាក៏ដោយ ពេលអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដឹកនាំអ្នកឱ្យធ្វើកិច្ចការ។

39 ខ្ញុំមិនមានពេលទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ប្រាប់អ្នកពីរឿងខ្លីប៉ុណ្ណោះ។ រាល់ពេល
ដែលខ្ញុំគិតពីវា ត្រូវតែឆ្លងកាត់វា។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាមួយនេះនឹងចំណាយពេលតែមួយ
នាទី។

40 វាបានធ្លាក់ចុះនៅមេរៀនរដ្ឋ មីស៊ីស៊ីពី។ មនុស្សជាច្រើនក្នុងចំណោមមនុស្ស
រំលោភបំពានប្រុសប៊ិកប៊ិកកំពុង...បានឧបត្ថម្ភការប្រជុំរបស់ខ្ញុំ គាត់ជាបងប្រុសខាង
រំលោភស។ ហើយនៅយប់មួយនៅក្នុងការប្រជុំមួយបីលីប៊ូលបានទៅលេងនៅលើ
សង្វែងហើយបានចែកកាតអធិស្ឋាន។ អូ ភ្លៀងកំពុងធ្លាក់។ ហើយមនុស្សឈរ
នៅខាងក្រៅដោយមានន័ត្រ និងរបស់របរ។ ហើយ ប៊ីលីផ្តល់កាតអធិស្ឋាន ហើយ
មាន...ហើយបន្ទាប់មកគាត់មកទទួលខ្ញុំ។ ហើយខណៈពេលដែលមាន...ខណៈ
ដែលគាត់មកទទួលខ្ញុំ មានស្ត្រីតូចម្នាក់ឈរនៅខាងមុខ ហើយមានស្ត្រីម្នាក់ទៀត
កំពុងដើរជាមួយទារកតូចម្នាក់ព្យាយាមរក្សាវាឱ្យនៅស្ងៀមស្ងាត់។ ហើយស្ត្រីតូច

ម្នាក់នេះអង្គុយនៅទីនោះជាមួយនឹងរ៉ូបកាលីកូខ្លះ ក៏ជាមួយដែរ។ ហើយនាងបានឃើញស្ត្រី ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមានព្រះបន្ទូលទៅកាន់ស្ត្រីនោះ មានអ្វីមួយនៅក្នុងចិត្តរបស់នាង “ទៅអធិស្ឋានសម្រាប់ទារកនោះ។”

41 “មែនហើយ” នាងបាននិយាយថា “ពេលនាងឆ្លងកាត់លើកក្រោយ ខ្ញុំនឹងទៅអធិស្ឋានឲ្យនាង។” ហើយនៅពេលដែលនាងឆ្លងកាត់ម្តងទៀត ស្ត្រីនោះកាន់កាតអធិស្ឋាន។ “អូ” នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចអធិស្ឋានសម្រាប់ទារកនោះទេ។” បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ នឹងអធិស្ឋានសម្រាប់ទារកនោះនៅយប់នេះ។ ហើយតើខ្ញុំជានរណាដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់ទារកប្រសិនបើបងប្រុសប្រាណហាំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់វាហើយ?” ឥឡូវនេះ វាជាការគោរព ហើយវាល្អណាស់ ប៉ុន្តែវាមិនអាចជាព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះជាទីច្នៃឡើយ។ ពេលខ្លះវាខុសគ្នា។

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានបន្តប្រាប់នាងថា “ទៅអធិស្ឋានសម្រាប់ទារកនោះ។”

ទីបំផុតនាងគិតថា “ស្ត្រីនោះនឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំត្រជាក់ចិត្ត។ ដោយដឹងថានាងមានកាតអធិស្ឋាននោះ នាងមិនចង់ឱ្យខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់ទារកនោះទេ។ នាងបាននាំទារកនោះមកទីនេះ មិនមែនសម្រាប់ខ្ញុំដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់វាទេ ប៉ុន្តែសម្រាប់បងប្រុសប្រាណហាំដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់វា។”

ដូច្នេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានបន្តថា “ទៅអធិស្ឋានសម្រាប់ទារកនោះ។”

ទីបំផុតនាងបាននិយាយថា “មែនហើយ ដើម្បីបន្ទូលអារម្មណ៍ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយ...ខ្ញុំនឹងអោយនាងអង្គុយ។” ដូច្នេះនាងបាននិយាយថា “សម្លាញ់ (ម្តាយតូចម្នាក់និយាយទៅកាន់អ្នកផ្សេង) តើអ្នកនឹង—អ្នកចង់...? អ្នកបានទទួលទារកនោះ?” បាននិយាយថា “តើអ្នកនឹងមកអង្គុយនៅទីនេះ យកកន្លែងរបស់ខ្ញុំ?”

នាងបាននិយាយថា “អូ សម្លាញ់ ខ្ញុំមិនចង់អង្គុយកន្លែងរបស់អ្នកទេ។” បានបន្តថា “ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមរក្សាទារកឱ្យនៅស្ងៀម។”

បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអ្នកមើលទៅហត់នឿយហើយអស់កម្លាំង។”

នាងបាននិយាយថា “ចាស គឺពិតមែនហើយ។”

នាងបាននិយាយថា “មែនហើយ អង្គុយនៅទីនេះ ហើយអង្គុយចុះ។” ហើយ នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំឃើញអ្នកមានកាតអធិស្ឋាន។ ប្រហែលជាអ្នក... បងប្រុស ប្រាណហាំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់កូនរបស់អ្នក?”

នាងបាននិយាយថា “យើងសង្ឃឹមថាលេខនេះនឹងត្រូវបានហៅ។”

ហើយនាងបាននិយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំក៏ធ្វើដែរ។” នាងបាននិយាយថា “បងស្រី តើអ្នកជាគ្រីស្ទានទេ?”

បានឆ្លើយថា “នឹងហើយ!”

នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំក៏ជាគ្រីស្ទានម្នាក់ដែរ។” ហើយបាននិយាយថា “តាំងពីខ្ញុំមកទីនេះ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំថា ‘អធិស្ឋានសម្រាប់ ទារកនោះ។’ តើអ្នកនឹងអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំទេ? ខ្ញុំដឹងថាបងប្រុស ប្រាណហាំនឹង អធិស្ឋានសម្រាប់ទារកនោះ ប្រសិនបើវាត្រូវបានហៅ។ ហើយអ្នកគ្រាន់តែកាន់ កាតរបស់អ្នក គាត់នឹងទទួលវា។” បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំដាក់ដៃ លើទារក ហើយគ្រាន់តែអធិស្ឋានបន្តិចដើម្បីធ្វើឱ្យខ្លួនខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អ ហើយ ចេញពីក្រោមការត្រាស់ហៅខ្ញុំ តើ—តើវានឹងធ្វើបាបអ្នកទេ?”

42 នាងបាននិយាយថា “ហេតុអ្វី មិនអីទេ ប្រាកដណាស់សម្លាញ់។ អធិស្ឋាន សម្រាប់ទារក។” ហើយវាគឺជាទារកភ្នែកពណ៌ខៀវតូច ហើយដូច្នោះ—ស្រីតូច បានអធិស្ឋានសម្រាប់វា។ នាងឱ្យស្រីអង្គុយ ហើយនាងឡើងទៅយ៉ាងទីបី ហើយ ក្រោកឈរ។ បងប្អូនជាគ្រីស្ទានខ្លះឡើងនៅទីនោះ សុភាពបុរសល្មមក្រោកឡើង ហើយឱ្យស្រីនេះអង្គុយ ដូច្នោះនាងក៏អង្គុយចុះ។

43 ប្រហែលកន្លះម៉ោងក្រោយមក ខ្ញុំចូលមកក្នុងកិច្ចប្រជុំ និយាយពីរបីនាទី ហៅ កាតអធិស្ឋាន ហើយស្រីនេះគឺនៅជូទីបី ឬទីបួនក្នុងបន្ទាត់បីកូននោះ។ ហើយនាង បានអង្គុយនៅទីនោះ ហើយនាងនិយាយថា “អូ អរគុណព្រះជាម្ចាស់។ ពេលនេះ ខ្ញុំអាណិតម្តាយតូចណាស់ ខ្ញុំជឿថាកូននឹងបានជាហើយឥឡូវនេះ ព្រោះបងប្រុស ប្រាណហាំ... គ្រាន់តែនៅបន្ទាត់ទីបីឬទីបួនគាត់នឹងទៅដល់នោះ។” បានបន្តថា “អរគុណព្រះជាម្ចាស់” ម្តាយតូចដែលអង្គុយនៅទីនោះ មានអារម្មណ៍ចំពោះទារក នោះ។ ត្រឹមហើយ។

44 ពេលខ្ញុំឡើងមក ចាប់ផ្តើមអធិដ្ឋានសម្រាប់កូនក្មេងន័ ពេលស្រ្តីឡើងមក និយាយថា ខ្ញុំមើលទៅនាង ហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ កូនរបស់អ្នកគឺជា ទារកឈឺ។ អ្នកបានយកវាមកទីនេះដើម្បីអធិស្ឋាន។ ហើយឥឡូវនេះ ឈ្មោះ របស់អ្នកគឺលោកស្រីដូច្នោះនិងដូច្នោះ ហើយអ្នកបានមកពីកន្លែងដូច្នោះនិងដូច្នោះ ប៉ុន្តែទារកបានជាសះស្បើយហើយ។ មាននារីម្នាក់មានបន្ទុកក្នុងចិត្តដោយឈ្មោះ លោកស្រីដូច្នោះនិងដូច្នោះ ដែលរៀបចំនៅទីនេះក្នុងយ៉រ (ជាន់ទីមួយនៅចុងនៃ ជួរទីបួននៅក្នុងយ៉រទីបី) បានអធិស្ឋានសេចក្តីអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿសម្រាប់ ទារក ហើយទារកបានជាសះស្បើយរួចហើយ។” នាងស្ទើរតែធ្លាក់ពីលើកៅអី។ ឃើញទេ?

45 ចុះបើនាងមិនបានធ្វើយ៉ាងម៉េចទៅ? ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? ឥឡូវនេះ ស្រ្តីនោះនឹងមានការអាណិតអាសូរចំពោះទារកនោះកាន់តែច្រើន ម្តាយចំពោះ ទារកគឺជាជាងខ្ញុំចំពោះកូននោះ។ ឃើញទេ? និងម្តាយ...ឃើញទេ?

46 “តើយើងទាំងអស់គ្នាអាចធ្វើអព្វតហេតុបានទេ?” បាទ។ នៅពេលអ្នកត្រូវ បានដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឲ្យធ្វើអព្វតហេតុ ចូរទៅធ្វើវា ព្រោះវាជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានដឹកនាំ។

47 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើស្រ្តីនោះមិនធ្វើតាមអ្វីដែលព្រះបានប្រាប់នាងទេ ប្រហែលជាមានការស្តីបន្ទោសខាងវិញ្ញាណចំពោះនាង (អ្នកឃើញទេ?) ហើយ នាងនឹងមិនស្តាប់បង្គាប់ព្រះ។ ជានិច្ចកាល ប្រសិនបើអ្នកជាគ្រីស្ទាន ហើយមាន អ្វីមួយកំពុងបញ្ចុះបញ្ចូលអ្នកឱ្យធ្វើអ្វីមួយ ចូរទៅធ្វើវា។ ទៅធ្វើវា កុំសង្ស័យវា ទៅ ធ្វើវា។

“ខ្ញុំចង់សួរសំណួរ។ គឺ...?” នេះគឺជាមួយក្នុងចំណោមពួកវាផ្សេងទៀត ឬ ខ្ញុំខុស...បាទ ខ្ញុំ...នោះគឺមួយសម្រាប់ព្រឹកនេះ។ “នារីស្លៀកខោទ្រនាប់ តើ ជាសម្លៀកបំពាក់របស់បុរសឬ?” វាច្បាស់ជាមានការលាយឡំគ្នានៅទីនេះ ក្នុងចំណោមអ្នកផ្សេងទៀតទាំងនេះ។

“បងប្រុស ប្រាណហាំ គឺជាព្រះដែលធ្វើរឿងនេះ...គឺជាព្រះ...តើខ្ញុំបានធ្វើរឿង ដែលបានកើតឡើងនៅពេលដែលកាសែត...?” អូ បាទ យើងមានរឿងនោះនៅ ព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំត្រូវតែមានការលាយបញ្ចូលគ្នាខ្លះ។ ខ្ញុំគួរតែហែកពួកវាចេញ ប៉ុន្តែខ្ញុំ គ្រាន់តែស្តាប់ក្នុងការធ្វើវាប៉ុណ្ណោះ។

380. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្នកណានឹងរស់នៅលើផែនដីនៅខាងក្រៅទីក្រុង ឋានសួគ៌?

381. ពន្យល់អំពីទេវតារបស់មនុស្សម្នាក់ៗ ដែលនៅជាមួយពួកគេតាំងពីកំណើត រហូតដល់ស្លាប់។ សំណួរល្អណាស់។

48 ខ្ញុំស្អប់ការរំលងរឿងទាំងនេះ ពួកវាជាសំណួរដ៏ល្អ។ ហើយខ្ញុំចង់—ឱ្យកូន ៗរបស់ខ្ញុំដឹងរឿងទាំងនេះ។ ឃើញទេ? “ឥឡូវនេះ តើអ្នកណានឹងរស់នៅលើ ផែនដីនៅខាងក្រៅទីក្រុង?” នៅខាងក្រៅ វានឹងជាការប្រោសលោះ ដែលនឹង មានប្រជាជននៅលើផែនដី នៅខាងក្រៅទីក្រុង ប៉ុន្តែពួកគេនឹងមិនត្រូវបាន ជ្រើសរើស និងហៅថាកូនក្រមុំទេ។ កូនក្រមុំនឹងរស់នៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រ ជាមួយព្រះមហាក្សត្រ។ នៅខាងក្រៅនឹងក្លាយជាស្តេចនៃផែនដីដែលនឿយហត់ ហើយនាំដាំដុះ នាំមក... មិនមែនអត់នឿយហត់ទេ តែត្រូវនាំផ្ទៃលើចូលក្រុង។ ហើយទ្វារនឹងមិនបិទនៅពេលយប់ទេ។

49 ពី ឥឡូវ...ឥឡូវនេះ ពន្លឺនេះនៅលើកំពូលភ្នំនឹងមិនបំភ្លឺពិភពលោកទាំងមូល ឡើយ វានឹងបំភ្លឺទីក្រុងតែប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែវាអាចត្រូវបានគេមើលឃើញនៅចម្ងាយ រាប់ពាន់ម៉ាយ ប្រហែល ប៉ុន្តែ វានឹងមិនធ្វើឲ្យផែនដីភ្លឺឡើងទេ ពីព្រោះព្រះគម្ពីរ បានចែងដូច្នោះ នៅក្នុងពិភពលោកថ្មី ពីថ្ងៃសប្តិហៃមួយទៅមួយទៀតនិងពីមួយ—ពី ព្រះច័ន្ទថ្មីមួយទៅមួយទៀត (អ្នកឃើញទេ?) ប្រជាជននឹងឡើងនៅចំពោះព្រះភក្ត្រ ព្រះអម្ចាស់ទៅក្រុងស៊ីយ៉ូន ឡើងទៅក្រុងដើម្បីថ្វាយបង្គំ។

50 ហើយឥឡូវនេះ ពួកគេនឹងនៅខាងក្រៅទីក្រុង មិនមែនកូនក្រមុំទេ ប៉ុន្តែមនុស្ស ដែលកើតឡើងក្នុងការរស់ឡើងវិញលើកទីពីរ ដែលនឹងក្លាយជាអ្នកច្រូតកាត់ កាប់គាស់ដី ដូចអ៊ីដាមដែរ ជាដើម និងអ្នកថែរក្សាសួនច្បារ។ ប៉ុន្តែព្រះមហាក្សត្រ និងព្រះមហាក្សត្រី នឹងគង់នៅក្នុងទីក្រុង។

51 “ពន្យល់អំពីទេវតារបស់មនុស្សម្នាក់ៗ ដែលនៅជាមួយពួកគេតាំងពី កំណើត។” ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់...ឥឡូវនេះ នេះគឺជ្រៅណាស់។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនដែល...ខ្ញុំទើបតែរើសវាឡើង។ ឥឡូវនេះ...ផ្នែកមួយសរសេរជា ប្រភេទមួយហើយមួយទៀតគឺដោយខ្មៅដៃ—ឬបិច។

52 ឥឡូវនេះ មានទេវតាមួយអង្គ ប៉ុន្តែទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់នេះ ដែលត្រូវបាន បោះជំរុំក្នុងអ្នកដែលខ្លាចពួកគេ...ដែលកោតខ្លាចទ្រង់។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ វា

មិនត្រូវបានសន្យាថាមនុស្សមានបាបមានទេវតាទេ វាមានតែទេវតាដែលប្រោស
លោះប៉ុណ្ណោះ។ តើអ្នកដឹងទេ? ទេវតានៃព្រះអម្ចាស់បានបោះជំរុំវិញអស់អ្នក
ដែលកោតខ្លាចទ្រង់។

53 ឥឡូវនេះទេវតាគឺជាអ្នកនាំសារ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់ថា វាល្អឥតខ្ចោះ
ហើយវានឹងបញ្ជាក់ពីការកំណត់ទុកជាមុនសម្រាប់អ្នក។ ឃើញទេ?

54 ឥឡូវនេះនៅពេលដែលទារកតូចមួយត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅក្រោមបេះដូង
របស់ម្តាយ... ហើយអ្នករាល់គ្នាជាកូនក្មេងដែលយល់អំពីរឿងទាំងនេះ ចូរមើលចុះ
ព្រះអម្ចាស់បានប្រទានឲ្យអ្នករាល់គ្នាជាម្តាយ។ ហើយនាងបានចិញ្ចឹមអ្នកនៅ
ក្រោមបេះដូងរបស់នាង ព្រោះអ្នកនៅក្នុងចិត្តរបស់នាង។ ហើយនៅថ្ងៃមួយ
ព្រះអម្ចាស់បានយាងចុះមក ហើយរំដោះអ្នកចេញពីចិត្តម្តាយ ឆ្ងាយពីបេះដូងរបស់
នាង ប៉ុន្តែអ្នកនឹងនៅក្នុងបេះដូងរបស់នាងជានិច្ច។

55 ឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលរូបកាយតូចមួយនេះកំពុងត្រូវបានបង្កើតឡើង
រាងកាយធម្មជាតិខ្លះត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅក្នុងម្តាយ មានរូបកាយខាងវិញ្ញាណ
នៃផែនដី ត្រៀមខ្លួនទទួលរូបកាយធម្មជាតិនេះភ្លាមៗនៅពេលដែលវាកើតមក។
ពេលនេះទារកកើតមកមានសាច់ដុំរស់ បេះដូងលោតញាប់ ប៉ុន្តែគ្មានដង្ហើមនៃ
ជីវិត។ វាគឺជាការមូលសាច់ដុំ...ឃើញទេ? បន្ទាប់មក សូមមើលថាតើមានអ្វី
ប្លែកពីវា ប្រសិនបើមិនមានវិញ្ញាណដែលត្រូវតែចូលមកក្នុងវានៅពេលក្រោយទេ
ពេលនោះដង្ហើមរបស់យើងអាចចាកចេញពីយើង ហើយយើងនឹងរំលែងមានដង្ហើម
ទៀតហើយនៅតែមានជីវិត។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលរាងកាយនេះមិនទទួលបានអុក
ស៊ីសែន...ឬការដកដង្ហើម (ការទទួលទាននិងចេញពីស្លូតរបស់យើង) បន្ទាប់មក
យើងបានស្លាប់។

56 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលម្តាយ...ទារកតូចត្រូវបានទម្លាក់មកផែនដីពី
បេះដូងម្តាយ។ “ទម្លាក់” អ្នកយល់ពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ តើខ្ញុំ...មូលហេតុដែល
ខ្ញុំនិយាយបែបនេះ។ ពេលកូនតូចត្រូវទម្លាក់ចុះ តើមានអ្វីកើតឡើង? ដល់ពេល
ចេញមក បើវាមិនចេះយំ វេជ្ជបណ្ឌិត ឆ្មប ឬអ្វីក៏ដោយ នឹងវាយវា ប្រុងប្រុស ប្រា
ណហាំ ទះដៃរបស់គាត់—អេដ។] កោសវា។ ត្រូវតែមានការភ្ញាក់ផ្អើល ហើយ
តើមានអ្វីកើតឡើង?

57 សូមកត់សម្គាល់ថា អ្នកម្តាយអាចមានចរិតអាក្រក់ និងឃោរឃៅខ្លាំងណាស់ ប៉ុន្តែមុនពេលទារកនោះកើតមក មានចិត្តសប្បុរសមួយដែលចូលមកក្នុង។ តើ អ្នកធ្លាប់សម្គាល់ឃើញម្តាយពេលនាងក្លាយជាម្តាយទេ? មានអ្វីដែលផ្អែមអំពី នាង នាងតែងតែទទួលយកភាពផ្អែមល្អមនោះ។ ព្រោះថាទេវតាតូច វិញ្ញាណ តូច អ្នកនាំសារតូចមួយទៅកាន់រោងខរបាសថតូចមួយនេះ ត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេច ដើម្បីចេញមកក្នុងពិភពលោក។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលទេវតាតូចនេះ ចូលមកក្នុងរូបកាយ (នោះគឺជាទេវតាតូចមួយនៃផែនដី វិញ្ញាណដែលត្រូវបាន តែងតាំងពីព្រះដើម្បីយករូបកាយនេះ) បន្ទាប់មកទារកនោះត្រូវមានជម្រើស។ វា ធ្វើការសម្រេចចិត្តរបស់វា។ លុះហេតុការណ៍នេះកើតឡើង អ្នករាល់គ្នាឃើញថា ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ចូលមកក្នុងទីនេះ ដែលជារូបកាយខាងវិញ្ញាណ ដែលនៅ អស់កល្បជានិច្ច។

58 នេះជាវិញ្ញាណដែលស្លាប់ក្នុងខ្លួនដែលស្លាប់ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាច នៅក្នុងរាងកាយពីរក្នុងពេលតែមួយបានទេ ប៉ុន្តែអាចមានធម្មជាតិពីរនៅក្នុងអ្នក ក្នុងពេលតែមួយ។ ឥឡូវនេះ ធម្មជាតិនៃព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់...ពេលអ្នក កើតជាថ្មី អ្នកមិនកើតពីរូបកាយសាច់ឈាមទេ ដូចជាទារកគឺ ប៉ុន្តែអ្វីដែលបាន កើតឡើង កំណើតខាងវិញ្ញាណបានមកដល់អ្នក។ ហើយខណៈពេលដែលការ ចាប់កំណើតខាងវិញ្ញាណនេះត្រូវបានរីកលូតលាស់នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក នៃព្រះ មានរូបកាយឬរូបកាយសេឡេស្តាលលូតលាស់ឡើង ដើម្បីទទួលវិញ្ញាណនោះ។ ហើយកាលណាជីវិតចាកចេញពីរូបកាយនេះទៅកាន់រូបកាយនោះ។ ដូចជាពេល ដែលរូបកាយត្រូវបានគេបង្ហាញមកផែនដី វិញ្ញាណក៏ចូលមក ហើយនៅពេល ដែលវិញ្ញាណចេញពីរូបកាយ នោះមានរូបកាយរង់ចាំ។ “ដ្បិតយើងដឹងថា បន្ទាប់ពី រោងខរបាសថនៅផែនដីនេះត្រូវបានរំលាយហើយ យើងមានកន្លែងមួយដែល កំពុងរង់ចាំហើយ។” ឃើញទេ? នោះហើយជារូបកាយខាងវិញ្ញាណរបស់មនុស្ស។

បងប្រុស ប្រាណហាំ...

ឥឡូវនេះទាំងនេះត្រូវតែជា...មានក្រុមមួយនៅទីនេះ មើលទៅ យ៉ាងហោចណាស់ដប់បួនដប់ប្រាំ។ វាទាំងអស់ត្រូវបានសរសេរនៅលើក្រដាស ប្រភេទដូចគ្នា ក្រដាសវាយអក្សរ ជាដើម។ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមទៅរកពួកវាឱ្យបាន

លឿនតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ យើងអាចចេញចូលបាន...លឿនតាមដែលអាចធ្វើបាន។

382. បងប្អូនជាទីស្រឡាញ់ តើព្រះយេស៊ូវមិនទទួលយកការថ្វាយបង្គំនៅក្នុងការបើកសម្តែងដោយយ៉ូហានទេនៅពេលដែលគាត់បានដួល... ហេតុអ្វីបានជាព្រះយេស៊ូវមិនទទួលការថ្វាយបង្គំនៅក្នុងការបើកសម្តែងដោយយ៉ូហាននៅពេលទ្រង់—តើនៅពេលណាដែលទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យថ្វាយបង្គំនៅចំពោះទ្រង់? ហេតុអ្វីបានជាព្រះយេស៊ូវមិនទទួលការថ្វាយបង្គំ ពេលយ៉ូហានចង់ថ្វាយបង្គំទ្រង់?

59 បងប្អូនប្រុសស្រីជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ អ្នកណាក៏ដោយ វាមិនមែនជាព្រះយេស៊ូវទេ ដែលនឹងមិនទទួលការថ្វាយបង្គំ។ នៅក្នុងវិវិធាន: ២២:៨ អ្នកនឹងអានថាវាគឺជាហោរា ជាទេវតា ដែលនឹងមិនទទួលការថ្វាយបង្គំឡើយ។ កាលលោកយ៉ូហានក្រាបថ្វាយបង្គំទេវតាដែលបង្ហាញការទាំងនេះដល់លោក លោកមានប្រសាសន៍ថា “ចូរមើលថា អ្នកមិនធ្វើវាឡើយ ដ្បិតខ្ញុំជាបងប្អូនរបស់អ្នករាល់គ្នា។ ខ្ញុំជាហោរាម្នាក់។” ឃើញទេ? “ខ្ញុំជាបងប្អូនរបស់អ្នក ជាអ្នកបម្រើរបស់អ្នក ជាហោរាម្នាក់។ ថ្វាយបង្គំព្រះ។” វាមិនមែនព្រះយេស៊ូវមិនទទួលវាទេ វាគឺជាហោរាដែលមិនទទួលវា។

383. សូមគោរពបងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្វីជាភាពខុសគ្នានៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានដកដង្ហើមលើពួកសិស្ស ហើយបានបន្ទូលថា “សូមទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចុះ” ហើយនៅពេលដែលពួកគេ—ពួកគេត្រូវទៅបន្ទប់ជាន់លើដើម្បីរង់ចាំ?

60 វាគឺជាការសន្យាដែលទ្រង់បានប្រទានដល់ពួកគេ ផ្តល់ដង្ហើមលើពួកគេតាមការសន្យារបស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” វាគឺជាការសន្យាមួយ។ គេទៅបន្ទប់ខាងលើដើម្បីរង់ចាំការសន្យា។

61 ដូចគ្នាដែរ គឺនៅពេលដែលយើងដាក់ដៃលើអ្នក ដើម្បីបានជាសះស្បើយ បន្ទាប់មកអ្នកបន្តរឿងរបស់អ្នកដោយរង់ចាំការសន្យាដែលត្រូវបានបំពេញ។

384. បងប្រុស ប្រាណហាំតើព្រះយេស៊ូវបានផ្លាស់ប្តូររបៀបបំពេញជាច្រើនដង ពេលលេចមកកាន់ពួកសិស្សបន្ទាប់ពីការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់?

62 “តើទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូររូបរាងមុខរបស់ទ្រង់ទេ?” ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងមិនដឹងទេ ព្រោះខ្ញុំ គិតថាវាជាអ្វី ទ្រង់មិនបានប្តូររូបរាងមុខរបស់ទ្រង់នៅទីនោះទេ។ ការដែលទ្រង់បាន ធ្វើ ទ្រង់មិនឱ្យគេឃើញឬស្គាល់ទ្រង់ឡើយ។

63 ដូចអ្នកដែលមកពីក្រុងអេម៉ាស ពួកគេបានដើរជាមួយនឹងទ្រង់ពេញមួយថ្ងៃ ហើយវាត្រូវបានរារាំងពីពួកគេ។ ពេលនោះគេបានឃើញបុរសម្នាក់នៅមាត់ប្រាំង ស្ទូចត្រីនៅកន្លែងដែលពួកគេបាននេសាទ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កូនៗ មានអី បរិភោគអត់?”

ហើយពួកគេបាននិយាយថា “យើងមិនបានអ្វីទាំងអស់ ធ្វើការនេសាទពេញ មួយយប់ហើយ។”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “បោះសំណាញ់ទៅផ្នែកម្ខាងទៀត។” ហើយគាត់ចាប់ត្រី មួយស្បែក ហើយគេដឹងថានោះជាព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំគិតថា វាមិនមែនជារូបរាងរបស់ ទ្រង់ដែលត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរនោះទេ ខ្ញុំគិតថា វាគ្រាន់តែជាភ្នែកប្រជាជនប៉ុណ្ណោះ ដែលត្រូវបានគេបិទ។

385. បងប្រុសប្រាណហាំតើអ្វីជាកាតខុសគ្នា ប្រសិនបើ—បើមានរវាងទេវតានៃ ព្រះអម្ចាស់និងព្រះអម្ចាស់ផ្ទាល់?

64 ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ជាអ្នកនាំសារមកពីព្រះអម្ចាស់ ហើយព្រះអម្ចាស់ ផ្ទាល់ជាបុគ្គលនោះ មិនមែនជាមនុស្សរបស់ទេវតាទេ គឺជាទេវតាមកពី ព្រះអម្ចាស់។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំបង្ហាញអ្នក។ និយាយនៅលើផែនដីនេះ គឺជាទេវតាមក ពីព្រះអម្ចាស់។ និយាយនៅលើផែនដីនេះ គឺជាទេវតាមកពីព្រះអម្ចាស់។ និយាយ នៅលើផែនដីនេះគឺជាទេវតាមកពីព្រះអម្ចាស់។ តើធ្វើដូចម្តេចទើបយើងដឹងថា ពួកគេជាទេវតាមកពីព្រះអម្ចាស់? នៅពេលដែលពួកគេនាំយកព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។ ប៉ុន្តែនៅពេលពួកគេព្យាយាមបំភាន់វា វាមិនមែនមកពីព្រះអម្ចាស់ទេ ឃើញទេ ឃើញទេ ព្យាយាមបង្កើតវាជាអ្វីដែលវាមិននិយាយ។ គ្រាន់តែនិយាយ អ្វីក៏ដោយ...

65 ពេលនោះមានទេវតាអូប៊ីចុះពីព្រះអម្ចាស់ ដែលជាអ្នកនាំសារដូចជាកាត្រី យ៉ែល និង—និង មីកែល រូដហូម ជាដើម ឈ្មោះរបស់ពួកគេ។

386. បងប្រុស ប្រាណហាំ អ្វីដែលហាក់ដូចជាខុសនៅថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ នៃការធ្វើជាអ្នកជឿ ហើយធ្វើតាមសារ និងអ្នកនាំសារនៅថ្ងៃនេះ នៅពេល ដែលអ្នកមិនអាចអធិស្ឋានដូចដែលអ្នកចង់ធ្វើ? នោះជាសំណួរដ៏ល្អ។

66 ខ្ញុំជឿថាបងប្អូនស្រីដែលបានសួរវាជាមូលហេតុនៃលក្ខខណ្ឌនៃពេលវេលា។ ការប្រជុំបានចប់ហើយ។ ការប្រជុំមានរយៈពេលប្រហែលដប់ប្រាំឆ្នាំ ហើយ មិនដែលមានរយៈពេលប្រហែលបីឆ្នាំទេ។ ខ្ញុំជឿថាវាបានទទួលការប្រជុំ ចុងក្រោយរបស់វា។ ហើយខ្ញុំជឿថា នោះជាមូលហេតុដែលអ្នកមិនអាច អធិស្ឋាន ហើយមានអារម្មណ៍ក្នុងព្រះវិញ្ញាណដូចជាអ្នកធ្លាប់ធ្វើនោះឡើយ។ វាគឺ ដោយសារតែភ្លើងនៃការរីកដុះដាលបានរលត់ទៅវិញ។

387. បងប្រុស ប្រាណហាំ សូមពន្យល់ពីរបៀបដែលមនុស្សម្នាក់ដឹងប្រសិនបើ គាត់កំពុងគិតគំនិតរបស់គាត់ ឬបើអារក្សដាក់គំនិតក្នុងចិត្តធ្វើឲ្យវាគិតខុស ជាពិសេសប្រសិនបើអ្នកដឹងថាអ្នកមិនចង់គិតពួកគេ។

67 បន្ទាប់មក ប្រសិនបើវាផ្ទុយទៅនឹងព្រះបន្ទូល នោះជាការគិតរបស់អារក្ស។ បើ វានៅជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល នោះជាការគិតរបស់ព្រះ។ បើគិតខុស នោះជាអារក្ស។ ប្រសិនបើវាជាគំនិតល្អនៃព្រះបន្ទូល និងរបស់ព្រះ នោះជាការគិតរបស់ព្រះ។

388. ប្រសិនបើករណីអាចថាអារក្សកំពុងដាក់គំនិតនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកអំពីរឿង ជាក់លាក់មួយ តើអាចយកឈ្នះឬកម្ចាត់ដោយរបៀបណា?

68 យកប្រាសមកចេញពីវា។ ប្រសិនបើអារក្សធ្វើឱ្យអ្នកគិតដូច្នោះ—នោះ—អ្នក គឺជា...ប្រសិនបើអ្នកដឹងថាអ្នកជាគ្រីស្ទាន ហើយវាព្យាយាមធ្វើឱ្យអ្នកគិតថាអ្នក មិនមែនជាគ្រីស្ទានទេ គ្រាន់តែនិយាយ ផ្ទុយមកវិញថា “ខ្ញុំជាគ្រីស្ទាន។” ដរាបណា បទពិសោធន៍របស់អ្នកត្រូវគ្នានៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ត្រូវនិយាយថា “ខ្ញុំជា គ្រីស្ទាន។” អ្វីផ្សេងទៀត ធ្វើវិធីដូចគ្នា។

ពេលអ្នកឆ្លើយដូច្នោះហើយ សូមអធិស្ឋានឲ្យខ្ញុំជំនះបញ្ហានេះផង ព្រោះខ្ញុំ មិនមែនធ្វើដោយខ្លួនឯងទេ។

69 ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានឱ្យអ្នកឈ្នះ ទោះបីអ្នកជានរណាក៏ដោយ។ សូមឲ្យគំនិត របស់អ្នកត្រឡប់ទៅម្ខាងទៀតវិញ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំជាគ្រីស្ទាន ខ្ញុំជាអ្នកជឿ។ មារសាតាំង ឯងមិនគ្រប់គ្រងអញបានទេ។”

70 និយាយឱ្យត្រង់ទៅ ខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនេះឥឡូវនេះនិយាយរឿងដដែលនេះ កុំឱ្យដួលសន្លប់នៅទីនេះនៅធីតា។ ត្រូវហើយ។ បួន ឬប្រាំដង ខ្ញុំស្ទើរតែដេកនៅ លើធីតា។ នោះជាការពិត។ ព្រះប្រាប់ថាវាមែន។

389. នៅពេលដែលមនុស្សម្នាក់ដឹងថាខ្លួនមានភាពស្មុគស្មាញខ្លាំងឬស្មុគស្មាញ ខ្លះ តើគាត់អាចយកឈ្នះលើបញ្ហានេះដោយរបៀបណា? ដូច្នោះ តើវាគួរតែ ជាកូនតែម្នាក់ដែលបង្កើននេះតាំងពីក្មេង?

71 យកផ្ទុយពីនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកតែងតែចង់បានផ្លូវរបស់អ្នក ហើយក្មេងតូច ម្នាក់ដែលចង់តែងតែមានអ្វីគ្រប់យ៉ាងតាមចិត្តអ្នក បត់ស្កាំត្រឡប់មកវិញ ហើយ ផ្តល់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកទទួលបានតាមវិធីផ្សេងៗ។ បើអ្នកអាត្មានិយម ហើយ អ្នកចង់កាន់អ្វីគ្រប់យ៉ាង ចូរចាប់ផ្តើមលះបង់អ្វីដែលអ្នកមាន។ ឃើញទេ? ធ្វើអ្វី ក៏បាន...គ្រាន់តែទៅជួយមកវិញ។ នោះជាវិធីដើម្បីយកឈ្នះអ្វីៗទាំងអស់ គឺជាថ្នាំ បំបាត់ការឈឺចាប់។

72 អ្នកបាន...ម្តាយភាគខាងត្បូងចាស់របស់ខ្ញុំធ្លាប់និយាយថា "សិក្សាពីសត្វ ឆ្កែនឹងបានចេះឆ្កែមកខាំយើងវិញ។" ហើយវាក៏អនុវត្តតាមវិធីនេះដែរ។

390. បងប្រុស ប្រាណាហាំ តើសមិទ្ធផលអ្វីយើងគួរអនុញ្ញាតឱ្យកុមារមុនវ័យជំទង់ ចូលរួមក្នុង? (ខ្ញុំសូមអភ័យទោស...) តើសកម្មភាពអ្វីខ្លះដែលកូនមិនទាន់ ពេញវ័យរបស់យើងគួរគិតទុកជាមុន ចូលរួម។ ម្យ៉ាងទៀត តើយើងគួរធ្វើ ដូចម្តេចដើម្បីជួយពួកគេជ្រើសរើសសហការីរបស់ពួកគេ?

73 រក្សាពួកគេនៅក្នុងក្រុមហ៊ុនគ្រីស្ទានដរាបណាអ្នកអាចធ្វើបាន។ រក្សាពួកវា ជាមួយ...ប្រសិនបើវាជាក្មេងស្រី ចូររក្សានាងជាមួយក្មេងស្រីគ្រីស្ទាន ក្មេងប្រុស គ្រីស្ទាន ផ្ទុយមកវិញ។ បើនាងមានអាយុល្មមនឹងទៅជាមួយក្មេងប្រុស ចូរមើលថា នាងនៅជាមួយនឹងប្រុសត្រឹមត្រូវ។ បំបាក់ទឹកចិត្តនាងចំពោះប្រុសណាក៏ដោយ បើ មិនដូច្នោះទេ ប្រុសទៅជាស្រី។ ប្រសិនបើនាងទៅជាមួយអ្នកមិនជឿ សូមព្យាយាម លើកទឹកចិត្តនាងឱ្យទៅជាមួយអ្នកជឿ ហើយផ្ទុយទៅវិញ។ ធ្វើឱ្យផ្ទះរបស់អ្នក ស្អាត។ ធ្វើឱ្យផ្ទះរបស់អ្នកជាកន្លែងដែលកូនស្រីឬកូនប្រុសរបស់អ្នកនឹងមិនខ្មាស់ ក្នុងការនាំ ក្រុមរបស់គេនៅចំពោះមុខឪពុកម្តាយ ហើយចូលទៅក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេ ហើយធ្វើឱ្យផ្ទះមានភាពរីករាយយ៉ាងខ្លាំង ដែលពួកគេនឹងរីករាយក្នុងផ្ទះរបស់ ពួកគេដើម្បីស្នាក់នៅទីនោះ។

អ្វី ខ្ញុំអើយ នៅទីនេះមានប្រាំពីរជាប់គ្នា។ ខ្ញុំនឹងមិនទៅបន្តទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែពីរបី នាទីទៀតប៉ុណ្ណោះ។

391. បងប្រុស ប្រាណហាំតើអ្នកបានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការនាពេលថ្មីៗនេះអំពី សម័យកាលក្រុមជំនុំចុងក្រោយទេ ពីឡៅឌីសេ?

74 អត់ទេ ខ្ញុំមិនដែលនិយាយថាវាចប់ទេ។ បើខ្ញុំធ្វើ អ្នកយល់ខុស ឬខ្ញុំនិយាយ ខុស។ វាគឺជាការ...នេះគឺជាសម័យកាលក្រុមជំនុំចុងក្រោយ។ វាជាចុងបញ្ចប់នៃ សម័យពួកជំនុំ ឡៅឌីសេ។ វាមិនបានបញ្ចប់ នៅពេលដែលវាបញ្ចប់ ក្រុមជំនុំក៏ បាត់ទៅ។ ដូច្នោះ ដរាបណាក្រុមជំនុំនៅទីនេះ វាមិនបានបញ្ចប់ទេ។ ឃើញទេ?

392. សម័យកាលក្រុមជំនុំចុងក្រោយហើយបានងងឹត កូនក្រមុំត្រូវបានគ្រាស ហៅ យើងបានចូលទៅក្នុងគ្រាទុក្ខវេទនាហើយឬ?

75 ទេ ទេ ទេ អ្នកគឺ...ខ្ញុំប្រាថ្នាថាខ្ញុំអាចមានពេលបន្ថែមទៀតលើរឿងនោះ។ ឃើញទេ? កូនក្រមុំ នៅពេលដែលនាងត្រូវបានដកចេញពីក្រុមជំនុំ នោះ សម័យកាលក្រុមជំនុំនឹងឈប់។ ឡៅឌីសេ ចូលទៅក្នុងភាពវឹកវរ កូនក្រមុំទៅឯ សិរីរុងរឿង ហើយគ្រានៃទុក្ខលំបាកបានកំណត់លើព្រហ្មចារីដែលកំពុងដេកលក់ អស់រយៈពេលបីឆ្នាំកន្លះ ខណៈពេលដែលអ៊ីស្រាអែលកំពុងទទួលបានទំនាយ របស់ខ្លួន បន្ទាប់មក សេចក្តីវេទនាកើតឡើងលើអ៊ីស្រាអែល។ រួចមកដល់សមរក្សមិ អើម៉ាគេដូន ដែលបំផ្លាញអ្វីៗទាំងអស់។ ហើយបន្ទាប់មកកូនក្រមុំត្រលប់មកវិញ ជាមួយកូនកំលោះអស់រយៈពេលមួយពាន់ឆ្នាំ រជ្ជកាលសហស្សវត្សរ៍ បន្ទាប់ពីនោះ មក ការជំនុំជំរះបល្ល័ង្កស បន្ទាប់ពីនោះមក ស្ថានសួគ៌ថ្មី និងផែនដីថ្មី និងទីក្រុងថ្មី ចុះពីព្រះ ចេញពីស្ថានសួគ៌។ ភាពអស់កល្ប និងពេលវេលាបញ្ចូលគ្នា។

393. ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រាប់អ្នកថាត្រែមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយ កូនក្រមុំ។ តើបានប្រាំពីរមានអ្វីពាក់ព័ន្ធជាមួយយើងទេ?

76 ខ្ញុំនឹងរង់ចាំមើលថាតើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបើកសម្តែងវាតាមរបៀបនោះឬ អត់។ ខ្ញុំមិនទាន់ដឹងនៅឡើយទេ។

394. តើហោររបស់ម៉ាឡាគីទី៤ ជាអ្នកហៅពួកសាសន៍ដទៃដែលនៅ សេសសល់ វិវរណៈ ៧:៩ ទោះបីជាពួកគេឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខលំបាកយ៉ាងណា ឬ?

77 ទេ អត់ទេ! បន្ទាប់ពី—វិវរណៈ៧ គឺជាកន្លែងដែលគាត់បានឃើញមួយសែន បួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់បានបោះត្រា បន្ទាប់មក គាត់បានឃើញការឡើងមក ការ ត្រឡប់មកវិញគឺជាចំនួនដ៏ច្រើនដែលគ្មានអ្នកណាអាចរាប់បាននោះទេ ដែលជា កូនក្រមុំ។ វានឹងមាន...មាន...ម៉ាឡាគី៤ នឹងត្រូវបានបញ្ចប់ហើយកូនក្រមុំបាន លើកឡើង និង...បន្ទាប់មក...ក្រុមនៃ—អេលីយ៉ា និង អេលីសេ ត្រឡប់មកផែនដី វិញ... ក្រុមជំនុំដើម្បីឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា ប៉ុន្តែ អេលីយ៉ា និង អេលីសេ នឹងមិន មានអ្វីទាក់ទងនឹងព្រហ្មចារីដែលកំពុងដេកលក់ទេ (ពួកគេជាសាសន៍ដទៃ) ពួកគេ នឹងត្រូវបានបញ្ជូនទៅតែជនជាតិយូដាប៉ុណ្ណោះ។

395. តើផ្លូវលាន់ទាំងប្រាំពីរដែលស្មើនឹងអាថ៌កំបាំងទាំងប្រាំពីរត្រូវបានបង្ហាញ ហើយឬនៅ? តើពួកគេត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងត្រាទីប្រាំពីរ ប៉ុន្តែមិនទាន់ មាននៅឡើយ—ប៉ុន្តែយើងមិនទាន់ស្គាល់ថាជាផ្លូវលាន់ទេ?

78 អត់ទេ ពួកគេត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងត្រាទាំងប្រាំពីរ។ នោះហើយជាអ្វីដែល ផ្លូវលាន់និយាយអំពី។ ពួកគេត្រូវបង្ហាញ...ផ្លូវលាន់ទាំងប្រាំពីរដែលបានបន្លឺ សំឡេងរបស់ពួកគេ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់អាចដឹងថាវាជាអ្វីនោះទេ... យ៉ូហាន ដឹងថាវាជាអ្វី ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវបានហាមឃាត់មិនឱ្យសរសេរវា។ គាត់បាននិយាយ ថា “ប៉ុន្តែទេវតាទីប្រាំពីរ នៅគ្រាដែលទ្រង់បន្លឺសំឡេង អាថ៌កំបាំងទាំងប្រាំពីរ នៃផ្លូវលាន់ទាំងប្រាំពីរនឹងត្រូវបានលាតត្រដាង។” ហើយទេវតាទីប្រាំពីរគឺជា អ្នកនាំសារនៃសម័យកាលក្រុមជំនុំទីប្រាំពីរ។ ឃើញទេ?

396. តើអ្នកជឿទេថា ពេលខ្លះកូនក្រមុំតូចដែលនៅរស់ នឹងជួបជុំគ្នានៅកន្លែង ណាមួយ ហើយមានអ្វីគ្រប់យ៉ាងដូចគ្នាដូចកូនក្រមុំដំបូង ប្រហែលជាមុន ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនៅលើពពក?

79 ឥឡូវគេសួរខ្ញុំថា តើខ្ញុំជឿទេ? ខ្ញុំមិនអាចបញ្ជាក់វាតាមបទគម្ពីរបានទេ ប៉ុន្តែ ប្រហែលជាមានពេលមួយ ប្រហែល ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប្រហែលជាមាន...អ្នកឃើញ ទេ? ប្រសិនបើវាចង់ វានឹងផ្តល់នូវការកំណត់អត្តសញ្ញាណនៃភាពជិតស្និទ្ធរបស់ ទ្រង់ នៅក្នុងដៃ... ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែទ្រង់យាងមកដូចជាចោរនៅពេល យប់។” ឃើញទេ? ទ្រង់មក...ដូចជាសៀវភៅដែលខ្ញុំបានអាននៅលើ ជូលីអេ ត... រ៉ូមីអូនិង ជូលីយេត ទ្រង់យាងមក—ហើយយកកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ទៅនៅពេល យប់។ នាងត្រូវបានគេចាប់យកទៅតែមួយភ្លែតក្នុងមួយប៉ុព្រិចភ្លែត។ ឃើញទេ?

80 ហើយវាជាការសង្ស័យខ្លាំងណាស់ថាតើវានឹងទៅជាបែបនោះឬអត់ ព្រោះ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “វានឹងមានពីរនាក់នៅលើត្រែ ខ្ញុំនឹងយកមួយហើយទុក មួយ ហើយពីរនៅក្នុងវាលមួយ ហើយខ្ញុំនឹងយកមួយ ហើយទុកមួយ។” ឃើញទេ? ដូច្នេះពួកគេប្រហែលជា...នៅទូទាំងពិភពលោក ពួកគេនឹងមិនត្រូវបានប្រមូលផ្តុំ នៅកន្លែងតែមួយ ដើម្បីមានរបស់ដូចគ្នានោះទេ។ ប៉ុន្តែក្រុមតូចៗនៃពួកគេនឹងត្រូវ ខ្ចាត់ខ្ចាយពាសពេញផែនដី។

81 ខ្ញុំជឿថា ប្រហែលជាប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់អនុញ្ញាត នោះគឺជាក្រុមតូចមួយ របស់វា។ ប្រហែលជាក្រុមតូចមួយទៀតនៅអាស៊ី មួយចុះនៅអាណឺម៉ង់ មួយ ចុះកន្លែងផ្សេងៗ។ នៅពេលដែលខ្ញុំបានឃើញការនិមិត្តមួយរបស់កូនក្រមុំនៅ យប់មុននោះ ពួកគេត្រូវបានបង្កើតឡើងចេញពីអន្តរជាតិ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះ កូនក្រមុំនឹងមិនត្រូវបានប្រមូលពីកន្លែងតែមួយទេ វានឹងត្រូវបានប្រមូលមកពី ទូទាំងពិភពលោក។ ហើយនោះពិតជាបញ្ជាក់ដោយព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូល មិនដែលខុសឡើយ។ ហើយមកដល់ពេលនេះ ទាំងការនិមិត្តមិនដែលខុសឡើយ ព្រោះវាស្របតាមព្រះបន្ទូល។

397. តើនរណាដែលមានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកពិតនិងពិតប្រាកដនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធនៅក្នុងម៉ោងនេះ នឹងមិនស្ថិតនៅក្នុងការរលឹកឡើងរបស់កូនក្រមុំ ទេ? តើអ្នកនឹងពន្យល់បានទេ? ប្រាប់យើងពីអ្វីដែលយើងអាចធ្វើសម្រាប់ អ្នកតាមមធ្យោបាយណាមួយដើម្បីជួយសម្រាលបន្ទុក។ ពេលនេះ តើវាមិន ផ្អែមល្ហែមទេឬ? ឃើញទេ?

82 អត់ទេ គ្មានអ្វីដែលអ្នកអាចធ្វើបាននៅពេលនេះទេ។

83 បាទ អ្នកជឿពិតប្រាកដដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធនឹងនៅក្នុងកូនក្រមុំ។ ជាការពិតណាស់ ពួកគេត្រូវបានជ្រើសរើស និង ត្រាស់ហៅ។ ព្រហ្មចារីដែលកំពុងដេកលក់មិនមានប្រេងទេ។ អ្នកដែលមានប្រេង បានចូល ប៉ុន្តែ...

84 “តើយើងអាចធ្វើដូចម្តេចដើម្បីសម្រាលបន្ទុក?” បាទ ប្អូនប្រុស ប្អូនស្រី ដែលសរសេររឿងនេះ សូមអធិស្ឋានឲ្យខ្ញុំ។ នោះជារឿងល្អបំផុតដើម្បីធ្វើ។ សូម អរគុណ។ ខ្ញុំមិនត្រូវការរលួយទេ។ ខ្ញុំ...គ្រប់គ្រាន់ហើយសម្រាប់មើលថែខ្ញុំ។ សូម អរគុណព្រះអម្ចាស់សម្រាប់ការនោះ។ ខ្ញុំមិនត្រូវការសំលៀកបំពាក់ទេ។ ភាគច្រើន

ពេលដែលមនុស្សឲ្យខ្ញុំនូវសម្លៀកបំពាក់ដែលខ្ញុំស្លៀក។ ហើយមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំក៏
ឲ្យខ្ញុំនូវសម្លៀកបំពាក់។ ហើយពួកគេ...ខ្ញុំទទួលបានប្រាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចិញ្ចឹម
គ្រួសាររបស់ខ្ញុំ នោះជាអ្វីទាំងអស់ដែលយើងត្រូវការ។ វាហាក់បីដូចជា...ហើយ
អ្នកអាចអធិស្ឋានឲ្យខ្ញុំបាន ព្រោះខ្ញុំពិតជាត្រូវការជំនួយខាងវិញ្ញាណ។

398. វាហាក់ដូចជាក្នុងចំណោមអ្នកបម្រើនៃព្រះបន្ទូល ដែលយើងមានបន្ទុក
តិចតួច ឬគ្មានបន្ទុកដើម្បីអធិស្ឋាន ផ្សព្វផ្សាយ ការតមអាហារ ឬសម្រាប់
ព្រលឹងដែលបាត់បង់ ដែលអាចនៅតែនៅទីនោះនៅកន្លែងណាមួយ
ក្នុងពិភពលោក។ សូមប្រាប់យើងពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើចំពោះស្ថានភាពនេះ?
អរគុណច្រើនបងប្រុសប្រាណហាំ សម្រាប់រឿងនេះ។ នោះត្រូវតែជា
អ្នកបម្រើព្រះ។ គាត់មិនបានចុះឈ្មោះណាមួយសម្រាប់ពាក្យទាំងនេះទេ។

85 បងប្រុស...ខ្ញុំត្រូវតែឆ្លើយទៅគេ នៅពេលដែលខ្ញុំនឿយហត់ អស់កម្លាំង និង
ប្រភេទខ្លះ អ្នកដឹងទេ កុំមានអារម្មណ៍ល្អពេក ដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាវាឆ្លើយសំណួរ។ ខ្ញុំ
—ខ្ញុំសូមអរគុណច្រើនហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំក្លេចអ្វីដែលខ្ញុំនឹងឆ្លើយសម្រាប់គាត់។

86 ត្រូវអធិប្បាយ អ្នកបម្រើព្រះ ហេតុអ្វីបានជាយើងមានបន្ទុកទាំងនេះ...មិន
មានបន្ទុកសម្រាប់ព្រលឹងដែលបាត់បង់។ ខ្ញុំជឿថាវាជា—វាជាការខ្វះខាតនៃ
ការប្រកបគ្នា។ ខ្ញុំជឿថា យើងនៅតែព្យាយាមអធិស្ឋានទៅកាន់ព្រះ ដើម្បីផ្តល់
ឱ្យយើងនូវចំណង់ចំណូលចិត្តចំពោះព្រលឹងដែលបាត់បង់រហូតដល់ព្រះយេស៊ូវ
យាងមក។

399. បងប្រុស Branham តើអ្នកជឿថាអ្នករាល់គ្នាដែលមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
និយាយភាសាដទៃទេ? (អត់ទេ?) ខ្ញុំដឹងថាអ្នកនិយាយភាសាដទៃ—ការ
និយាយភាសាដទៃមិនមែនជាភស្តុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនោះទេ។
ខ្ញុំនឹង...កូរិនថូសទី១ ១២:៣០ សូមពន្យល់។ តើអ្នកអាចចូលទៅកាន់
កូរិនថូសទីមួយ ១២:៣០បានទេ? ខ្ញុំគិតថាគឺ “តើអ្នកទាំងអស់គ្នានិយាយ
ភាសាដទៃទេ?” ឬផ្សេងទៀត ខ្ញុំមិនប្រាកដទេ។ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមយក
មួយផ្សេងទៀត ខណៈដែលពួកគេកំពុងឆ្លើយវា។

400. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្នកនឹងពន្យល់យ៉ូប១៤:២១ បានទេ?

87 បាទ។ យ៉ូប ១៤ គឺ “បើមនុស្សស្លាប់ តើមានជីវិតទៀតទេ?” អូប្រសិនបើ
បុរសម្នាក់ស្លាប់...យ៉ូបនិយាយអំពីការរស់ឡើងវិញ។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមានរឿងនោះនៅ

ព្រឹកមិញ មែនទេ? ឬក៏ធ្លាក់នៅផ្ទះរបស់ នាលី? លោកស្រីខុកនៅទីនោះនៅកន្លែង
ណាមួយ។ យ៉ូប គាត់បានឃើញផ្ការបៀបដែលវាងាប់ហើយរស់ឡើងវិញ ប៉ុន្តែគាត់
បានទៅក្នុងផែនដី ហើយមិនអាចត្រឡប់មកវិញបានទេ។ ហើយបន្ទាប់មកវាត្រូវ
បានពន្យល់ដល់គាត់ថាមានអ្វីមួយបានធ្វើបាប។ គាត់ចង់បានអ្នកសម្រុះសម្រួល
វាវងគាត់និងព្រះ ហើយបន្ទាប់មកគាត់បានឃើញការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។

88 តើវាជាអ្វីបងប្រុស? [បងប្រុស ប្រាណហាំ បានសន្ទនាជាមួយបងប្រុសម្នាក់
—អដរ] ខ្ញុំគិតថានោះជា កូរិនថូសទី១ ១២:៣០។ បាទ!

“តើអ្នកទាំងអស់គ្នានិយាយភាសាដទៃទេ?” នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំគិតថាវាជា ប៉ុន្តែ
ខ្ញុំមិនប្រាកដទេ វានឿយហត់បែបនេះ ប៉ុន្តែ...អត់ទេ! មិនមែនទាំងអស់គ្នានិយាយ
ភាសាដទៃ មិនមែនទាំងអស់គ្នាបកស្រាយ មិនមែនទាំងអស់គ្នានិយាយនោះទេ។
ហើយបន្ទាប់មកជំពូកបន្ទាប់ “ទោះបីខ្ញុំនិយាយភាសាដទៃ ជាភាសាមនុស្ស ឬ
ទេវតាក្តី ហើយគ្មានចិត្តសប្បុរសសោះ ខ្ញុំគឺគ្មានអ្វីទាំងអស់។” ឃើញទេ? ប៉ុល
និយាយម្យ៉ាងទៀតថា “តើអ្នកទាំងអស់គ្នានិយាយភាសាដទៃទេ? ប្រាកដណាស់
ពួកគេមិននិយាយទេ។ ទាំងអស់គ្នាចេះទាយទេ? អត់ទេ។ ប៉ុន្តែលោកចង់បាននូវ
អំណោយដ៏ល្អបំផុត ហើយខ្ញុំបង្ហាញអ្នកនូវវិធីដ៏ប្រសើរមួយបន្ថែមទៀត។” ឃើញ
ទេ? ទាំងអស់មិននិយាយភាសាដទៃទេ។

**តើអ្នកនឹងមានកម្មវិធីផ្សេងទៀតមុនពេលអ្នកទៅឆ្ងាយឬ? បើមិនអីចឹងទេ
តើអាចទៅសម្ភាសន៍ផ្ទាល់ខ្លួនបានទេ?**

ខ្ញុំជឿថាអ្នកបានធ្វើ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនមានពេលច្រើនទៀតទេ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ
ព្យាយាមទទួលពួកគេប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើបាន។

401. ចាំថាបានព្យួរគ្នាប្រាប់ពីការមើលឃើញដ៏គួរឱ្យអាណិតរបស់ទេវតា...ឥឡូវ
កំពុងទទះស្លាបក្នុងទ្រុង តស៊ូដើម្បីបានសេរីភាព។ ខ្ញុំមានម្តាយដ៏មានតម្លៃ
នៅក្នុងមុខតំណែងនោះ។ នាងមិនត្រូវបានគេអនុញ្ញាតឱ្យយកកូនទាំងបី
របស់នាងមកផ្ទះអស់រយៈពេលបីឆ្នាំមកហើយ ព្រោះពួកគេនឹងមិនចុះចូល
នឹងគោលលទ្ធិរបស់ឪពុកពួកគេ។ គាត់គឺជាគ្រូអធិប្បាយនិកាយ។ ម្តាយ
ចង់ឮសារនៃគ្រាចុងក្រោយនេះ ហើយខ្ញុំក៏មិនអាចផ្ញើសំបុត្រទៅកាន់នាង
ដែរ។ តើនាងត្រូវសិក្សាកម្រិតណា? តើមានអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានក្រៅពី
ការអធិស្ឋានទេ?

89 នោះជារឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំនឹងដឹង។ ស្វាមីរបស់នាងដែលធ្វើជាអ្នកបម្រើ ព្រះ មិនអនុញ្ញាតឱ្យនាងស្តាប់ព្រះបន្ទូលឡើយ។ នាងចង់ស្តាប់វា ប៉ុន្តែគាត់មិន អនុញ្ញាតឱ្យនាងស្តាប់វាទេ ហើយគ្រាន់តែអធិស្ឋានឱ្យនាងប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំជឿថាស្រ្តី នោះ—ជាការពិតត្រូវបានសង្គ្រោះ។

402. បងប្រុស ប្រាណាហាំ ប្រសិនបើអាចធ្វើទៅបានដើម្បីឱ្យមនុស្សម្នាក់ដែល រងរងហើយបញ្ចប់នៅក្នុងឋាននរកប្រសិនបើគាត់បដិសេធពន្លឺនៃព្រះបន្ទូល ទោះបីគាត់មានបទពិសោធន៍ពិតប្រាកដនៃការរាប់ជាសុចរិត និងការរាប់ ជាបរិសុទ្ធក៏ដោយឬ?

90 បាទ មែនហើយ! នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។

403. នៅពេលដែលអ្នកប្រើការបង្ហាញថា ប្រសិនបើយើងមិនជឿព្រះបន្ទូល នោះ យើងនឹងត្រូវបានបែកចេញពីព្រះគ្រីស្ទជារៀងរហូត តើអ្នកមានន័យថា ព្រហ្មចារីល្ងង់នឹងរស់នៅជារៀងរហូត ប៉ុន្តែពួកគេនឹងត្រូវបានបំបែកចេញ ពីក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មីដែលជាកន្លែងដែលព្រះគ្រីស្ទនឹងគង់ជាមួយកូនក្រមុំ? នេះជាអ្នកដែលមិនមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលបានកើតម្តងទៀត ដូច បទគម្ពីរចែងអំពីការកើតម្តងទៀត។ ប្រសិនបើកំណើតធម្មជាតិត្រូវការទឹក ឈាម និងវិញ្ញាណ តើកំណើតខាងវិញ្ញាណមិនតម្រូវឱ្យមានព្រះគុណទាំង បីដំណាក់កាល មុនពេលមនុស្សពិតជាបានកើតជាថ្មីទេឬ?

91 ពិតមែន ខ្ញុំគ្រាន់តែពន្យល់នៅព្រឹកនេះ ក៏ដូចគ្នា នៅលើរឿងដដែល។ អ្នក ត្រូវតែមានគ្រប់ដំណាក់កាល។ អ្នកត្រូវបានបង្កើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ ដូចជាទារក ដែលបានបង្កើតមក ហើយក្នុងផ្ទៃម្តាយ ប៉ុន្តែមិនទាន់កើតរហូតដល់ពួកគេទទួល បានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកកើតនៅពេលនោះ។ អ្នកមិនបាន ប្រែចិត្តទេ អ្នកស្ថិតក្នុងដំណើរនៃការប្រែចិត្តរហូតដល់ពេលនោះ។

92 នោះហើយជាមូលហេតុដែលអាថ៌កំបាំងដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់នេះមិនអាច ផ្តល់ឱ្យទៅលោកលូធើ មិនអាចផ្តល់ឱ្យ វេសលី មិនអាចត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដល់ សម័យកាលដែលទើបតែបានកន្លងផុតទៅសម្រាប់យើង ដែលជាសម័យកាល ពេនទីកុស្ត។ ហេតុអ្វី? វាមិនមែនជាពេលវេលានោះទេ។ ពួកគេត្រូវបាន បង្កើត។ ឥឡូវនេះ បុគ្គលនៃព្រះគ្រីស្ទ ទ្រង់ផ្ទាល់ ជាកូនមនុស្ស (អ្នកយល់ទេ?)

ការលាតត្រដាងអង្គទ្រង់នៅក្នុងសាច់ឈាមរបស់មនុស្ស វាមិនអាចកើតមាន រហូតមកដល់ពេលនេះទេ។

404. នៅពេលដែលសហស្សវត្សរ៍ចាប់ផ្តើម របៀបដែលអ្នកមិនជឿនឹងត្រូវ ដកចេញពីផែនដីដោយរបៀបណា?

⁹³ ពួកអ្នកមិនជឿនឹងធ្លាក់ទៅក្នុងគ្រាទុក្ខវេទនាជាមួយនឹងព្រហ្មចារីដែលកំពុង ដេកលក់ និងអ្នកផ្សេងទៀតទាំងអស់ (អ្នកមិនជឿ និងព្រហ្មចារីដែលកំពុង ដេកលក់) និងសំណល់នៃអ៊ីស្រាអែលដែលត្រូវដកចេញ។

405. បងប្រុសប្រាណហាំ នៅពេលដែលមួយចំនួន... នរណាម្នាក់មកឯខ្ញុំ ឬ “ជំហាននៅលើម្រាមជើងរបស់ខ្ញុំ (នេះប្រហែលជាល្អ)”—ជំហាននៅលើ ម្រាមជើងរបស់ខ្ញុំ” ដូចពាក្យចាស់ពោលថា កំហឹងរបស់ខ្ញុំកើនឡើង។ តើ ខ្ញុំអាចយកឈ្នះរឿងនេះដោយរបៀបណា? ខ្ញុំដឹងថាព្រះអម្ចាស់នឹងត្រូវធ្វើវា ប៉ុន្តែតើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ? ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើរឿងនេះទេ។

⁹⁴ ធ្វើឱ្យអារម្មណ៍របស់អ្នកផ្តុំមន្តោមដោយការអធិស្ឋាន បន្ទាប់មកធ្វើចិត្តរបស់ អ្នក។ នៅទីនោះ...ខ្ញុំមិននឹកស្មានថាមានមនុស្សច្រើនពេកទៅនៅក្នុងអគារនេះ ដែលមានកំហឹងខ្លាំងជាងអ្វីដែលខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមឡើយ។ អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានប្រេះមាត់ គ្រប់ពេល។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានហូបអាហាររបស់ខ្ញុំជាច្រើនដូចហូបចំបើង។

⁹⁵ ម្តាយរបស់ខ្ញុំ ដូចដែលអ្នកបានដឹងហើយ ថាជាជនជាតិពណ៌ពាក់កណ្តាល ហើយឪពុករបស់ខ្ញុំគឺជាជនជាតិអៀរឡង់ ជាជនជាតិ កេនតាគីអៀរឡង់ នៅពេលនោះ។ ហើយម្នាក់ៗនៃ...អ្នកទាំងពីរមានកំហឹងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីតទល់ នឹងការវាយប្រហារដ៏ព្រៃព្រួច។ ហើយគ្រប់ពេលដែលមាត់របស់ខ្ញុំត្រូវបានប្រេះ ខ្ញុំ ចាប់ផ្តើមខឹងតិចតួច។ ហើយគេលើកខ្ញុំឡើងហើយវាយខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំនឹងក្រោក ឡើងម្តងទៀត ហើយគេនឹងវាយខ្ញុំម្តងទៀត រហូតដល់ខ្ញុំអាច...មិនអាចក្រោក ឡើងទៀតទេ។ ហើយវាកើតឡើងជានិច្ច។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលខ្ញុំអាច ក្រោកឡើង ខ្ញុំបានក្រោកឡើងម្តងទៀត ពួកគេបានផ្តួលខ្ញុំម្តងទៀត។ ដូច្នេះវា គ្រាន់តែជាវិធីដែលខ្ញុំមាន។

⁹⁶ ខ្ញុំគិតថា “ខ្ញុំមិនអាចក្លាយជាគ្រីស្ទានបានទេ។” ប៉ុន្តែនៅពេលដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ នោះបានសម្រេចហើយ។ គ្មាន ទៀតទេ...

97 ខ្ញុំមានស្រ្តីម្នាក់នៅពេលមួយ ខ្ញុំត្រូវទៅផ្តាច់ភ្លើង។ ហើយនៅថ្ងៃនោះ ខ្ញុំមានសក់នៅលើក្បាលរបស់ខ្ញុំ។ នាងបាននិយាយថា “អា ក្មេងតូច ឆ្លុតក្បាលទំពែក!”

ខ្ញុំបានប្រាប់នាង ខ្ញុំបាននិយាយថា “ស្រ្តីអើយ អ្នកមិនគួរជេរបែបនេះទេ? អូ អ្នកមិនកោតខ្លាចព្រះទេឬ?”

នាងបាននិយាយថា “អា ក្មេងតូច ឆ្លុតក្បាលទំពែក បើខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកណា និយាយជាមួយខ្ញុំរឿងបែបហ្នឹង ខ្ញុំនឹងគ្មានប្រាជ្ញាពាក់កណ្តាលដូចអ្នកទេ។”

“ហូ!” ពេលនោះនាងហៅខ្ញុំថា *អាកនូប* ឈ្មោះ *ភូយកនូប*។ អូ ខ្ញុំអើយ បើមានមួយឆ្នាំទៀត! ខ្ញុំតែងតែនិយាយថា “បុរសដែលវាយមនុស្សស្រី គឺមិនមែនជាបុរសពេញលក្ខណៈទេ” ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រហែលជាទម្លាយរឿងនោះនៅពេលនោះ ដែលគេហៅម្តាយខ្ញុំដោយឈ្មោះអាក្រក់បែបនោះ។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាម៉េចទេ? វាមិនដែលសូម្បីតែធ្វើឱ្យខ្ញុំរឿងឆ្ងល់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។” មិនដែលខាន... ខ្ញុំដឹងភ្លាមថាមានអ្វីកើតឡើងចំពោះខ្ញុំ។ បាទមែនហើយ! អូ ខ្ញុំអើយ!

98 អ្នកដឹងពីអំពើអាក្រក់ដែលខ្ញុំធ្វើកាលពីក្មេង គឺវ៉ៃគ្នា! ស្ទើរតែសម្លាប់មនុស្សប្រាំនាក់ក្នុងពេលតែមួយ។ បានយកកាំភ្លើងដែលមាន១៦គ្រាប់ ហើយពេលពួកគេវាយខ្ញុំព្រោះខ្ញុំជាអ្នករដ្ឋ កេនតាគី គ្មានហេតុផលផ្សេងនោះទេ... ខ្ញុំមិនអាចងើបក្បាលឡើងបានទេ។ ម្នាក់កាន់ដៃខ្ញុំបែបនេះ ហើយម្នាក់ទៀតឈរនៅទីនោះដោយកាន់ថ្មក្នុងដៃ ហើយដាល់មុខខ្ញុំ រហូតដល់ខ្ញុំស្ទើរតែគ្មានជីវិត។ គ្មានអ្វីនៅក្នុងពិភពលោកទេ...

99 ពួកគេបានហៅខ្ញុំថា “ក្មេងកេនតាគីវ៉ៃគ្នា” ព្រោះម្តាយខ្ញុំ កាលនាងនៅក្មេង នាងប្រាកដជាមើលទៅដូចជាជនជាតិឥណ្ឌា (មើលរូបភាពរបស់នាងកាលពីមុន) ហើយពួកគេដឹងថានាងជាជនជាតិឥណ្ឌាពាក់កណ្តាល។ ហើយដោយសារខ្ញុំជាអ្នករដ្ឋ កេនតាគី ហើយនាងជាអ្នករត់តុ ពួកគេបានហៅខ្ញុំថា “អា ក្មេងវ៉ៃគេ ជាអ្នកវ៉ៃគេនៅរដ្ឋ កេនតាគី។” ហើយខ្ញុំគ្មានអ្វីនៅលើពិភពលោកដើម្បីធ្វើវាទេ។ ខ្ញុំមិនអាចជួយអ្វីបានទេព្រោះខ្ញុំកើតនៅរដ្ឋកេនតាគី។

100 ខ្ញុំបានចុះទៅរៀននៅទីនោះ ហើយខ្ញុំអត់មានខោអាវស្លៀក ហើយសក់ខ្ញុំក៏វែងដល់កដៃ។ ហើយប៉ប់... ម៉ាក់យកអាវចាស់របស់ប៉ប់ដែលគាត់បានរៀបការជាមួយ ហើយកាត់វាឡើងហើយធ្វើឱ្យខ្ញុំនូវខោសម្រាប់ពាក់ទៅសាលា

ជាលើកដំបូងរបស់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំ...ហើយនាងបានស្លៀកពាក់ឱ្យខ្ញុំជាមួយនឹង ស្រោមជើងពណ៌សមួយគូ និងស្បែកជើងក៏ឡាវាយកូនបាល់មួយគូ។ ហើយ ពួកគេបាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកមើលទៅមិនដូច ‘ខ្យល់ព្យុះ កេនតាគីទេ នោះ។’” ហើយ—ហើយទាំងអស់...ហើយនោះ...ហើយបន្ទាប់មក វាបានទៅលើ —ថ្ងៃសិក្សារបស់ខ្ញុំទាំងអស់។

101 និងក្មេងប្រុសពីរបីនាក់ ដោយសារតែខ្ញុំបានដើរតាមផ្លូវជាមួយក្មេងស្រីតូច មួយចំនួន ហើយស្តាយស្បែករាវរបស់នាង... គេមិនចង់ឲ្យខ្ញុំធ្វើបែបនោះទេ ហើយ គេបានជួបខ្ញុំនៅទីនោះ ហើយវាយខ្ញុំរហូតដល់សន្លប់។ ខ្ញុំប្រាប់គេថា បើគេឲ្យខ្ញុំទៅ ខ្ញុំសន្យាថានឹងទៅផ្ទះភ្លាម។ ហើយដូច្នោះពួកគេបាន...ឲ្យខ្ញុំដោះចេញ ទាត់ខ្ញុំបួន ទៅប្រាំដង វាយខ្ញុំដួល ហើយវាយមុខខ្ញុំពេញខ្លួន។ ហើយខ្ញុំបានទៅផ្ទះបែបនេះ ឡើងតាមវាលស្មៅ។

102 ខ្ញុំមានកាំភ្លើងរឺនឆេះស្ទើរ២២ តូចមួយដាក់នៅមាត់ទ្វារ។ ស្ទុះទៅយកកាំភ្លើង នោះពេញដោយគ្រាប់កាំភ្លើង រួចចុះទៅក្រោមដីវាលកណ្តូប ហើយបានលាក់ខ្លួន នៅក្បែរផ្លូវរហូតដល់ក្មេងប្រុសប្រាំមួយនាក់នេះមកតាមទីនោះ។ គ្រាន់តែ រង់ចាំរហូតដល់ពួកគេមក ហើយនៅពេលដែលពួកគេមកដល់នោះ និយាយ បាន និយាយថា “ក្មេងកេនតាគីនោះ តើដឹងថាគាត់នៅឯណាពីនេះ?” បន្តដូចនោះ។

103 ខ្ញុំបានស្ទុះឡើងដោយទាញកាំភ្លើង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវតើអ្នកណា ចង់ស្លាប់មុន ដើម្បីកុំឱ្យឃើញអ្នកដទៃ?” ពួកគេចាប់ផ្តើមស្រែក ខ្ញុំបាននិយាយថា “កុំស្រែក ព្រោះអ្នករាល់គ្នានឹងស្លាប់ម្តងមួយៗ។” ហើយខ្ញុំមានន័យមែន! ហើយ បន្ទាប់មកពួកគេចាប់ផ្តើមស្រែក។ ហើយខ្ញុំបានទាញឡើងហើយខ្មាស់! កាំភ្លើង បានបាញ់។ ខ្ញុំបានបោះសំបកមួយទៀតចូល។ ខ្មាស់ វាខ្មាស់ សែលមួយទៀត ខ្មាស់ វាខ្មាស់។ ហើយខ្ញុំបានទាញដប់ប្រាំមួយគ្រាប់នៅលើដី។ ពួកគេម្នាក់ៗ បានខ្មាស់។ ហើយពួកគេជាក្មេងប្រុសរត់ហើយស្រែក ហើយមុដលើភ្នំ និងអ្វីៗ ទាំងអស់។

104 ហើយបន្ទាប់ពីពួកគេចាកចេញ ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។ នៅពេលដែលខ្ញុំ ខឹងខ្លាំងរហូតដល់ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនយំទេ ខ្ញុំនឹងសើចដូចមនុស្សឆ្លុត ហើយទឹកភ្នែក ហូរចេញពីភ្នែកខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ គឺជាកំហឹង។ ប្រសិនបើវាមិនមែនសម្រាប់ព្រះទេ ខ្ញុំ នឹងក្លាយជាយាតក។

105 ហើយខ្ញុំក៏រើសសំបកគ្រាប់ទាំងនោះដាក់ក្នុងកាំភ្លើងវិញ និង “ប៉ូរ ប៉ូរ” ពួកគេ នឹងបាញ់បានល្អដូចសព្វដង។ និយាយពីព្រះគុណ!

406. តើព្រហ្មចារីល្ងង់នៅឯណាក្នុងអំឡុងសហស្សវត្សរ៍?

106 ក្នុងសហស្សវត្សរ៍ ពួកគេស្ថិតនៅក្នុងផ្លូវ។ “អ្នកស្លាប់ដែលនៅសល់រស់នៅ មិនដល់មួយពាន់ឆ្នាំទេ។”

407. តើនឹងមានឫតឡូរនេះមានកន្លែងសម្រាប់កូនក្រមុំប្រមូលផ្តុំគ្នាដើម្បីរស់នៅ ដូចពេលដែលលោកម៉ូសេបានដឹកនាំកូនចៅអ៊ីស្រាអែលទេ?

107 ខ្ញុំនឹងឆ្លើយសំណួរនេះសម្រាប់អ្នក វាទើបតែត្រូវបានបង្ហាញដល់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹង ប្រាប់អ្នកពីការពិត។ បាទ មែនហើយ! មានកន្លែងសម្រាប់កូនក្រមុំទាំងអស់ដើម្បី ប្រមូលផ្តុំ។ តើអ្នកចង់ដឹងថាវានៅឯណា? នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ត្រឹមត្រូវ។ គ្រាន់តែ ប្រមូលផ្តុំនៅទីនោះ; យើងទាំងអស់គ្នា។

408. ហេតុអ្វីបានជាយើងបង្កើតបញ្ហាដ៏ធំនៃសម្លៀកបំពាក់របស់ស្ត្រី (អូ អូ ខ្ញុំ កំពុងមានវានៅលើរឿងមួយនេះ មែនទេ?)—បញ្ហាធំនៃការស្លៀកពាក់ និង កាត់សក់របស់ស្ត្រី ហើយធ្វើ...មិនមានអ្វីនិយាយអំពីសក់របស់បុរស ឬ របៀបដែលគាត់ស្លៀកនោះទេ?

108 មែនហើយបងស្រី ខ្ញុំនឹងយល់ព្រមជាមួយអ្នករឿងមួយ។ ទីមួយ ព្រះគម្ពីរ បានចែងថា បុរសមិនគួរមានសក់វែងទេ។ ហើយប្រសិនបើគាត់មានសក់វែង ខ្ញុំ នឹងប្រាប់គាត់ ដូចខ្ញុំប្រាប់អ្នកដែរ។ គាត់ខុស។ ប៉ុន្តែមនុស្សប្រុសភាគច្រើន ពួកគេ ដូចជាខ្ញុំច្រើនណាស់ មិនមានអ្វីទាំងអស់។ ប៉ុន្តែបុរសភាគច្រើនកាត់សក់របស់ ពួកគេមើលទៅដូចបុរស។ ហើយឥឡូវនេះ បើគេមិនកាត់ទេ គេប្រាប់ថាកុំធ្វើ អ៊ីចឹង ទុកឲ្យសក់ដុះដូចសក់មនុស្សស្រី។ អ្នកនឹងមានរឿងទាំងអស់នេះនៅក្នុង ពាក្យសន្យាអាពាហ៍ពិពាហ៍ និងការលែងលះ និងអ្វីៗនៅពេលយើងផ្សព្វផ្សាយអំពី វា។ បញ្ហាធំបែបនេះរបស់មនុស្ស...ឬការស្លៀកពាក់របស់ស្ត្រី...

109 ឥឡូវនេះ បុរសជាកន្លែងដំបូង រាងកាយរបស់បុរសមិនមែនជាការល្អដូច ស្ត្រីនោះទេ។ ឥឡូវនេះ បុរសគាត់ធំ ចាស់ ដើងមានឆាម ក្បាលជង្គង់ ក្បាលពោះ និងអ្វីៗទាំងអស់ គាត់ជាមនុស្សញ្ជើញមើលទៅគួរឲ្យរន្ធត់ ហើយគ្មានអ្វីអំពីគាត់ សម្រាប់ជាការល្អទេ។ ហើយខ្ញុំគិតថាគាត់មើលទៅ “ផ្អែមល្អែមបំផុត” ក្រឡេក

មើលទៅឃើញបុរសទាំងនេះមកតាមផ្លូវមិនចាំក្មេងឬចាស់ ជាមួយនឹងឈុតប៊ីគី នីមួយគូនេះ មិនថាវាជាអ្វី អ្នកដឹងទេ ដើរតាមផ្លូវ។ ខ្ញុំគិតថា នោះជាទិដ្ឋភាពអាក្រក់ បំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់មើលឃើញ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំគិតថាគាត់—គាត់មិនដឹងថា គាត់ស្ថិតនៅផ្នែកណានៃការប្រណាំងទេ (ឃើញទេ? នោះត្រូវហើយ!) បុរសដែល ធ្វើរឿងបែបនោះ។

110 ហើយអ្នកដឹងថាម៉េចទេ? ខ្ញុំទើបតែបានលឺកាលពីប៉ុន្មានខែមុនថា កងទ័ព អាមេរិកនឹងស្លៀកពាក់បែបនោះ។ បាទ! កងទ័ពនឹងចេញនៅឆ្នាំក្រោយ ឬពីឆ្នាំ ក្រោយ ទាំងអស់ស្លៀកខ្លី។ តើយើងអាចមានក្រុមខ្មើយមួយក្រុមធំប៉ុណ្ណា?

111 ព្រះបានបង្កើតបុរសឲ្យមានមុខមាត់ដូចជាបុរស ហើយប្រព្រឹត្តដូចជាបុរស ហើយតែងខ្លួនដូចបុរស។ គាត់បានក្លាយជាមនុស្សស្រីឲ្យធ្វើដូចគ្នា ស្លៀកពាក់ដូច ស្រ្តី ធ្វើដូចស្រ្តី ហើយចង់ដូចស្រ្តី។ ប្រហែលព្រឹកនេះ ប្រហែល... សំណួរកើតឡើង អំពីបុរស... ផ្នែកម្ខាងនៃកាសែតបញ្ចប់មិនពេញលេញ ហើយផ្នែកទីពីរចាប់ផ្តើម មិនពេញលេញ—អេដ។... ប្រសិនបើគាត់ចង់...

112 បើស្ត្រីមានសក់ស្តើងពិតមែន ហើយនាងចង់ពាក់មួយក្នុងចំណោមសក់ ទាំងនោះ “សក់ពាក់” ឬអ្វីដែលអ្នកហៅថាវា ខ្ញុំគិតថានោះ... ប្រពន្ធខ្ញុំពាក់វា។ វា គឺ... នាងនិយាយថាសក់របស់នាងស្តើង ហើយនាងមានរបស់មួយចំនួនប្រហែល ទំហំធំនោះមើលទៅដូចជានីប៊ីសស្ទិនដ៏ធំអស្ចារ្យ។ ហើយនាងរុំសក់របស់នាង នៅជុំវិញ ហើយដោតមូលនៅក្នុងនោះ។ ហើយឥឡូវនេះ... តាមដែលខ្ញុំបារម្ភនោះ —ដែលមិនរំខានអ្វីទាំងអស់ដរាបណាសក់របស់អ្នកវែង។

113 អ្នកបម្រើព្រះម្នាក់បាននិយាយថាប្រពន្ធរបស់គាត់គឺ—ត្រូវបានថ្កោលទោស ព្រោះនាងមាន—ថ្នាំលាបសក់របស់នាង។ ហើយខ្ញុំបានរកឃើញពីសំណួរមួយ ដែលមានន័យថាជាការលាបពណ៌ ឬពណ៌សក់របស់នាង។ ខ្ញុំមិនអាចនិយាយថា វាខុសទេ ខ្ញុំមិនមានអ្វីអំពីវាទេ។ ប្រសិនបើនាងមានសក់វែង នោះជាអ្វីទាំងអស់ ដែលខ្ញុំអាចនិយាយបានអំពីវា។

114 ហើយឥឡូវនេះបុរសម្នាក់... អ្នកនេះនិយាយថាព្រឹកនេះដកសក់មកដាក់ វិញ។ ឥឡូវនេះ ប្រភេទនេះបានមកដល់ទីនេះផងដែរ អំពីការកាត់សក់។ ឃើញ ទេ?

115 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើបុរសមិនមានសក់និងប្រពន្ធរបស់គាត់...ខ្ញុំ ធ្លាប់លឺមនុស្សស្រីនិយាយថា “មែនហើយ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចយកតាមយ៉ូហាន...ខ្ញុំ គិតថាគាត់នឹងមើលទៅល្អជាងប្រសិនបើគាត់—ប្រសិនបើគាត់ពាក់សក់។ តើអ្នក យល់យ៉ាងណាដែររវបងប្រុស ប្រាណហាំ? តើគាត់ធ្វើខុសមែនទេ?” អត់ទេ លោក! អត់ទេ ពិតជាមិនខុស មិនមែនទាល់តែសោះ។ បើគាត់ចង់ពាក់វាមិនអីទេ មិន លើសពីពាក់ធ្មេញសិប្បនិម្មិត ឬអ្វីក៏ដោយ។

116 និយាយអីញ៉ឹង ខ្ញុំមានធ្មេញក្លែងក្លាយចំនួនបី។ ខ្ញុំប្រាថ្នាថាខ្ញុំមិនមានពួកវា ទេ។ ពួកវានៅលើខ្សែមួយ វាតែងតែធ្វើឱ្យសំឡេងរបស់ខ្ញុំខ្លី ហើយកាត់អណ្តាត របស់ខ្ញុំ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវការវាដើម្បីញ៉ាំ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំ...ពេល ខ្ញុំទៅក្រៅប្រទេសពេលប្រជុំខាងក្រៅ ខ្ញុំពាក់ មិនមែនដោយសារតែរូបរាងរបស់វា ទេ ព្រោះអ្នកដឹងថាខ្ញុំនឹងឈរនៅក្នុងនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនមានសក់នៅលើក្បាល របស់ខ្ញុំ ឬអ្វីក៏ដោយ។ នឹងមិនធ្វើឱ្យខ្ញុំខុសគ្នាឡើយ ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីតំណាង ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលខ្ញុំឈរនៅទីនោះ ប្រហែលយប់ដំបូងនៅក្នុង ព្យុះត្រូពិចមួយ យប់បន្ទាប់បំពង់កខ្វល់ខ្វែងណាស់ ខ្ញុំមិនអាចចេញពីទីនោះ បានទេ។

117 ដូច្នេះប្រសិនបើ—ប្រសិនបើវាជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់ធ្វើ ហើយមានអារម្មណ៍ថា ចង់ធ្វើវា ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។ បាទ មែនហើយ! មិនមានអ្វីដែលនិយាយថាកុំធ្វើវាទេ។ មិនមែនជាការនិយាយថាអ្នកមិនអាចពាក់សក់បានទេ ឬបុរសក់ ឬអ្វីមួយ ឬមួយ ផ្សេងទៀតនៅក្នុងអ្នក...មិនអីទេ ប៉ុន្តែសូមឱ្យសក់របស់អ្នកវែង។ ហើយបុរស អ្នកកាត់សក់របស់អ្នក។ អ្វីដែលអ្នកមាន រក្សាវាឱ្យខ្លី។ ឃើញទេ? បន្ទាប់មក វា ចប់ហើយ។

118 ហើយស្ត្រីអ្នកស្លៀកពាក់ដូចជាស្ត្រី។ ហើយបុរសអ្នកស្លៀកពាក់ដូចបុរស កុំ ព្យាយាមធ្វើជាស្រី ហើយស្លៀកសំលៀកបំពាក់នារី។ ហើយមនុស្សស្រីកុំព្យាយាម ធ្វើជាបុរស ហើយស្លៀកសំលៀកបំពាក់បុរសអី ដោយសារព្រះមិនចង់ឲ្យអ្នកធ្វើវាទេ ព្រះគម្ពីរបានថ្កោលទោសការនោះ។

119 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះអំពីការពាក់សក់ឬពាក់សក់ខ្លះ...មែនហើយ តើមួយណា ក្នុងចំណោមនោះ “កណ្តុរ”? តើខ្ញុំបានឆ្លើយខុសអំប៊ុញមិញនេះឬនោះជា “កណ្តុរ”? វា—វាគឺជាអ្វីម្យ៉ាង—វាជាអ្វីមួយដែល—ស្ត្រីម្នាក់ដាក់លើសក់ដើម្បីឱ្យ

វាមើលទៅកាន់តែក្រាស់... តើវាជាអ្វី (ឃើញទេ?) មិនមានអ្វីខុសជាមួយរឿងនោះទេ។ ទៅមុខ វាមិនអីទេ។

409. បងប្រុស ប្រាណហាំ បងស្រីម្នាក់បានមកដល់រោងឧបោសថប្រហែលប្រាំបី រយម៉ាយ ហើយនាងបាននិយាយថានាងជឿថាអ្នកគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលចាប់កំណើត។ សូមនិយាយអំពីរឿងនេះ។ នាងជឿខ្លាំងណាស់ (ចេះ-អត់-ធ្លាក់...) មិនចេះអត់ធ្លាក់ក្នុងការព្យាយាមប្រាប់អ្នកដទៃពីអ្វីដែល នាងគិត។ (ចេះ-អត់-ធ្លាក់...) ភាពអត់ធ្លាក់។ មិនអីទេ។

120 ឥឡូវនេះ ប្អូនស្រីខុសហើយ។ ខ្ញុំមិនមែនជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ។ ខ្ញុំជាអ្នកបំរើ របស់ទ្រង់។ យើងបានឆ្លងកាត់វាច្រើនដងហើយ។ ប៉ុន្តែ...

អូ ពេលនេះខ្ញុំជិតដល់ពេលហើយ សូមអធិស្ឋានឲ្យខ្ញុំ បន្តិចទៀតនេះ។

410. បងប្រុស ប្រាណហាំ...(តើអ្នកចង់ស្តាប់សំណួរឱ្យ—លឿនតាមដែលយើង អាចធ្វើបានទេ?) បងប្រុស ប្រាណហាំ ពេលមួយដែលខ្ញុំបរាជ័យ ព្រះបាន ប្រទានឱ្យខ្ញុំ...មានអារម្មណ៍ថាព្រះបានប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវការសន្យាដូចជាសា វ៉ា។ មានសំណួរមួយ ប៉ុន្តែការសន្យាបានមកតាមក្រោយ។ តើជាការសន្យា របស់ព្រះឬ? ខ្ញុំដឹងថា សាវ៉ាគឺធ្លាប់ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាពេលវេលាខ្លី ណាស់។ យើងស្រឡាញ់ព័ន្ធកិច្ចរបស់អ្នក និងទ្រង់ដែលបានហៅអ្នក (ផ្អែម ណាស់ មែនទេ?)—ស្រឡាញ់ការបម្រើរបស់អ្នក និងទ្រង់ដែលបានត្រាស់ ហៅអ្នកឲ្យធ្វើដូច្នេះ ហើយយើងស្រឡាញ់អ្នក។ អូ ពួកគេបានចុះឈ្មោះ របស់ពួកគេ។ អរគុណបងស្រី និងបងប្រុស។ សំណួរមួយ បាទ បាទ។ មិន អីទេ។

121 ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់...គិតថាទ្រង់ប្រទានការសន្យាដល់អ្នក ហើយវាបាន កើតឡើងដូចសាវ៉ា។ ប្រាកដណាស់ វាគឺជាព្រះតែមួយ។ ទ្រង់ឆ្លើយតាមរបៀប ដូចគ្នា។ កុំជឿអ្វីផ្សេងឡើយ ប៉ុន្តែវាមកពីព្រះ។

បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកនូវសំណួរមួយចំនួនទាក់ទងនឹង ព្រះគម្ពីរ។ សូមពន្យល់ពីលោកម៉ាកុស...

ខ្ញុំមានមួយ រឿងនោះ ខ្ញុំមានវា ម៉ាកុស១៦។ យើងបានចូលក្នុងវានៅថ្ងៃមុន ខ្ញុំ ចាំបាន។ ឃើញទេ។

411. បងប្រុសប្រាណហាំ ជាទីគោរព សូមពន្យល់ម៉ាថាយជំពូកទី ២២ ខ ពេលណា... (យើងមានរឿងនោះ។ ឃើញទេ? នៅចាំថ្ងៃមុនទេ? ខ្ញុំនឹង បង្ហាញវាដល់អ្នក។ ខ្ញុំគឺ...សូមមើលវានៅទីនេះ ២២។) តើភ្ញៀវម្នាក់នេះ ចូលរោងការដោយរបៀបណាដែលស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ ប៉ុន្តែមិនមាន សម្លៀកបំពាក់មួយក្នុងពិធីមង្គលការ?

122 ចាំខ្ញុំបាននិយាយ... ខ្ញុំបានទាញរឿងកំប្លែងខ្លះ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស ខាងនិកាយដែលបានមក—នេះ...ដែលមកតាមបង្អួច មិនមែនតាមទ្វារទេ។” ទ្វារ គឺជាព្រះបន្ទូល។

អ្នកបាននិយាយថា កាអ៊ីនជាពូជរបស់ពស់។ ហេតុអ្វីបានជាអវានិយាយ ថា “ខ្ញុំបានទទួលកូនម្នាក់ពីព្រះអម្ចាស់”?

នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងស្វែងរកនៅព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំមានបទគម្ពីរដែលបាន សរសេរចុះនៅទីនេះសម្រាប់រឿងនោះ។ ខ្ញុំអាចនឹងត្រូវបានបម្រុងទុកបន្តិច ខ្ញុំ សង្ឃឹមថាដូច្នោះ។ ស្វែងរករឿងខ្លះនៅទីនេះ...

បងប្រុស ប្រាណហាំ ប្តីរបស់ខ្ញុំ ដែលត្រូវបានធំឡើងក្រោមកាតូលិក នៅក្នុង ការគោរពប្រណិប័តន៍របស់យើង គាត់ចង់អធិស្ឋានតាមវិធីរបស់គាត់។

ខ្ញុំទទួលបានរឿងនោះ។ ចាំទេ?

អូ ខ្ញុំកំពុងមានរឿងទាំងនេះនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំមានរឿងនោះ។

បងប្រុស ប្រាណហាំ ទីបំផុតខ្ញុំ...ចាប់អារម្មណ៍ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំពីកម្មវិធី...ខ្ញុំ ទទួលបានរឿងនោះ។ ស្រីម្នាក់មានប្អូនស្រីខាងកាតូលិក។

បងប្រុស ប្រាណហាំ នៅក្នុងដីម៉ូថេ ជំពូកទី៤ តើអ្វីជាអំណោយទានដែល ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យតាមរយៈ...?

ខ្ញុំទទួលបានរឿងនោះ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅចាំពួកវា? ខ្ញុំមានពួកវាខ្លះ លាយឡំគ្នានៅទីនេះ។ ឃើញទេ?

តើវាមានច្បាប់សម្រាប់យើងប្រើប្រភេទណាមួយ...?

123 នោះជាការពន្យារកំណើត។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយជាមួយអ្នកនៅលើ —នៅលើរឿងឯកជននោះ (ឃើញទេ?) ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅព្រឹកនេះ។

ទីមួយ គឺព្រហ្មចារីល្ងង់ទាំងប្រាំនាក់ដែលបានសង្គ្រោះក្នុងអំឡុងពេល...?

ខ្ញុំទទួលបានរឿងនោះ។ ខ្ញុំត្រឡប់នៅទីនេះ។ បន្តិចទៀត អត់ធ្មត់នឹងខ្ញុំ។
បន្ទាប់ពីបានស្គាល់ផ្លូវ យ៉ាងហោចណាស់ជាផ្លូវនៃការប្រែចិត្ត និងការញែក
ជាបរិសុទ្ធ (ខ្ញុំឆ្លើយរួចហើយរឿងនោះ អ្នកនៅចាំទេ?) បន្ទាប់មកមានធ្លាក់
ចេញពីនោះ...

ខ្ញុំក៏ឆ្លើយរួចហើយដែរ។ ខ្ញុំបានបម្រុងទុកខ្លះៗ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែត្រូវយកពួកគេ
ធ្វើជា...

បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្វីជាអត្ថន័យរបស់ម៉ាថាយ ២៤:២៨: “នៅកន្លែង
ណាដែលមានសាកសពត្រូវនឹងប្រមូលផ្តុំនៅទីនោះ?”

ចាំខ្ញុំពន្យល់ពីវាទេ? ឃើញទេ? ខ្ញុំឆ្លើយរួចហើយរឿងនោះ។ ប្រហែលជាខ្ញុំ
បានឆ្លងកាត់ជាមួយពួកវា។ សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់!

ដល់ពេលហើយ—វាដល់ពេលដែលកូនក្រមុំនឹងត្រូវ—ដើម្បីនៅជាមួយអ្នក
សម្រាប់ (ឥឡូវនេះខ្ញុំទទួលបានវា។) ការលើកឡើង?

ប្រហែលជាខ្ញុំ...ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានវាមួយព្រោះវាត្រូវបានគេសម្គាល់នៅ
ខាងក្រោម ខ្ញុំចាំបាន។ ចូរសរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់! យើងកំពុងចុះមកទីនេះ
ឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ?

412. ដោយសារកិច្ចការ ២:៣៨ គឺជាវិធីតែមួយគត់ដើម្បីទទួលបានបុណ្យជម្រក
ចុះយ៉ាងណាចំពោះហ្វូងមនុស្ស...? ខ្ញុំទទួលបានហើយ។

124 ពួកគេមិនដែលដឹងថានៅក្នុងថ្ងៃរបស់ពួកគេ ទើបតែត្រូវបានបង្ហាញនៅពេល
នេះ។ បន្ទាប់ពីអ្នកដឹងពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ “ចំពោះអ្នកណាដែលដឹងថាធ្វើត្រូវហើយមិន
ត្រូវធ្វើ នោះជាអំពើបាប។”

413. បងប្រុស ប្រាណហាំ វាជាការខុសក្នុងការដាំ—ដាំនិងធ្វើការនៅក្នុងថ្នាំជក់?
ខ្ញុំមិនជឿថាខ្ញុំបានឆ្លើយវាទេ។

125 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំប្រឆាំងនឹងថ្នាំជក់។ ខ្ញុំប្រឆាំងនឹងការប្រើប្រាស់ថ្នាំជក់ គ្រីស្ទាន
ណាដែលកើតជាថ្មី នឹងប្រឆាំង នោះហើយ ជាអ្វីទាំងអស់ព្រោះវាខុស។ យើង
ដឹងហើយថា សូម្បីតែវិទ្យាសាស្ត្រវេជ្ជសាស្ត្រក៏និយាយថា នោះជាអ្វីដែលចាប់ផ្តើម
ភាគច្រើននៃបំពង់ក—និងមហារីកសួត—គឺថ្នាំជក់។ ពួកគេនិយាយថា “បារីដែល
បានច្រោះផ្សែង។”

126 ឥឡូវនេះ ចំពោះអ្នកទាំងបុរស និងស្ត្រីដែលជក់បារី វាគ្រាន់តែបញ្ឆោតអ្នក ប៉ុណ្ណោះ ព្រោះអ្នកមិនអាចធ្វើបាន... មែនហើយ រឿងតែមួយគត់ដែលពួកគេ ធ្វើ...ពេលអ្នកទិញតម្រងបារី អ្នកត្រូវទិញវាបន្ថែមទៀត ដោយសារតែវាគ្រាន់តែ អនុញ្ញាតឱ្យមានភាគរយជាក់លាក់នៃផ្សែងឆ្លងកាត់។ ដោយសារតែនរណាម្នាក់ នឹងប្រាប់អ្នក...

127 ខ្ញុំបានឮការបង្រៀននោះនៅឯពិព័រណ៍ពិភពលោកនៅទីក្រុងវ៉ាស៊ីនតោន កាលពីឆ្នាំមុន (នៅពេលដែលខ្ញុំនៅទីនោះនៅឯពិព័រណ៍ពិភពលោក) ហើយ ត្រូវពេទ្យមកពីទូទាំងពិភពលោកនៅទីនោះបានពន្យល់វា បាននិយាយថាអ្នកមិន អាចជក់បារីដោយគ្មានបំពង់ហើយអ្នកមិនអាច...ហើយបើអ្នកមានផ្សែង អ្នក នឹងទទួលបានបំពង់។ ហើយបាននិយាយថា “កុំឱ្យអ្នកណាបោកប្រាស់អ្នកលើ តម្រងបារី ដ្បិតកន្លែងដែលអ្នកជក់បារីមួយឬផ្សែងទៀតដែលនឹងបំពេញការ ចង់បានដែលអ្នកមានសម្រាប់បារី អ្នកនឹងជក់បារីពីរប្រើផ្សែងទៀត។” វាគ្រាន់តែ ជា—ការផ្សាយជាសាធារណៈ ការផ្សាយតាមវិទ្យុ និងទូរទស្សន៍។

128 ប៉ុន្តែធ្វើការនៅថ្នាំជក់ ឬដាំថ្នាំជក់។ ឥឡូវនេះ បងប្អូននៅរដ្ឋកេនតាក់ស៊ីដែលដាំ ថ្នាំជក់នេះ...មែនហើយ ខ្ញុំសូមនិយាយរឿងមួយ៖ បើគេច្តោលទោសអ្នកដែលធ្វើវា កុំធ្វើវា ព្រោះខ្ញុំមិនចង់ធ្វើអ្វីដែលនឹង...ដែលខ្ញុំដឹងថាកំពុងគាំទ្រអ្នកផ្សេងរហូតដល់ ការស្តាប់របស់ពួកគេ។ វាជាការខុសក្នុងការផ្តល់ឱ្យអ្នកជិតខាងនូវភេសជ្ជៈខ្លាំង បន្ទាប់មកវាជាការខុសក្នុងការផលិតភេសជ្ជៈខ្លាំង។ ប៉ុន្តែសូមឱ្យខ្ញុំនិយាយអ្វី ផ្សេងទៀតឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះ វានៅឆ្ងាយដូចជាការដាំដុះ...

129 ថ្នាំជក់ អ្នកដឹងទេ ជាតិស៊ីកូទីនក៏ត្រូវបានគេប្រើក្នុងន័យវេជ្ជសាស្ត្រផងដែរ។ ហើយតើអ្នកដឹងទេថាអ្នកដាំពោតដែលផលិតស្រូវស្ពៃ ស្រូវសាលី និងស្រូវបាឡេ ដែលផលិតស្រូវស្ពៃ? ត្រូវហើយ? មិនអីទេ? ឃើញទេ? អ្នកមិនដឹងថាពួកគេនឹង ប្រើវាសម្រាប់អ្វីនោះទេ។

130 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះយើងដាំពោតដែលយើងអាចគិតបានពេលយើងដាំពោតថា វា អាចនឹងធ្វើនំពោត និងអាហារសម្រាប់ប្រជាជន នំប៉័ងពោតជាដើម ប៉ុន្តែពួកគេក៏ធ្វើ ភេសជ្ជៈដែលស្រវឹងចេញពីវាដែរ (ឃើញទេ?) ដូច្នេះអ្នកនឹងមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីទេ។

131 ហើយអ្នកដាំដុះ...អ្នកមានសួនផ្កាលីលី។ តើអ្នកដឹងថាពួកគេធ្វើអ្វីជាមួយ ផ្កាលីលីទេ? ពួកគេផលិតអាភៀនចេញពីវា។ តើអ្នកដឹងថាពួកគេធ្វើអ្វីជាមួយ

សាឡាត់ទេ? ពួកគេធ្វើដូចគ្នា។ អាភៀនក៏មាននៅក្នុងសាឡាត់ដែរ។ តើអ្នកធ្លាប់ ញ៉ាំសាឡាត់មួយបាច់ ហើយឃើញថាអ្នកមានអារម្មណ៍ស្ងប់ស្ងាត់បន្តិចដែរឬទេ? វាជាអាភៀននៅក្នុងនោះ។ តើអ្នកដឹងទេថាវាក៏មាននៅក្នុងខ្លឹមបារាំងដែរ? ប្រាកដ មែន។ ដូច្នេះ អ្នក—អ្នកឃើញ វាអាស្រ័យលើអ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើវាសម្រាប់អ្វី។

132 ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមនិយាយរឿងនេះ ក្នុងនាមជាបងប្អូនគ្រីស្ទានម្នាក់ចំពោះបងប្អូន គ្រីស្ទានម្នាក់៖ ប្រសិនបើអ្នកមានមូលដ្ឋានថ្នាំជក់ លក់វាទៅអ្នកផ្សេង ឆ្លៀតឱកាស ដាំពោតវិញ។ ខ្ញុំជឿថានឹងប្រសើរជាង (ឃើញទេ?) ពីព្រោះគ្មានការង្រៀងឆ្ងល់ពី អ្វីដែលពួកគេកំពុងដាំដុះនោះទេ...

ប្តីរបស់ខ្ញុំបានរៀបការជាមួយនឹងអ្នកសេពគ្រឿងស្រវឹង និងជិតក្បត់...

ខ្ញុំឆ្លើយរួចហើយរឿងនោះ។ មកពី...ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថាវាមកពីណា។ វានៅ ឆ្ងាយពីទីនេះ។ ខ្ញុំឆ្លើយរួចហើយរឿងនោះ។ ហើយឥឡូវនេះ សូមមើល។

ស្ត្រីនៃវិវរណៈ ១២...

ខ្ញុំឆ្លើយរួចហើយរឿងនោះ។ បាទ ខ្ញុំឆ្លើយរួចហើយរឿងនោះ។ ឃើញទេ? នោះហើយជាវា ខ្ញុំឆ្លើយរួចហើយរឿងនោះ។ វាក៏នៅលើវិវរណៈ១២ តើនាងជាអ្វី។ ឃើញទេ?

414. បងប្រុស ប្រាណហាំ យើងមានកូនពីរនាក់ដែលទៅព្រះវិហារដែលត្រូវបាន គ្រប់គ្រងដោយគ្រូអធិប្បាយស្ត្រី។ យើងដឹងថានាងចេញក្រៅពីព្រះបន្ទូល។ កូនរបស់យើងស្ថិតនៅក្រោមឥទ្ធិពលដ៏ខ្លាំងនេះ។ តើយើងគួរប្រាប់គេថា នេះជាកំហុសដោយរបៀបណា?

133 ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីមុន។ ខ្ញុំបានឆ្លើយរួចហើយ។ ហើយដោះស្រាយវាដោយ ថ្មមៗ។ តើអ្នកនឹងនិយាយអ្វីប្រសិនបើខ្ញុំ...ខ្ញុំដឹងថាមនុស្សម្នាក់នេះបានអង្គុយនៅ ទីនេះ។ តើអ្នកនិយាយយ៉ាងណា បើខ្ញុំជឿថាខ្ញុំដឹងថាស្ត្រីនោះជានរណា ហើយ អាចប្រាប់អ្នកបាន?

415. តើវិជ្ជាកាលសហស្សវត្សរ៍នឹងមានរយៈពេលមួយពាន់ឆ្នាំឬគ្រាន់តែជាការរាប់ ពេលវេលា?

134 ខ្ញុំបានឆ្លើយវាសូម្បីតែនៅព្រឹកនេះ។ ឃើញទេ? មួយពាន់ឆ្នាំ។ ត្រូវហើយ។ បងប្រុសប្រាណហាំ បញ្ហានៃអ្វី...

បាទ ខ្ញុំឆ្លើយរួចហើយ។ ស្រូវសាលី និងស្រែង អ្នកចាំថាយើងបានឆ្លើយ រួចហើយលើរឿងនោះ។

ខ្ញុំជឿថាយើងកំពុងមកឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំប្រហែលជាបានបោះចោលមួយក្រុមទៅ ក្រោមហើយ។ ឃើញទេ? រឿងដូចគ្នា។

បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំជាមួយដែលមានកូនដ៏អស្ចារ្យប្រាំមួយនាក់ ហើយ ប្តីខ្ញុំចង់ឱ្យខ្ញុំទៅធ្វើការមួយរយៈដើម្បីជួយខាងហិរញ្ញវត្ថុ។ តើខ្ញុំគួរទេ? ក៏ចង់ អធិស្ឋានទៅព្រះដើម្បីប្រទានឱ្យខ្ញុំមានជំនឿនោះ...ដើម្បីផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ...អំប្រា ហាំ និង—និង... ដូចជាជំនឿ...ដូចជាអំប្រាហាំ និងដានីយ៉ែល និងកូន ជនជាតិហេព្រើរ។ តើគ្រិស្តានគួរជាថ្នាំជក់ឬ? ខ្ញុំទើបតែឆ្លងកាត់រឿងនោះ។ និង...

416. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើស្ត្រីការឃាមជើងវាខុសដែរទេ?

135 តើខ្ញុំកំពុងមើលរឿងនោះទេ? វានិយាយអញ្ចឹង? ខ្ញុំមិនអាច...ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំ នឹងទុកវាជាមួយអ្នក។

តើ—តើសព្វថ្ងៃនេះខុសដែរទេដែលកំណត់សមាជិកគ្រួសាររបស់អ្នក? តើវា មានន័យថាអនុវត្តការពន្យារកំណើតពេញលេញឬ?

136 ខ្ញុំបានឆ្លើយរួចហើយ ជាការពិតទៅ...បុគ្គលផ្ទាល់។ ឃើញទេ?

ប្រសិនបើស្ត្រីនៅក្នុងអំពើបាបបានលែងលះគ្នាហើយរៀបការម្តងទៀត និង...

137 ខ្ញុំបានឆ្លើយរួចហើយ អ្នកចាំថាខ្ញុំបាននិយាយថា “ទុកករណីលែងលះ រហូតដល់...”

417. ខ្ញុំមានមិត្តម្នាក់ដែលខ្ញុំស្រឡាញ់ខ្លាំងណាស់។ នាងមានខ្សែអាត់ និង សំបុក្រមួយចំនួនដែលខ្ញុំជឿថាមាន...មិនដែលនិយាយជាមួយនាងទេ។ តាមពិតខ្ញុំស្មានថាខ្ញុំខ្លាចបំផ្លាញនាងហើយបាត់បង់មិត្តភាព។ តើខ្ញុំគួរ ធ្វើអ្វី?

138 និយាយទៅកាន់នាងដោយក្តីស្រឡាញ់។ ខ្ញុំអត់...ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានឆ្លើយរឿង នោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំបាន...កុំ—កុំព្យាយាមបញ្ជូននរណាម្នាក់។ គ្រាន់តែត្រូវបំប្រែ ពួកគេនឹងចង់ដូចអ្នក។

បងប្រុស បងស្រី ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានឆ្លើយទាំងនេះរួចហើយ។

បងប្រុស ប្រាណហាំសូមពន្យល់អំពីព្រហ្មចារីល្ងង់ទាំងប្រាំ។

ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបានឆ្លើយរួចហើយ។ វាត្រូវបានសរសេរហើយវាជាក្រដាស ក្រហម។ ខ្ញុំជឿថាយើង...ខ្ញុំបានឆ្លើយមួយហ្នឹងរួចហើយ។ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានឆ្លើយ ទាំងអស់នេះហើយ។ សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់។ សូមមើល។ សូមទោសចាំខ្ញុំ មួយនាទី។

418. ហោរាជាទីគោរពនៃព្រះ ម៉ាកុស១៦:១៨ ខ្ញុំ...ផ្នែកនៃការដាក់ដៃលើ អ្នកជំងឺ...ខ្ញុំនៅជុំវិញអ្នកចាប់ពស់។ ចុះវាយ៉ាងម៉េចវិញ?

139 មែនហើយ នោះជាសំណួរដ៏ល្អ។ ប្រសិនបើអ្នកនៅជុំវិញអ្នកចាប់ពស់ ហើយ ពួកគេនិយាយថាម៉ាកុស ១៦... ប្រាកដណាស់! ខ្ញុំជឿថាព្រះគម្ពីរមានន័យដូចអ្វី ដែលវានិយាយ។ ខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើយើងព្យាយាមល្អព្រះអម្ចាស់ចូលទៅក្នុង អ្វីមួយ នោះយើងពិតជាចង់បានវា។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនគិតថា ព្រះមានន័យសម្រាប់អ្នក យកដបអាសេនិចមកឱ្យខ្ញុំ ហើយមើលថាខ្ញុំអាចដឹកវាបានឬអត់ ហើយបញ្ជាក់ ប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំមានជំនឿ។ មិនលើសពីខ្ញុំជឿថាវាសមនឹងអ្នកនាំពស់មកឯខ្ញុំ ហើយ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំយកវាមកបង្ហាញអ្នកថាខ្ញុំមានជំនឿថាខ្ញុំអាចយកឈ្នះពិសរបស់ វា។ ខ្ញុំមិនជឿថាវាដូច្នោះទេ។

140 ខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើខ្ញុំនៅក្នុងទឹក ធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកដល់មនុស្ស ឬធ្វើកិច្ចការ របស់ព្រះអម្ចាស់ ឬចេញទៅក្នុងព្រៃ ហើយពស់ចឹកខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងដើរទៅមុខក្នុងព្រះនាម ព្រះអម្ចាស់។ ឃើញទេ? ខ្ញុំជឿថានោះជាអ្វីដែលវាមានន័យ។

141 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវយក...សូមមើលអ្វីដែលអ្នកធ្វើជាមួយវា មនុស្សជាទីស្រឡាញ់មិនដឹងថាអ្នកជានរណា—តើអ្នកជានរណាគេទេ... ចងចាំ រឿងនេះ។ ឃើញទេ? សូមមើលអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែងអំពីវា។ គ្មានអីលើស ពីខ្ញុំជឿទេ បើអ្នកព្យាយាមនិយាយថា “ថ្វាយសិរីរុងរឿង ថ្វាយសិរីរុងរឿង ថ្វាយ សិរីរុងរឿង...” កុំល្អព្រះថាឱ្យអ្នកនិយាយភាសាដទៃ គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យ ព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូលតាមរយៈអ្នក។ ឃើញទេ?

142 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនជឿលើការល្អព្រះបូជ័រុញអ្វីនោះទេ។ ដូចខ្ញុំបាននិយាយ កាលពីមុន នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណ...យើងរង់ចាំព្រះវិញ្ញាណ ធ្វើវា។

143 ឥឡូវមើល ប៉ុលកំពុងរើសឈើនៅលើកោះក្រេត ខ្ញុំជឿថាវាមែន។ ហើយគាត់ជាប់ច្រវាក់ ហើយពស់ ប្រហែលជាមាំបា...នោះគឺជាពស់ពិសខ្លាំង គាត់គួរតែដួលស្លាប់ ភ្លាមៗ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាមានពស់ផ្សេងទៀតដែលអាចសម្លាប់អ្នកបានលឿនបែបនោះទេ លុះត្រាតែវាជាពស់អាហ្រិក។

144 ហើយដូច្នោះពស់មាំបាបានចឹកគាត់ យើងអាចនិយាយអញ្ចឹង។ វាគឺមានពិសដ៏សាហាវ បើវាចឹកហើយ អ្នកនៅសល់តែដង្ហើមពីរបីដង្ហើមប៉ុណ្ណោះ។ នៅពេលដែលមាំបាចឹកអ្នកឬពស់វែកអ្នកមានឱកាសហាសិបហាសិប ជាមួយនឹងសេរ៉ូមដើម្បីរស់នៅបន្ត ជាមួយពស់វែកខ្មៅ។ ជាមួយនឹងពស់វែកពណ៌លឿង អ្នកមានប្រហែលប៉ែតសិបភាគរយក្នុងការស្លាប់ និងប្រហែលម្ភៃភាគរយដើម្បីរស់ មាំបាអ្នកមិនមានភាគរយទេ។ អ្នកគ្រាន់តែស្លាប់ ប៉ុណ្ណឹងឯង ព្រោះអ្នកមិនដកដង្ហើមបាន ប៉ុន្តែគ្រាន់តែដកដង្ហើមប៉ុន្មានដងប៉ុណ្ណោះ។ វាធ្វើឱ្យខូចប្រព័ន្ធប្រសាទ ប្រព័ន្ធលាម និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយអ្នកនឹងស្លាប់។ ឃើញទេ?

145 ប៉ុន្តែនៅពេលណា—នៅពេលដែលពស់មាំបានេះខាំប៉ុលនៅលើដៃ ពួកគេបាននិយាយថា “មែនហើយ បុរសនោះគឺជា...គាត់ជាមនុស្សអាក្រក់ ប្រហែលជាយាតក។ ទោះបីគាត់គេចរួចពីសមុទ្រក៏ដោយ... គាត់មិនអាចគេចផុតពីសេចក្តីស្លាប់បានទេ។ ព្រះនឹងសងសឹកគាត់ដូចដែលគាត់—ជាយាតក។”

146 ប៉ុលសម្លឹងមើល ហើយពស់នេះជាប់នៅលើដៃគាត់ គាត់បានចាប់វាចេញមិនរំជួលអ្វីទាំងអស់ “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមជួយទូលបង្គំផង។” អត់ទេ! គាត់មើលទៅវារលាស់ចេញទៅក្នុងភ្លើង ហើយបន្តរើសអុសដូចជាមិនមានអ្វីកើតឡើង។

ពួកគេថា “វានឹងស្លាប់ក្នុងពេលតែមួយនាទីប៉ុណ្ណោះ ព្រោះពេលពស់នោះខាំអ្នក អ្នកគឺចប់ហើយ។” ក្រោយពីពេលវេលាកន្លងផុតទៅ ប៉ុលមិនបានហើមឡើងឬស្លាប់ ឬគ្មានជះឥទ្ធិពលអ្វីឡើយ។ ពួកគេថា...ពួកគេបានផ្លាស់ប្តូរ បាននិយាយថា “គាត់ជាព្រះដែលចុះមកក្នុងទម្រង់ជាមនុស្ស។” ឃើញទេ?

147 គាត់មិនដែលនិយាយថា “យកពស់នោះមកដង្កំ” ប៉ុន្តែពស់បានខាំគាត់។ គាត់មិនដែលសាកល្បងព្រះទេ ប៉ុន្តែមានជំនឿលើព្រះដើម្បីយកឈ្នះពស់ពិស។ តើអ្នកឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ?

148 ដូច្នោះ អ្នកជានរណាក្នុងចំណោមអ្នកចាប់ពស់ ខ្ញុំ... ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើពួកគេ ចង់ដោះស្រាយរឿងពស់នោះ—វាអាស្រ័យលើពួកគេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំគ្រាន់តែ មិនឃើញវាតាមរបៀបនោះ។

149 ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ប្រជាជនមានជំនឿ។” ខ្ញុំមិននិយាយ ថាពួកគេគ្មានជំនឿទេ ដុតខ្លួនឯងដោយភ្លើងអាសេទីលែន និងរបស់បែបនោះ ប៉ុន្តែ (អ្នកឃើញទេ?) នៅតែមិនបញ្ជាក់អំពីព្រះ។

150 ខ្ញុំបានឃើញជនជាតិពណ៌សធ្វើរឿងមួយយក—ខ្សែភ្លើងប្រផែងបីហ្វីត និងប្រផែង ប្រហែលសែសិបយ៉ាត នៅពេលដែលវាត្រូវបានហាលដោយស្លឹករហូតដល់វាក្តៅ (មិនមែនបុរសពិសេស គេជាកសិករ) ដោះស្បែកជើងចេញ ជាន់លើវា (ពួកបូជា ចារ្យឲ្យពរពួកគេដោយឈាមពពែ) ហើយយកទំពក់ត្រីតូចៗ មកដេរជាប់នឹងស្បែក មាត់ រហូតដល់ពួកគេមានបញ្ហាធំមួយពី—ទឹក ពេញដូចជាបាល់ដើមល្អអែល បែបនោះ ដូចគ្រឿងអលង្ការ ពេញឡើង និងទំពក់ត្រីធំដែលជាប់ក្នុងសាច់របស់ វា (អ្នកស្រមៃមើលថាអ្វីដែលត្រូវយកចេញ) ហើយឈរបែបនោះ ហើយដើរចេញ ទៅក្រៅភ្លើងដ៏ក្តៅនោះ (ហើយវាគ្រាន់តែជា—គ្រាន់តែពណ៌គឺសក្រហម លើសពី ក្រហម គឺសក្រហម)—ដើរចុះក្រោមភ្លើងនោះ ហើយបន្តចុះហើយដើរថយក្រោយ សូម្បីតែជើងរបស់ពួកគេក៏មិនឆេះដែរ។ ហើយគេក៏មិនជឿលើព្រះរបស់យើងដែរ។ ពួកគេថ្វាយបង្គំអារក្ស។ ឃើញទេ? ដូច្នោះវាមិនមានន័យអ្វីទេ។ គ្រាន់តែនៅ ឆ្ងាយ... អ្នកគ្រាន់តែជាគ្រីស្ទានពិត ផ្អែមល្អែម រាបទាប រស់នៅក្នុងជីវិត ហើយ បន្ទាប់មកព្រះនឹងថែរក្សាអ្វីៗដែលនៅសល់។

419. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើត្រូវអធិប្បាយនឹងអធិប្បាយពីអ្វីខ្លះ—ពីការអធិប្បាយ មិនទាក់ទងនិងកូនក្រមុំ? សាររបស់ពួកគេឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក និងសេចក្តីសង្គ្រោះ តើពួកគេនឹងផ្សាយអ្វីខ្លះ ប្រសិនបើ ពួកគេមិនទៅលើប្រធានបទកូនក្រមុំ?

151 មែនហើយ ពួកវានឹង... តើអ្នកដឹងទេថានឹងមានអ្វីកើតឡើង? ខ្ញុំនិយាយ បែបនេះ ឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំមិនអាចបញ្ជាក់រឿងនេះបានទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ... ពួកគេនឹងទៅតាម ការអធិប្បាយយ៉ាងត្រឹមត្រូវដូចរាល់ដងឥឡូវនេះ ហើយមនុស្សបន្តគិតថាពួកគេ ត្រូវបានសង្គ្រោះ។ ហើយកូនក្រមុំនឹងបាត់ទៅវិញ។

420. តើត្រឹមត្រូវទេ បើយោងតាមព្រះបន្ទូលដើម្បីអនុវត្តការពន្យារកំណើត?

152 ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ខ្ញុំនឹងឆ្លើយដោយឯកជន។ អ្នកដែលមានសំណួរទាំងនេះ សូមមករកខ្ញុំដោយឯកជន។

បងប្អូនប្រុស ប្រាណហាំ ជាទីគោរព យើងមានគ្រូម្នាក់ដែលអ្នកដឹងថាបទគម្ពីរចែងថា...

បាទ ខ្ញុំបានឆ្លើយរួចហើយ។ ចាំបន្តិចឥឡូវនេះ។

បងប្រុស ប្រាណហាំ នៅពេលមួយ យើងបានកត់ឈ្មោះរបស់យើងនៅលើសៀវភៅមួយ...

បាទ ខ្ញុំបានឆ្លើយរួចហើយ។ វាគឺរបៀបដែលគេយកវាចេញឥឡូវ តើគេធ្វើខុសឬ?

421. តើ...តើអ្នកនឹងគាំទ្រការពន្យារកំណើតទេ?

153 អត់ទេ ខ្ញុំមិនអាចគាំទ្រវាបានទេ។ អត់ទេ បាទ។ ឃើញទេ?

422. តើ...តើទេវតាទីប្រាំពីរ ដូចដែលបានចែងក្នុង វិវរណៈ១០ ជាមនុស្សដូចគ្នានឹងអេលីយ៉ានៃម៉ាឡាគី៤ ដែរឬទេ?

តើខ្ញុំឆ្លើយហើយឬនៅ? វាស្តាប់ទៅដូចជាខ្ញុំឆ្លើយរួចហើយ។

154 បាទ គឺជាមនុស្សតែមួយ។ វិវរណៈ១០ គឺជាសាររបស់ទេវតាទីប្រាំពីរ... អ្នកនាំសារទេវតាទីប្រាំពីរនៃសម័យកាលក្រុមជំនុំទីប្រាំពីរ ដែលជាម៉ាឡាគី៤។

គឺជាការគ្រប់គ្រងកំណើត...

155 ខ្ញុំមានច្រើនលើរឿងនោះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែបោះរឿងទាំងនេះទៅក្រោយហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់ឆ្លើយ ខ្ញុំចង់ជួបអ្នកជាលក្ខណៈឯកជន។

423. តើយើងរកឃើញកន្លែងណាដែលលោកណូអេបានអធិប្បាយរយៈពេលមួយរយម៉ែត្រ ហើយបានសង់ទូកធំក្នុងរយៈពេលមួយរយម៉ែត្រ?

តើខ្ញុំឆ្លើយរួចហើយឬនៅ?

156 ជំនាន់មួយ ឬពេលវេលាដ៏ច្រើនសន្លឹកសន្លាប់ ពេលវេលាជ្រើសរើសរបស់មនុស្សនៅលើផែនដីគឺមួយរយម៉ែត្រ ដែលបានយកលោកណូអេ ជាសម័យមួយដើម្បីសាងសង់ទូកធំ ដែលត្រូវបានចាត់ទុកថាជាជំនាន់មួយនៅថ្ងៃនោះ។ មួយរយម៉ែត្រគឺជាពេលវេលារបស់មនុស្ស។ ហើយគាត់បានអធិប្បាយយោងទៅតាម...

លោកុប្បត្តិ ៦:៣ គាត់បានផ្សព្វផ្សាយដល់មនុស្សជំនាន់នោះ ដែលមានរយៈពេល មួយរយម៉ែឆ្នាំ ល្អាតបានធ្វើ។ ត្រូវហើយ។ តោះមើលឥឡូវនេះ។

424. នៅក្នុងម៉ាឡាគី៤ អេលីយ៉ាទេគឺដើម្បីបង្វែរដួងចិត្តរបស់ឪពុកទៅឯកូន ហើយបន្ទាប់មកបង្វែរដួងចិត្តរបស់កូនៗ ទៅកាន់ឪពុកវិញ។ តើនេះជា មនុស្សតែមួយទេ?

157 បាទ មនុស្សតែមួយ។ ត្រូវហើយ។ អូ ចាំបន្តិច។ អត់ទេ! អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ ខ្ញុំសុំទោស។ គ្រាន់តែ...ឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចាប់ខ្ញុំរឿងនោះទេ? អត់ទេ! ខ្ញុំ គិតថាវាបាននិយាយថា...ឃើញទេ?

158 តើវាជាអ្វីនៅក្នុងម៉ាឡាគីទី៣ នៅទីនោះ: “អញបញ្ជូនអ្នកនាំសាររបស់អញ ទៅមុនអញ” ដែលជាអេលីយ៉ា។ នៅក្នុងម៉ាឡាគីទី៤ វាត្រលប់ក្រោយវិញ ហើយនិយាយថា: “មើលចុះ អញចាត់អេលីយ៉ា។” ម៉ាឡាគី៣ ទ្រង់ត្រូវបញ្ជូន អ្នកនាំសារម្នាក់ដែលបានបញ្ជូនមកចំពោះព្រះភក្ត្ររបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដែល ជាយ៉ូហាន។ តើមានប៉ុន្មាននាក់យល់? ម៉ាឡាគី៤ ពេលអេលីយ៉ាមកដល់ ភ្លាមបន្ទាប់ពីសាររបស់គាត់និងរឿងខ្លះ ហើយបន្ទាប់មក គឺការយាងមករបស់ ព្រះអម្ចាស់ និងការបង្កើតផែនដីឡើងវិញ។

159 ហើយអ្នកសម្គាល់ឃើញ ដើម្បីធ្វើឱ្យប្រាកដថាវាមិនមែនទេ...របៀបដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសរសេរវាដោយហោរានេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “គាត់នឹង បង្វែរចិត្តរបស់ឪពុកទៅឯកូនជាមុនសិន។” ឃើញទេ? នោះគឺជាការមកដល់ លើកដំបូងរបស់យ៉ូហាន។ គាត់បង្វែរដួងចិត្តឪពុកចាស់ បុព្វបុរស មកកាន់ ព្រះរាជសាររបស់កូន ដែលជាមនុស្សជំនាន់ថ្មីនៅពេលនោះ គឺព្រះយេស៊ូវនៅក្នុង ជំនាន់នោះ។ បន្ទាប់មកនិងការភ្ជាប់វាចងភ្ជាប់គ្នា “ដួងចិត្តកូនត្រលប់ទៅរក ឪពុក” ដែលមានន័យថា សារនៃថ្ងៃនេះនឹងបង្វែរដួងចិត្តរបស់ក្មេងៗក្នុងគ្រាពួកជំនុំ ត្រលប់ទៅជំនឿ ពេនទីកុស្តដើមនៃការចាប់ផ្តើម។

160 ដូច្នោះវានឹងមានពីរផ្សេងគ្នា...អ្នកនាំសារតែមួយ ប៉ុន្តែវាខុសគ្នានៅទីនោះ: —ការយាងមកជាលើកដំបូង និងលើកទីពីររបស់យ៉ូហាន...ឬអ្នកនាំសារអេលី យ៉ា។

ប្តីខ្ញុំនិងកូនៗពៅមិនជឿ...

បាទ ខ្ញុំបានឆ្លើយរួចហើយ។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបានឆ្លើយ ព្រោះខ្ញុំដឹងថាមនុស្សនោះ បានចុះឈ្មោះនៅទីនោះ។ ខ្ញុំចាំថានិយាយជាមួយគេក្រោយមកអំពីរឿងនោះ។

425. តើយើងអាចរកឃើញព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់ដោយរបៀបណា? ផ្ទះ—ផ្ទះរបស់យើង...តើយើងគួរផ្លាស់ទីផ្ទះរបស់យើងទៅជេហ្វសាន់វិល រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា ដែរឬទេ? តើមនុស្សអាចជាគ្រីស្ទាន ហើយមិនចូលចិត្ត មនុស្សស្បែកខ្មៅទេ? តើព្រះមិនចង់ឲ្យគេប្រព្រឹត្តដូចយើងទេ ពីព្រោះពួកគេ មានពណ៌ខ្មៅ? តើអ្នកនឹង...? តើអ្នកផ្តល់យោបល់អ្វីនៅក្នុងរឿងនេះ? តើ អ្នកជឿលើការរួមបញ្ចូល ឬការបែងចែក?

161 ខ្ញុំជឿជាក់លើការរួមបញ្ចូល។ ខ្ញុំជឿថាបុរសនោះ...មិនថាគាត់សម្បុរអ្វី ឬគាត់ ជាជនរណាទេ គាត់ជាមនុស្សដូចខ្ញុំ។ នោះពិតជាមែន។ ហើយខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើ គេទុកមនុស្សស្បែកពណ៌ទាំងនោះឲ្យនៅតែឯង ហើយពួកកុម្មុយនិស្តមិនបាន ចេញទៅទីនោះទេ ហើយបំផុសគំនិតពួកគេ...

162 ឥឡូវនេះ ពួកគេចង់បាន...ឥឡូវនេះ មនុស្សស្បែកពណ៌ពិតប្រាកដ មាន ក្រុមពិតនៃការកើតជាថ្មីជាមនុស្សដ៏វិសុទ្ធរបស់ព្រះនៅក្នុងពួកគេ។ បាទ ពិតមែន។ ដោយសារតែស្បែករបស់ខ្ញុំមានពណ៌ស ហើយពួកគេខ្មៅ វាមិនមានន័យអ្វីមួយ សម្រាប់ខ្ញុំទេ។ គាត់ជាបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើគាត់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។

163 នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំខុសគ្នាជាមួយនឹងសារ អាហ្វ្រិកពួកគេមិនជឿ ថាមនុស្សទាំងនោះមានព្រលឹងទេ។ នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំមិនចូលចិត្តនៅ ទីនោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បុរសនោះជាមនុស្សដូចខ្ញុំ។ គាត់មានសិទ្ធិដូចគ្នានឹង ខ្ញុំដែរ។ ស្បែករបស់គាត់មិនមានន័យថាខុសពីខ្ញុំ ឬគ្មានមនុស្សណាដែលបាន កើតជាថ្មីក្រៅពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែរ។”

164 ប៉ុន្តែខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើពួកគេទុកឱ្យមនុស្សស្បែកពណ៌ទាំងនោះ នៅតែឯង នោះពួកគេមិនដែលត្រូវបានបំផុសគំនិតនេះឡើយ។” ហើយខ្ញុំនឹង និយាយវាចេញពីវេទិកានេះ...យើងមានមនុស្សស្បែកពណ៌ច្រើនដែលមកទីនេះ។ (ខ្ញុំគិតថាយប់នេះមិនមាននៅទីនេះទេ។) ប៉ុន្តែយើងមានមនុស្សស្បែកពណ៌ ជាច្រើនដែលមកព្រះវិហារនេះ។ បងប្រុស ពួកគេស្វាគមន៍ដូចអ្នកដទៃដែរ។ ពួកគេ ជាបងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំ។

165 ហើយមនុស្សល្អបំផុតខ្លះដែលខ្ញុំធ្លាប់ជួបក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ គឺខ្លះជាមនុស្ស
ស្បែកពណ៌ខ្មៅ។ បន្ទាប់មកមានពួកគេមួយចំនួនដែលបដិសេធ ដូចជាមនុស្ស
ស្បែកស ឬមនុស្សស្បែកលឿង ឬមនុស្សស្បែកត្នោត។ បាទ ពិតមែន។

166 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនជឿលើការផ្សំគ្នាក្នុងអាពាហ៍ពិពាហ៍ទេ។ ខ្ញុំជឿថា បុរសស្បែក
ស មិនគួររៀបការជាមួយនារីស្បែកខ្មៅទេ ឬស្បែកពណ៌លឿងរៀបការជាមួយ
ស្បែកខ្មៅ ឬសឬក... ខ្ញុំជឿថាពណ៌ត្នោត ខ្មៅ ស និងពូជសាសន៍របស់មនុស្សគឺ
ដូចជាស្ថានភាពរបស់ព្រះ ហើយខ្ញុំមិនជឿថាពួកគេត្រូវឆ្លងកាត់រឿងនោះទេ។ ខ្ញុំជឿថា
នោះជារបៀបដែលព្រះបានបង្កើតពួកគេ ហើយខ្ញុំជឿថានោះជារបៀបដែលពួកគេ
គួរតែនៅដដែល។

167 តើ...ធ្វើឱ្យខ្ញុំឈ្នក់រង្វេងទៅដែលឃើញស្រីស្អាតពណ៌សម្បុរខ្មៅ ឆ្លាត ក្មេង
ស្អាត ស្អាតដូចនារីដែលអ្នកចង់ឃើញ...តើនាងចង់រៀបការជាមួយបុរសស្បែកស
និងមានកូនកាត់ខ្លះ? តើនារីស្បែកពណ៌ឆ្លាតចង់បានអ្វីជាមួយរឿងបែបនេះ? គឺ
ដោយសារតែអ្វីមួយពីរឿងនោះ...កុម្មុយនិស្តនោះ... ហើយតើ—ការផាកពិន័យ...
ការ—ការ—បុរសស្បែកខ្មៅចង់រៀបការជាមួយនារីស្បែកស និងមានកូនកាត់?

168 ខ្ញុំមិនជឿខ្ញុំ...ខ្ញុំជឿថា អ្នកគួរតែនៅដូចដែលអ្វីជាយើង។ យើង—យើងជា
អ្នកបំរើរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយព្រះបានបង្កើតខ្ញុំ...ប្រសិនបើទ្រង់បានបង្កើតខ្ញុំ
មានស្បែកពណ៌ខ្មៅ ខ្ញុំនឹងរីករាយក្នុងការទទួលយកជាបុរសស្បែកខ្មៅសម្រាប់
ព្រះ។ ប្រសិនបើទ្រង់បង្កើតខ្ញុំជាបុរសស្បែកលឿង ខ្ញុំនឹងក្លាយជាបុរសស្បែកលឿង
ជីវិតរាយម្នាក់សម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ។ ប្រសិនបើទ្រង់បង្កើតខ្ញុំស្បែកស នោះខ្ញុំ...?...
បុរសស្បែកសរីករាយចំពោះព្រះគ្រីស្ទ។ ប្រសិនបើទ្រង់បង្កើតខ្ញុំស្បែកពណ៌ត្នោត
ឬក្រហម ជាជនជាតិឥណ្ឌា ទោះវាជាពណ៌អ្វីក៏ដោយ ខ្ញុំនឹងនៅដដែល។ នោះ
នឹងជារបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចង់ក្លាយជាបុគ្គលដែលអ្នកបង្កើតរបស់ខ្ញុំបង្កើត។

169 នៅថ្ងៃនោះនៅ ស្រីវិជិតនៅពេលដែលការបះបោរកើតឡើង ពួកគេ...
ហើយនៅទីនោះពួកគេទាំងអស់សុទ្ធតែមានស្បែកពណ៌វ័យក្មេងដែលត្រូវបាន
បំផុសគំនិតនៅទីនោះ កុម្មុយនិស្ត...

170 ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកនៅទីនេះនៅក្នុងវេទិកានេះ ម៉ាទីន លូធើ យីញ គឺជាបំណុល
ដ៏ធំបំផុតដែលមនុស្សមានស្បែកពណ៌មិនធ្លាប់មាន។ ត្រូវហើយ។ បុរសនោះនឹង

នាំពួកគេរាប់ពាន់នាក់ទៅរកការកាប់សម្លាប់ (ហ្នឹងហើយ) ដែលបំផុសគំនិតដោយ កុម្មុយនិស្ត។

171 អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំបញ្ជាក់ពីចំណុចរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបាននិយាយថាប្រហែល ពីរឆ្នាំមុន។ រកមើលអ្វីដែលកំពុងកើតឡើងនៅពេលនេះ។ ពួកគេបាននិយាយថា ពួកគេកំពុងប្រយុទ្ធដើម្បីសមាហរណកម្ម ហើយនៅពេលដែលច្បាប់ផ្តល់ឱ្យពួកគេ នូវសមាហរណកម្ម... ហើយចំពោះអ្នកដែលមិនជឿលើការរួមបញ្ចូលគ្នា អ្នកត្រូវ ខ្មាស។ ជាតិយើងអនុញ្ញាតឱ្យមានសមាហរណកម្ម ហើយយើងគួរធ្វើអ្វីដែលមេធំ និយាយ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។

ហើយឥឡូវនេះអ្នកនិយាយ...មិនមែនមកតាមទឹកនៃឃើងហើយដូចនេះឬដើរ ទិញត្រីវ៉ាន់ ឬដាក់នៅខាងក្រោយឡានក្រុង អីចឹងទេ បាទ! ច្បាប់ចែងថា ពួកគេ ដូចគ្នានឹងយើង ដូច្នោះយើងក៏ដូចគ្នាដែរ។ ដូច្នោះ ចូរយើងប្រព្រឹត្តតាមវិធីនោះ។ ចូរយើងធ្វើដូច្នោះ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលពិតដែលមនុស្សបានកើតជាថ្មី។ ហើយ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថាវានៅក្នុងចិត្តគេ។

172 ខ្ញុំមិនដែលមានអារម្មណ៍បែបនេះសម្រាប់មនុស្សដូចដែលខ្ញុំធ្លាប់ជាអ្នកក្រនៅ ទ្វីបអាហ្វ្រិកតាមរបៀបដែលពួកគេត្រូវបានគេប្រព្រឹត្តលើ។ ហើយខ្ញុំមិនជឿលើរឿង នោះទេ។ ខ្ញុំជាអ្នកភាគខាងត្បូង ខ្ញុំកើតនៅមាត់ទន្លេ ប៉ុន្តែខ្ញុំដូចជាលោកអំប្រាហាំ លីនខុន ខ្ញុំមកទីនេះ ព្រោះខ្ញុំជឿថាមនុស្សកើតមកស្មើគ្នា។ ត្រូវហើយ។ ហើយខ្ញុំ មិនជឿលើការបំបែកមនុស្សទេ និងរឿងដូចនោះ នៅពេលដែលពួកគេជាមនុស្ស... ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាដើម។

173 ប៉ុន្តែមើលចុះ វាមិនមែនជាពួកមនុស្សស្បែកពណ៌ដែលកើតជាថ្មីពិតប្រាកដ ទេ ដែលបង្កបញ្ហាទាំងអស់នេះ។ អ្នកចង់ថ្កោលទោសគេចំពោះរឿងហ្នឹង ចុះកូន ពួកស្បែកសយើងខ្លះវិញ? ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ តើអ្វីបានជ្រលក់ពណ៌សម្រាប់ យើង។ មែនហើយ កូនស្បែកសរបស់យើង បង្កបញ្ហាទ្វេដងច្រើនដូចដែលពួកគេ ធ្លាប់ធ្វើ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ តើវានៅឯណា? នៅក្នុងមហារិទ្ធសាល័យ របស់យើង និងអ្វីៗដូចនោះ។ មនុស្សមួយចំនួនដែលមានការអប់រំខ្ពស់របស់យើង កំពុងបង្ករឿងទាំងនោះ។ ឃើញទេ?

174 អញ្ចឹង តើវាជាអ្វី? ឥឡូវនេះ ដើម្បីបង្ហាញអ្នកថាវាជាកុម្មុយនិស្ត មិនមែន ពួកគេជាមនុស្សមានស្បែកពណ៌ទេ នោះហើយជារបៀបដែលកុម្មុយនិស្តតែងតែ

ចូលមកកាន់កាប់។ ពួកគេធ្វើដូច្នោះនៅគ្រប់ជាតិសាសន៍។ នោះហើយជារបៀបដែលពួកគេធ្វើវា ធ្វើឱ្យអ្នកប្រយុទ្ធគ្នាទៅវិញទៅមក បដិវត្តន៍ បន្ទាប់មកពួកគេចូលដោយគ្មានការបាញ់ប្រហារ។ ពួកគេមិនចង់បំផ្ទុះប្រទេសនេះទេ ពួកគេចង់បានវា។ ពួកគេអាចបង្ខូចក្នុងវា។ ហើយឥឡូវនេះ ពួកគេបានឃើញករណីនៃការធ្វើវា ហើយដឹងថា បដិវត្តន៍ចាស់ជាអ្វី ហើយគិតថាពួកគេនឹងចាប់ផ្តើមធ្វើបដិវត្តន៍មួយផ្សេងទៀត។

175 ដើម្បីបញ្ជាក់ចំណុចរបស់ខ្ញុំគឺច្បាស់លាស់ បន្ទាប់ពីពួកគេបានធ្វើសមាហរណកម្ម (ពួកគេមានវាឥឡូវនេះ ស្របច្បាប់ ស្របច្បាប់) ពួកគេកំពុងបង្កបញ្ហាច្រើនជាងពេលដំបូងទៅទៀត។ ឃើញទេ? វាបង្ហាញថាវាគឺជាកុម្មុយនិស្ត ហើយមិនមែនជាព្រលឹងដ៏មានតម្លៃដែលកើតចេញពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនោះទេ។

426. តើយើងនឹងនៅតែឆេះឆ្ងល់ហើយផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អឬក៏អស់ពេលហើយ?

176 អត់ទេ បន្តការអធិប្បាយយ៉ាងខ្លាំងតាមដែលអ្នកអាចអធិប្បាយបាន។ បងប្រុស នៅជាមួយវា ខ្ញុំនៅពីក្រោយអ្នក។

427. បងប្រុស ប្រាណាហាំ នៅពេលដែលអ្នកទាយអំពី: នឹងមិនបរិភោគស៊ុត កុំរស់នៅក្នុងជ្រលងភ្នំ តើទំនាយនោះសម្រាប់តែអ្នក ឬសម្រាប់ក្រុមជំនុំ? មិនអីទេ។

177 កាលពីឆ្នាំមុន ប្រហែលសាមសិបឆ្នាំមុន ខ្ញុំបានផ្តល់ទំនាយថានឹងកើតឡើងថា នៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់ នឹងមានជំងឺនៅក្នុងចំណោមសត្វ ក្នុងចំណោមសត្វពាហនៈ និងស៊ុត សូម្បីតែស៊ុត។ ហើយវាបានកើតឡើងថា មានស៊ុតដែលមិនសមនឹងញ៉ាំ។ ដូចគ្នានេះផងដែរ វានឹងកើតឡើងថា មនុស្សរស់នៅតាមជ្រលងភ្នំ... ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា ខ្ញុំបានទាយបែបនោះកាលពីសាមសិបឆ្នាំមុនថាវានឹងកើតឡើង ថាអ្នករស់នៅតាមជ្រលងភ្នំ ដែលខ្ញុំសុំឱ្យពួកគ្រីស្ទានផ្លាស់ពីជ្រលងភ្នំ ហើយថាពួកគេមិនត្រូវបរិភោគ... សាច់ខុសៗគ្នា និងរបស់បែបនោះ វានឹងពុល។ វានឹងមានគ្រោះថ្នាក់ (ខ្ញុំជឿថារបៀបដែលខ្ញុំមានវា) សម្រាប់មនុស្សរស់នៅក្នុងជ្រលងភ្នំ។

178 ឥឡូវនេះ នោះគឺមុនពេលដែលពួកគេមានការធ្លាក់ឬដឹងអ្វីអំពីការធ្លាក់ចុះ។ ប៉ុន្តែនោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធព្រមានខ្ញុំ។ ហើយឥឡូវនេះ សូម្បីតែសត្វគោ

របស់យើង (អ្នកឃើញវានៅលើទីផ្សារ) ត្រូវបានបាញ់ដោយឌីឌីដី បានបង្កើត អ្វីមួយនៅក្នុងសត្វគោ។

179 សូមជម្រាបជូនម្តងទៀត សត្វបង្កាត់ពូជទាំងអស់នេះ និងអ្វីដែលពួកគេកំពុង ធ្វើគឺជាការបំផ្លាញពូជមនុស្ស។ “សាមសិបភាគរយ” ម្តែ ឬសាមសិបភាគរយ វីដ ខ្មៅ ឌីហ្គេសបាននិយាយថា “អ្នកជំងឺក្នុងមន្ទីរពេទ្យត្រូវដេកនៅទីនោះដោយសារតែ ត្រូវពេទ្យ។” ពួកគេនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវថ្នាំដើម្បីកម្ចាត់វាចេញពីអ្នក ហើយវារៀបចំអ្វី ផ្សេងទៀតនៅទីនេះ។

180 ហើយតើអ្នកបានសម្គាល់ឃើញស៊ុតទេ? កាលពីឆ្នាំមុនមានករណីរាប់រយ នៅល្វីស៊ីលនិង ជេហ្វីសាន់វិលបានធ្លាក់ខ្លួនឈឺ ហើយត្រូវបានបញ្ជូនទៅ មន្ទីរពេទ្យ ពីការក្អកពីការបរិភោគស៊ុតដែលមាននៅជ្រលងភ្នំនៅទីនេះ...ស៊ុត ចេញពីជ្រលងភ្នំបានទទួលការធ្លាក់ចុះ។ និងការពុលដោយស្មៅជាដើម អ្វីៗ ទាំងអស់សុទ្ធតែកខ្វក់។

181 ប៉ុន្តែនេះជាកន្លែងដែលអ្នកមានវា បងប្រុសរបស់ខ្ញុំអើយ។ ខ្ញុំជឿដោយអស់ពី ចិត្តថា វាត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងបទគម្ពីរ គ្មាន—អាហារណាដែលទទួលដោយ មិនបានអរព្រះគុណឡើយ ដ្បិតវាបានញែកជាបរិសុទ្ធដោយព្រះបន្ទូលនៃព្រះ និង ការអធិស្ឋាន។ ឃើញទេ? បើអ្នកញាំវា និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ទ្រង់ បានរៀបចំអាហារសម្រាប់ខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ ដោយសេចក្តីជំនឿខ្ញុំញែកអាហារនេះជា បរិសុទ្ធដល់កម្លាំងនៃរូបកាយយើង។” ចូរបរិភោគចុះ ដ្បិតយើងហូបដោយសេចក្តី ជំនឿ។

បងប្រុស ប្រាណហាំ ហេតុផលសម្រាប់ការលែងលះពីប្តីស្រីរឹង?

182 ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចូលចិត្តនិយាយអំពីការលែងលះនោះទេ។ នោះ—នោះ...វា ខ្ញុំ—ខ្ញុំ —ខ្ញុំនឹងនិយាយអំពីវាបន្តិចក្រោយមក។

428. បងប្រុស ប្រាណហាំ បងប្រុស (គ្រាន់តែចាំបន្តិច។ នេះគឺទាក់ទងនឹង អ្នកបម្រើព្រះម្នាក់នៅទីនេះ។ ឱ្យខ្ញុំអានវាជាមុនសិន។ [បងប្រុស ប្រា ណហាំ ផ្អាក ហើយអានសំណួរទៅកាន់ខ្លួនគាត់—អដរ] ហី! សូមចាំ បន្តិច។ អញ្ជឹង ខ្ញុំប្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំនឹងអានវាដោយរបៀបណា។)—បងប្រុស ប្រាណហាំ បងប្រុស នេវីល បានប្រាប់ខ្ញុំតាមរយៈទំនាយ ព្រះអម្ចាស់ មានព្រះបន្ទូលថា ខ្ញុំនឹងទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដោយប្រាប់ខ្ញុំដោយ

**ការធានានេះថា ខ្ញុំនឹងទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ខ្ញុំមិនទាន់បានទទួល
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅឡើយ។ តើខ្ញុំគួរបន្ត...?**

183 មែនហើយ! ធ្វើដូច្នោះ។ បន្តជឿ។

សូមកត់សម្គាល់ ខ្ញុំហៅ...កំពុងតែឈរនៅ កន្លែងបងប្រុសរូដ កាលពី ម្សិលមិញ នៅពេលដែលការហៅទូរស័ព្ទចូលពីបុរសម្នាក់ដែលជិះរទេះរុញ ដែល មកទីនេះមានបន្ទុកសម្រាប់បងប្រុស បួនរណាម្នាក់—នោះគឺជាគ្រឿងស្រវឹង ហើយបានឆ្លងកាត់ការបាញ់ប្រហាររបស់ជនអនាមិក នៅមន្ទីរពេទ្យ ជាដើម ហើយបងប្រុស នេវិល និយាយភាសាដទៃ ឬបានផ្តល់—ទំនាយមួយអំពីមនុស្ស នេះ ហើយបានផ្តល់ទំនាយ អ្វីមួយដែលនឹងកើតឡើងចំពោះបុរសនោះសម្រាប់ ការល្អក្នុងរយៈពេលពីរបីថ្ងៃខាងមុខ ឬអ្វីមួយដូចនោះ។ បុរសនោះស្រែកឡើង ថាបុរសនេះនៅពេទ្យ ហុកសិបប្រាំបីថ្ងៃហើយ បានមកពីមន្ទីរពេទ្យ មិនបាន ជីកទឹកស្អុយមួយកែវ ឬលេបថ្នាំមួយគ្រាប់ ដើម្បីកុំឱ្យជីកស្រាបាន ឬអ្វីទាំងអស់។ ហើយរឿងដែលបងប្រុស នេវិលនិយាយក្នុងទំនាយបានកើតឡើង។ សរសើរ តម្កើងព្រះជាម្ចាស់! យើងជឿថាបងប្រុសរបស់យើងជាមនុស្សរបស់ព្រះ។

បងប្រុសប្រាណហាំ ជាទីគោរព...?

184 ឥឡូវនេះ ចាំខ្ញុំឈប់មួយភ្លែត។ ឥឡូវនេះ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុង ព្យាយាមប្រាប់ប្រជាជន។ បងប្រុស នេវិល ជឿសារដូចគ្នាដែលខ្ញុំជឿ។ បងប្រុស ខេប បងប្រុសបៀលលើ បងប្រុស រូដខែល បងប្អូនទាំងអស់គ្នានៅទីនេះជឿលើ សារតែមួយដែលខ្ញុំជឿ ពួកគេអធិប្បាយវាដូចខ្ញុំដែរ។

185 ហើយបើអ្នកចង់បាន ពិតជាចង់បាន អ្នកនឹងចេញទៅក្រៅ ហើយអ្នកនឹង ចូលនិវត្តន៍ឬអ្វីមួយ ឬមួយផ្សេងទៀត ហើយចង់មកកាន់ព្រះបន្ទូល សូមមក ទីនេះ។ សូមមកឯរោងខបោសថ នោះហើយជាកន្លែងដែលអ្នកស្តាប់វា។

186 ទាំងនេះគឺជាបុរសដែលគោរពព្រះ។ ពួកគេគឺជាបុរសដែលមានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធដូចគ្នា ដែលខ្ញុំមាន—ហើយអ្នកមាន បង្រៀនពីព្រះគម្ពីរតែមួយ និងសារ តែមួយ។

**បងប្រុសប្រាណហាំជាទីគោរព គឺជាអស់អ្នកដែលនឹងនិយាយភាសាដទៃឬ
ដែលនៅសល់...?**

បាទ ខ្ញុំបានឆ្លើយវាហើយ។ អូ ហ្នា ខ្ញុំបានឆ្លើយវាហើយ ពេលនិយាយ ភាសាដទៃ។

បងប្រុស ប្រាណហាំ សេចក្តីអធិប្បាយរបស់អ្នកអំពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ...?

បាទ ខ្ញុំបានឆ្លើយវាហើយ។ ឃើញទេ?

429. បងប្រុស ប្រាណហាំ ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងថា ប្រ—ប្រពន្ធត្រូវស្តាប់បង្គាប់ប្តី។ ខ្ញុំជាគ្រីស្ទាន ហើយប្តីខ្ញុំជាមនុស្សមានបាប។ គាត់បៀតបៀនខ្ញុំតាមគ្រប់ មធ្យោបាយដែលគាត់អាចធ្វើបាន ហើយយាត់ខ្ញុំមិនទៅព្រះវិហារ ហើយមិន ឱ្យអានព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំ ហើយ—ហើយបដិសេធព្រះបន្ទូល។ តើខ្ញុំគួរធ្វើអ្វី?

187 តើអ្នកគួរធ្វើអ្វី? ឥឡូវនេះ ចូរស្តាប់ អ្នកត្រូវតែស្តាប់បង្គាប់ប្តីរបស់អ្នក នោះ គឺជាព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ បើគាត់ប្រាប់អ្នកហើយមិនព្រមអានព្រះគម្ពីរទេ ចូរទៅ ព្រះវិហារ ឬអ្វីមួយដូចនេះ អ្នកមិនចាំបាច់គោរពតាមនោះទេ ពីព្រោះ “គាត់នឹង —នឹងមិនបោះបង់ចោលឪពុក ម្តាយ ប្តី ប្រពន្ធ ឬអ្វីក៏ដោយ ហើយធ្វើតាមខ្ញុំ គឺមិន សមនឹងខ្ញុំទេ។” តើវាត្រូវទេ?

188 អត់ទេ កុំ...បុរសគឺត្រូវតែ...អ្នកមិនមែន... បុរសមិនគួរប្រើអំណាចនោះលើ ស្ត្រីដោយសារតែគាត់ជាអ្នកគ្រប់គ្រងរបស់នាងនោះទេ។ ព្រះជាអ្នកគ្រប់គ្រងរបស់ នាងលើសពីអ្នក បងប្អូន។ ឃើញទេ? ហើយបើប្រពន្ធរបស់អ្នកធ្វើអ្វីខុស នោះ កុំ... បន្ទាប់មកអ្នកមានសិទ្ធិប្រាប់នាង ហើយនាងគួរតែស្តាប់អ្នក។ ប៉ុន្តែអ្នកគ្មាន សិទ្ធិវាយនាង ឬអូសនាងមកក្បែរនោះ—ឬធ្វើរឿងទាំងនោះ។ អត់ទេ! នាង...

189 ព្រះបានបង្កើតមនុស្សជាអ្នកជួយ មិនមែនជាកម្រាលទ្វារទេ។ សូមចាំថា នាង...នាងគឺជាគូស្នេហ៍របស់អ្នក នាងគួរតែជាគូស្នេហ៍ជានិច្ច។

430. តើនៅពេលណានិងកន្លែងណាដែលមនុស្សរបស់ព្រះនឹងប្រមូលផ្តុំសម្រាប់ ព្រះបន្ទូលចុងក្រោយ?

190 នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ បាទ! សម្រាប់ថ្ងៃចុងក្រោយ ពួកគេនឹងប្រមូលផ្តុំនៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ។ កុំភ្លេចវាឥឡូវនេះ។ យើងមានកន្លែងប្រមូលផ្តុំ យើងមានវាយ៉ាង ពិតប្រាកដ។

431. យើងត្រូវបានគេហៅ...(ឥឡូវនេះជាសំណួរនោះនៅថ្ងៃមុន។) យើងត្រូវបាន គេហៅថាសត្វស្លាបមិនស្អាត ព្រោះយើងទៅព្រះវិហាររបស់ ជូនៀ ជេក សុន។ ពេលខ្លះដោយសារតែយើងនៅជាមួយ—ជាមួយ...គាត់មិនគោរព តាមច្បាប់ថ្មីនៅព្រះវិហារទេ។ តើយើងចេញពីនេះដំលូតខ្លោះរបស់ព្រះ ក្នុងការចូលរួមនៅទីនោះទេ?

191 អត់ទេ បាទ! ខ្ញុំជឿថា ជូនៀ ជេកសុនជាមនុស្សរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំបានពន្យល់ រួចហើយ។ ខ្ញុំជឿជាក់...

192 ឥឡូវនេះ យើងមិនយល់ស្របតាមបញ្ជារបស់ក្រុមជំនុំទេ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿ ថា ជូនៀ—សិស្សប្អូន...ហេតុអ្វីបានជាគាត់...តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលស្គាល់ជូនៀ ជេកសុន? ហេតុអ្វីបានជាយើងដឹងថាបុរសនោះជាមនុស្សគោរពព្រះ។ គាត់ជឿ សារនេះដូចខ្ញុំដែរ ហើយគាត់ជឿរឿងទាំងនេះ។ និយាយឱ្យត្រង់ទៅជូនៀ និងខ្ញុំ គ្រាន់តែជាមិត្តសម្លាញ់ ដូចអ្នកផ្សេងទៀតនៅទីនេះ ជេ.ជី និង—និងបងប្រុស រូដ ខែលនិងបងប្រុសជេកសុននិងបងប្រុស បៀលលើនិងបងប្អូនទាំងអស់នៅទីនេះ យើងទាំងអស់គ្នា យើងនៅជាមួយគ្នា។ ឥឡូវនេះ យើងមិន...ប្រហែលជាមិនបាន ឃើញផ្ទាល់ភ្នែកដូចគ្នាទេ (ឃើញទេ?) ប៉ុន្តែយើងជឿសារដូចគ្នានេះ (ឃើញទេ?) ហើយយើងនៅជាមួយគ្នា។ មានបងប្រុសហាំនៅទីនោះផងដែរ ជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយ ដំណឹងល្អ ហើយ អូ ខុសគ្នាច្រើនណាស់ ខ្ញុំ...ពេលខ្លះខ្ញុំមិនអាចហៅឈ្មោះគេបាន ប៉ុន្តែអ្នក—អ្នកដឹងថាខ្ញុំមានន័យចំពោះអ្នកទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ បងប្រុស។ ប្រាកដមែន។

អ្នកចង់គេចចេញពីការថែទាំ...

193 ខ្ញុំបានសួររឿងនោះ។ ចាំទេ? វាជាបងស្រីដ៏គួរឱ្យស្រឡាញ់ដែលចង់ដឹងអំពី ការធ្វើគិលានុបដ្ឋាយិកា។

កាលនៅតូចខ្ញុំមាន...ប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថាខ្ញុំចង់ធ្វើជាគ្រូអធិប្បាយ។ (ខ្ញុំ យល់។ ខ្ញុំក៏បានឆ្លើយវាដែរ។) ដូច្នេះតើគាត់គួរធ្វើអ្វីនៅថ្ងៃនេះ?

194 នេះជាលិខិតរបស់—អ្នកបម្រើការងារសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ នោះមិនមែន...វា គ្រាន់តែជាសំបុត្រផ្ទាល់ខ្លួនមកកាន់ខ្ញុំ។ វាមកពីបងប្រុស ផាត់ ទីលីវដែលជា បងប្អូនយើងម្នាក់នៅព្រះវិហារ។

នោះហើយជាពួកវាទាំងអស់។ អព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់។ ខ្ញុំមានអំណរគុណ
ចំពោះអ្នកជាមនុស្ស។ ខ្ញុំគ្រាន់តែមាន...[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]

...គឺមួយ

ការល្អលោម និងការថែទាំរបស់យើង។

195 ឆ្ងល់ថាតើបងស្រី វីលសុន នៅតែនៅក្នុងអាគារដែរឬទេ? ខ្ញុំបានឃើញនាង
នៅទីនេះ។ តើអ្នកដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងធ្វើកាលពីមុន បងស្រី វីលសុន? ខ្ញុំកំពុង
មើលរូបភាពនៅពេលយើងដាក់គ្រឹះ។ ខ្ញុំមើលទៅលើរូបភាព ហើយឃើញ ហូប
និងខ្ញុំមុនពេលយើងរៀបការ។ ខ្ញុំមិនបានសូម្បីតែដឹង...ខ្ញុំចាំបានថាឃើញរូបភាព
មួយពេលខ្ញុំចេញពីការប្រកួតរបស់ខ្ញុំ គឺពេលដែលខ្ញុំឈ្នះជើងឯក។ ក្រឡេក
មើលរូបភាពរបស់ខ្ញុំនៅយប់មុនពេលដែលខ្ញុំជាអ្នកការពារហ្គោមនៅរដ្ឋ ឥណ្ឌា
អាណា។ ហើយខ្ញុំគិតពីក្រុមជំនុំ។ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំគិតថាមិនមានទេ ប៉ុន្តែអំពី
មនុស្សម្នាក់ដែលមកទីនេះយប់នេះចេញពីក្រុមដែលនៅសេសសល់។ តើមាន
ប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះតាំងពីពេលដែលយើងដាក់គ្រឹះនៅទីនោះនៅដើមដំបូង?
លើកដៃអ្នកឡើង។

196 បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ បងស្រី វីលសុន ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក—សួរអ្នកពីអ្វីមួយ។ ចងចាំពី
របៀបដែលយើងទាំងអស់គ្នាចាប់ផ្តើម? ចាំកំរាលចាស់ពេលដែលពេញដោយភក់
ទេ? មានបង្អួចចាស់ដែលញឹក។ យើងមាន ប៉ែតសិបសន ដើម្បីចាប់ផ្តើមវា។ គំនរ
ស្មៅដ៏ធំ ទាំងអស់នេះជាឈើដូចនៅខាងក្រោយយើង នៅទីនេះពេលដែលយើង
សង់វា គឺជាពាងឧបោសថ។

197 សូមក្រឡេកមើលពួកយើងទាំងអស់គ្នា ដែលបានសច្ចាប្រណិធាន ហើយ
ដើរជុំវិញអាសនៈ។ យើងឃើញគេមកហើយទៅ មួយមកពីម្ខាងទៀត។ តើអ្នក
បានកត់សម្គាល់អ្នកដែលនៅជាមួយសារ ថាតើពួកគេទៅដោយរបៀបណា?
ឥឡូវនេះ ចូរគិតពីអ្នកដែលបានចេញពីសារ តើពួកគេទៅដោយរបៀបណា។
គិតមើលទៅ។

198 យើងនៅទីនេះយប់នេះ បន្ទាប់ពីក្រុមទាំងអស់នោះបីដង អ្វីដែលយើង
មាននៅទីនេះឥឡូវនេះនៅក្នុងការប្រជុំពេញលេញបំផុតរបស់យើង។ គិតទៅពេល
ដែលឡានសាលានឹងចតពេញប្រទេសពីគ្រប់ទីកន្លែង ឡើងចុះតាមរយៈដីនេះ។
សូម្បីតែទឹកពេញក្នុងតង់ក៏ដាក់នៅទីនោះដែរ ដើម្បីមើលថែវា ហើយអ្នកនៅតែមិន

អាចកំណត់មនុស្សទៅកន្លែងណាបានទេ ដោយប្រមូលផ្តុំគ្នា។ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាគ្រូ អធិប្បាយជាក្មេងប្រុសម្នាក់។ ឃើញទេ? ហើយក្នុងចំណោមមនុស្សរាប់ពាន់នាក់ ដែលយើងមាននោះ មានពួកយើងបីនាក់ដែលនៅសល់នៅទីនេះយប់នេះ។

199 ខ្ញុំចាំថា បងស្រី វីលសុន នៅទីនោះ ពេលខ្ញុំត្រូវបានហៅឲ្យទៅកែវត្រែរបស់ គាត់ ដែលបានស្លាប់ដោយជំងឺរបេង ដោយជំងឺធ្លាក់ឈាម រហូតដល់កម្រាលពូក និងខ្នើយត្រូវបានដាក់ប្រឡាក់ឈាមនៅជ្រុងម្ខាង។ ខ្ញុំចាំថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បញ្ឈប់ឈាម។ ពីរបីថ្ងៃក្រោយមក ខ្ញុំបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យនាងនៅទន្លេអូហៃអូ ក្នុងទឹកដ៏ត្រជាក់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយដាក់នាងនៅខាងក្រោយ ឡានដែលបើកចំហ ជាផ្លូវចាស់បន្តិច ហើយដឹកនាងពី អ៊ុយទីកា... តើត្រូវទេ? ពី...ប្រងស្រី វីលសុន និយាយទៅកាន់បងប្រុស ប្រាណហាំ—អដ។ បាទ! បងស្រី ហូប ប្រពន្ធខ្ញុំ បងស្រីនៅទីនោះ អង្គុយនៅកៅអីខាងមុខ ផ្លូវតូច ហើយ ម្តាយខ្ញុំ និងបងស្រី ស្ងៀមលឿង នៅខាងក្រោយ។ ខ្ញុំមានរូបភាពរបស់ពួកគេ បងស្រី ស្ងៀមលឿងនិងទាំងអស់គ្នា ម្តាយ វីបឺ...ម្តាយក្មេករបស់ខ្ញុំ ពួកយើង ទាំងអស់គ្នានៅទីនោះ ហើយ មេជា គ្រាន់តែជាក្មេងស្រីតូចម្នាក់ឈរនៅទីនោះ ហើយឥឡូវនេះក្លាយជាស្រ្តីសក់ពណ៌ប្រផេះ។ [បងស្រីម្នាក់និយាយទៅកាន់ បងប្រុស ប្រាណហាំ]

200 ខ្ញុំចាំថានៅពេលដែលពួកគេដាក់ស្លាកខ្លះដើម្បីទទួលប្រាក់ដំបូងរបស់យើង។ ហើយខ្ញុំចាំថា ហូបឈរនៅជ្រុងម្ខាង។ នាងគ្រាន់តែជាក្មេងស្រីប្រហែលដប់ប្រាំ មួយឆ្នាំ នាងលក់បែបនេះ ដោយកាន់ស្លាកនេះ។ ផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវខិតប័ណ្ណមួយ។ អ្នកអាចដាក់...

មនុស្សស្រីវែងមកតាមផ្លូវ គាត់បាននិយាយថា “អត់ទោសផងកញ្ញា!” បាន និយាយថា “តើអ្នកលក់អ្វី?”

បានឆ្លើយថា “គ្មានអ្វីទេ។ ដូច្នេះខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវខិតប័ណ្ណនេះ។” បាននិយាយ ថា “វាជាការបរិច្ចាគសម្រាប់ព្រះវិហារ។ ចង់ដាក់អ្វីនៅទីនេះដើម្បីបរិច្ចាគ យើង កំពុងព្យាយាមរកប្រាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីសង់រោងឧបោសថ...នៅក្នុងទីក្រុង។” បាន និយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកចង់ដាក់អ្វីក៏ដោយអ្នកអាច ប៉ុន្តែប្រសិនបើ...”

បានឆ្លើយថា “ខ្ញុំមិនមានអ្វីសោះ។”

បានបន្តថា “យកស្លាកមួយណាក៏បាន។” គាត់បានយកហើយមើលវា។ នៅ ម្ខាងបាននិយាយ—បាននិយាយថា—បាននិយាយថា “តើអ្នកនឹងចំណាយពេល នៅទីណា?” ហើយនៅផ្នែកបន្ទាប់មានសញ្ញាសួរ។ “តើអ្នកនឹងចំណាយពេលនៅ ទីណា?” សំណួរមួយ។

គាត់ក្រឡេកមើលទៅវា គាត់បាននិយាយថា “កញ្ញា អ្នកកំពុងសួរសំណួរ ធ្ងន់ធ្ងរ!”

នាងបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែត្រូវតែដោះស្រាយ!” ត្រូវហើយ។ នាងបានហួសពី វាំងននយប់នេះ។ ខ្ញុំចាំពាក្យចុងក្រោយដែលនាងនិយាយ។ ខ្ញុំចាំអ្វីដែលខ្ញុំបាន ប្រាប់នាង ខ្ញុំចាំវា។ បាទ មែនហើយ!

201 ទឹកជាច្រើនបានចុះតាមទន្លេ។ យើងធ្លាប់ឈរ...ហើយមុនពេលយើងមាន ព្រះវិហារ យើងធ្លាប់ឈរកាន់ដៃ ហើយច្រៀងបទនេះនៅទីនេះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែអាច ស្តាប់បាន។ មើតល គ្រាន់តែជាក្មេងតូចប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំមានរូបភាពរបស់ ឡឺវីយ ខ្លះ ដែលឈរនៅទីនោះ។

សូមថ្វាយព្រះពរជាចំណងដែលចង
នៅសេចក្តីស្រឡាញ់គ្រីស្ទាន
ការប្រកបគ្នានៃចិត្តសប្បុរស
ដូចជានៅខាងលើ។

202 ពេលយើងច្រៀង មានពួកគេជាច្រើនកំពុងរង់ចាំការយាងមករបស់ទ្រង់។

...យើងបែកគ្នា
វាផ្តល់ឱ្យយើងនូវការឈឺចាប់ខាងក្នុង (ស្រលាញ់គ្នា
បែបហ្នឹងទេ?)
ប៉ុន្តែយើងនឹងនៅតែរូបរួមគ្នា
ហើយសង្ឃឹមថាជួបជាថ្មី។

203 បងប្រុស ហ្វឺមែន អ្នកនៅជិតទីនោះ មែនទេ? ខ្ញុំគ្រាន់តែគិត ខ្ញុំបានស្គាល់ អ្នកនៅពេលដែលយើងទៅកាន់បងប្រុសរ៉េយ។ តើអ្នកចាំ អាដកូក ទេ? ខ្ញុំមាន ខេនណេត។ តើប្អូនស្រីរបស់គាត់ឈ្មោះអ្វី? ប្រងប្រុសហ្វឺមែននិយាយទៅកាន់ បងប្រុសប្រាណហាំ—អេដ។ ខ្ញុំមានរូបភាពរបស់ពួកគេ យើងទាំងអស់គ្នាឈរនៅ

ទីនោះ កាន់ដៃគ្នាទៅវិញទៅមក ជុំវិញកន្លែងនោះ លោកបណ្ឌិត វ៉ែយ អ៊ី ដាវីស ត្រួតង្វាល។ ខ្ញុំបានសន្លឹងមើលពួកគេមួយរយៈមុន។ ដុកបានយករូបភាពចាស់ ៗមក។ វាបានធ្វើឱ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍កំប្លែងនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ...ពួកគេជាច្រើន បានបន្ត (ឃើញទេ?)—បានទៅ។ មិនយូរទេ ទាល់តែយើងបន្តទៅមុខទៀត។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ...

ប៉ុន្តែនៅពេលដែលយើងបែងចែក
វាផ្តល់ឱ្យយើងនូវការឈឺចាប់ខាងក្នុង
ប៉ុន្តែយើងនឹងនៅតែរូបរួមគ្នា
ហើយសង្ឃឹមថាជួបជាថ្មី។

204 តើអ្នកចាំបងប្រុសបួសរឺតទេ? នៅមុនពេលឆ្លងកាត់ គាត់ងើបឡើងក្នុង បន្ទប់ ដើរឆ្លងកាត់ដី ហើយចាប់ដៃឪពុកគាត់ និងម្តាយ ហើយបានប្រែចិត្តគាត់ទៅ ព្រះគ្រីស្ទ។ សែសិបឆ្នាំ ពួកគេបានស្លាប់សែសិប ឬហាសិបឆ្នាំ។ គាត់បានឃើញ ពួកគេឈរនៅក្នុងបន្ទប់ គាត់ព្យាយាមឲ្យអ្នករាល់គ្នាឃើញពួកគេ។ តើវាជាអ្វី? បុរសចំណាស់ម្នាក់កំពុងឆ្លងកាត់ទៅស្រុកនោះ ដែលខ្ញុំមាននៅក្នុងការនិមិត្តនៅ ព្រឹកនោះ។ ត្រូវហើយ។

205 ខ្ញុំបានឃើញពួកគេនៅទីនោះ ពួកគេនៅក្មេងម្តងទៀត។ យើងនៅតែចូលរួម នៅក្នុងចិត្ត យើងសង្ឃឹមថានឹងបានជួបគ្នាម្តងទៀត។ ត្រូវហើយ។ ព្រះប្រទាន ពរអ្នក។

206 ខ្ញុំបានក្រឡេកទៅមើលក្នុងអគារ ដោយនិយាយអំពីមិត្តភក្តិស្បែកពណ៌ របស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំឃើញបងប្រុស និងបងស្រី ណាស នៅខាងក្រោយនោះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកនៅទីនោះទេ។ គ្រាន់តែបានមើលទៅក្រោយ ពួកគេនៅ ខាងក្រោយ។ ហើយបងប្រុសម្នាក់ទៀតនៅទីនេះ... តើបងប្រុសដែលឲ្យខ្ញុំស្រែក ហោយ៉ាងខ្លាំងនៅខាងក្រោយនោះកាលបរិច្ឆេទ ដែលអង្គុយនៅទីនោះ? ខ្ញុំមិនអាច ចាំពីឈ្មោះរបស់គាត់បានទេ។ បងប្រុស រូងបាននិយាយថាគាត់កំពុងនិយាយ ជាមួយគាត់។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ? ពេលដែលព្រះវិញ្ញាណវាយខ្ញុំ នោះខ្ញុំត្រូវហាក់ឡើង ហេ!” បាននិយាយថា “ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនរំខានអ្វីទាំងអស់។” នៅពេលអ្នកមិនស្រែក “ហេ!” វារំខានខ្ញុំ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកបង ប្រុស បងស្រី។ ត្រូវហើយ។

207 បងប្រុស ណាស បងស្រី ណាស អ្នកដឹងថាខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ បាទ លោក! អ្នកគឺជាប្អូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

208 មិត្តភក្តិជាទីរាប់អាន និងអ្នកផ្សេងទៀត ប្រសិនបើខ្ញុំខកខានពួកគេខ្លះ ទ្វារ ពួកគេបើកចំហនៅទីនេះសម្រាប់អ្នក។ ទ្វារស្ថានសួគ៌ក៏នឹងបើកដែរ។

ប៉ុន្តែយើងនឹងនៅតែរូបរួមគ្នា
ហើយសង្ឃឹមថាជួបជាថ្មី។
របស់ខ្ញុំ...

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់ ឥឡូវនេះ ដូចដែលយើងច្រៀង។ តោះច្រៀង ម្តងទៀត។ ដល់ពេលទៅផ្ទះហើយ។

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់
ឱកុនច្រៀមនៅកាលវ៉ារី
ព្រះអង្គសង្គ្រោះអើយ!
ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន
សូមដកយកបាបខ្ញុំចេញ
អូអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំពីថ្ងៃនេះ
ថ្វាយទ្រង់ទាំងស្រុង!

សាកល្បងបទបរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ម្តងទៀត តើបានអត់? ផ្តល់ឱ្យយើងនូវបទភ្លេង មួយបងស្រី។ “អូ...” តើអ្នកដឹងទេ? តើអ្នកនៅចាំពេលដែលបងស្រី ហ្គេតធីនិង ពួកគេធ្លាប់ច្រៀងវាទេ?

209 ថ្ងៃកំពុងលិចនៅភាគខាងលិច ស្ថានសួគ៌បានប្រទានពរដល់ផែនដី ផែនដី ត្រូវបានប្រទានពរ។ របៀបដែលខ្ញុំចូលចិត្តការលិចនៃព្រះអាទិត្យ ពេលល្ងាចចុះ មក សត្វស្លាបធ្វើការច្រៀងចុងក្រោយរបស់ពួកគេ។ នោះត្រូវតែមករកយើងម្នាក់ៗ នៅពេលនោះ។ ខ្ញុំគិតថាពេលល្ងាច... តើអ្នកធ្លាប់កត់សម្គាល់ទេ? ខ្យល់នឹងឈប់ បក់បោក បក្សីនឹងស្ងប់ស្ងាត់។ ឃើញទេ? ពិភពលោកកំពុងដេក ថ្ងៃនឹងកើតជាថ្មី នៅព្រឹកស្អែក។ មិនអីទេ តោះសាកល្បងឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងអាច:

បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះដ៏មានប្ញទ្ធានុភាព
បំផុត។

លី មកទីនេះបន្តិច។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនគិតថាខ្ញុំដឹងវាក្នុងបទភ្លេងនោះទេ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំសាកល្បងវាដោយគ្មានតន្ត្រី។ ឃើញទេ? ចាំមើលថាតើយើងអាចច្រៀងវាដែរឬទេ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងហើយ... ខ្ញុំប្រហែលជាខុសហើយ។ ឃើញទេ? អ្នកជួយខ្ញុំឥឡូវនេះ អ្នកទាំងអស់គ្នាឥឡូវនេះ។

បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ព្រះជាម្ចាស់... ម្ចាស់អើយ។
ស្ថានសួគ៌ និងផែនដីពោរពេញដោយទ្រង់
ស្ថានសួគ៌ និងផែនដីកំពុងសរសើរតម្កើងព្រះអង្គ
ឱព្រះអម្ចាស់ដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

តើអ្នកចូលចិត្តវាទេ? តើវាមិនធ្វើអ្វីមួយចំពោះអ្នកទេឬ? តោះសាកល្បងម្តងទៀត:

បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!
ស្ថានសួគ៌ និងផែនដីពោរពេញដោយទ្រង់
ស្ថានសួគ៌ និងផែនដីកំពុងសរសើរតម្កើងព្រះអង្គ
ឱ ព្រះអម្ចាស់ដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

210 ខ្ញុំចូលចិត្តវាមែនទេ? អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់បទចាស់ៗល្អៗទាំងនោះ។ មានបទចម្រៀងខ្លះដែលខ្ញុំចូលចិត្ត។ អ្នកអាចចម្រៀងបទខ្លីៗរបស់អ្នកទាំងអស់ដែលអ្នកចង់បាន។ ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ *ឆ្លងកាត់វ៉ងនន វីន* ចម្រៀងពិរោះៗផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ ខ្ញុំចូលចិត្តបទចម្រៀងពួកគេ។ ខ្ញុំគិតថាការច្រៀងគឺជាផ្នែកមួយនៃការថ្វាយបង្គំ (បាទ មែនហើយ!) ការច្រៀងសរសើរតម្កើងព្រះ។

211 មិនអីទេ សម្រាប់ការបញ្ចប់របស់យើង ឥឡូវនេះ បទចម្រៀង *គឺយកព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវជាមួយអ្នក*។ សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នកឥឡូវនេះ នៅពេលយើងឈរ។

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
អស់អ្នកមានចិត្តព្រួយលំបាក
នាមនោះនឹងចម្រើនឱ្យចិត្តធ្ងរ
អូ ចូរនាំយកជាមួយដរាប។

នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ!
 គឺជាទីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌
 នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ!
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

ឥឡូវនេះជាគម្ពីរដែលខ្ញុំចូលចិត្ត ហើយវាជាការព្រមានដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា
 ឥឡូវនេះ។ តើត្រូវធ្វើអី?


ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
 ជាខែលពីគ្រប់អន្ទាក់ (ស្តាប់!)
 ពេលដែលការល្អនៅជុំវិញអ្នកប្រមូលផ្តុំ (តើអ្នកត្រូវ
 ធ្វើអ្វី?)
 សូមដកដង្ហើមពីព្រះនាមដ៏បរិសុទ្ធនោះនៅក្នុង
 ការអធិស្ឋាន។

នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ!
 គឺជាទីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌
 នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ!
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

ចូរយើងឱនក្បាលចុះឥឡូវនេះ។

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
 រហូតដល់យើងជួបគ្នានៅទាមជើងព្រះយេស៊ូវ (ទាល់តែ
 ជួបគ្នា!)
 ទាល់តែជួបគ្នា!

[មាននរណាម្នាក់និយាយថា “តើអ្នកនឹងចងចាំខ្ញុំនៅក្នុងការអធិស្ឋាន
 ទេ?”—អរដ។]

ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សូមប្រទានពរដល់បងប្អូនជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ហើយ
 ប្រោសគាត់ឥឡូវនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រទានមកព្រះអម្ចាស់។ 

សំណួរ និង ចម្លើយ KHM64-0830E

(Questions and Answers)

លំនាំ សណ្តាប់ធ្នាប់និងគោលិទ្ធិនៃផ្នែកក្រុមជំនុំ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ទី ៣០ ខែសីហា ឆ្នាំ ១៩៦៤ នៅរោងឧបោសថ ប្រាណហាំ ក្នុង ជេហ្វឺរសាន់វិល រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា សហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជា សារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជា ភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG